

မော်စကို ဗုဒ္ဓဝိဟာရဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း၌ တတိယအကြိမ် ဒုလ္လဘရဟန်းခံ အလှူမင်္ဂလာ ကျင်းပ

စာမျက်နှာ - ၃

ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်ကနေ အစိုးရအနေနဲ့ မကြာမီ အဖြေရလာလိမ့်မယ်လို့ ယုံကြည်ပါတယ်

စာမျက်နှာ - ၇

ဝိသာခါ ပုဏ္ဏမီ ဂုဏ်ဝေ သီလရှင်စာသင်ကျောင်းဆောင်သစ်နှင့် စာကြည့်တိုက်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင် တက်ရောက်အားပေးချီးမြှင့်

စာမျက်နှာ - ၈

# မိုးသည်းထန်မှုကြောင့် ဥရုချောင်းရေလျှံ ဖားကန့်မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်တချို့နှင့် လုံးခင်းကျေးရွာတို့တွင် ရေဖျားဝင်ရောက်

**ဖားကန့် ဇွန် ၁၈**  
ကချင်ပြည်နယ် ဖားကန့်မြို့နယ် တွင် ဇွန် ၁၇ ရက်က မိုးရေချိန် ငါးလက်မကျော်အထိ သည်းထန်စွာ ရွာသွန်းမှုကြောင့် ဇွန် ၁၈ ရက် နံနက် အစောပိုင်းမှစတင်၍ ဥရုချောင်း ရေလျှံပြီး ချောင်းဘေးရှိ ဖားကန့် အနိမ့်ပိုင်းရပ်ကွက်များတွင် ရေဝင် ရောက်မှုဖြစ်ပေါ်ခဲ့ကာ မွန်းလွဲပိုင်း တွင် ရေဖျားတဖြည်းဖြည်း ပြန်လည် ကျလာကြောင်း မြို့နယ်အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။  
“မိုးက ဇွန် ၁၇ ရက်က ညလုံး ပေါက် အဆက်မပြတ်ရွာသွန်းပြီး ဥရုချောင်းရေလျှံတာပါ။ ဖားကန့်မှာ မိုးရေချိန် ငါးလက်မကျော်အထိ ရွာသွန်းခဲ့တဲ့အတွက် ဒီနေ့ မနက် ၃ နာရီလောက်မှာ ဥရုချောင်းကနေ တစ်ဆင့် မိုးရေရော၊ တောင်ကျ ရေရော ပေါင်းပြီး အခုလို ဖားကန့် မြို့ပေါ်ငါးရပ်ကွက်မှာ အနိမ့်ပိုင်း ရပ်ကွက်သုံးခုနဲ့ လုံးခင်းကျေးရွာအုပ်စု တွေမှာ အဓိက ရေဝင်ရောက်သွား တာဖြစ်ပါတယ်။ မွန်းလွဲ ၁ နာရီ နောက်ပိုင်းကစပြီးတော့ ညနေပိုင်း အထိကို ရေက ဆက်တိုက်ပြန်လည် ကျဆင်းလာခဲ့တယ်။ ဒီနှစ်မှာ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ဥရုချောင်း ရေစီးရေလာကောင်းအောင်လည်း လုပ်ထားတဲ့အတွက် သိပ်တော့စိုးရိမ် ရတာမျိုးမရှိပါဘူး”ဟု ဖားကန့်မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်စွာအောင်က ပြောသည်။



ဥရုချောင်းရေလျှံပြီး အနိမ့်ပိုင်းရပ်ကွက်များ ရေဝင်ရောက်နေမှုကို တွေ့ရစဉ်။ ဓာတ်ပုံ-ဖားကန့်(ထွေ/အုပ်)

စာမျက်နှာ ၃ တော်လံ ၁ သို့ \*

**Let's Build Together!**

**ရုံးချုပ်**

- အမှတ် (၁၂၃) အလံပြဘုရားလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။
- ဖုန်း - ၀၉၅ - ၁ - ၂၅၅ ၈၁၉-၃၈
- ဖက်စ် - ၀၉၅ - ၁ - ၂၅၅ ၈၃၉
- Email : ho@maxcement.com
- Sales Hotline - ၀၉၅ - ၉ - ၇၇၀ ၇၇၀ ၇၇၀
- Technical Hotline - ၀၉၅ - ၉ - ၉၆၀ ၉၆၀ ၉၆၀

**စက်ရုံ**

- တောင်ဇီလာ၊ လယ်ဝေးမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်။
- ဖုန်း - ၀၉၅ - ၉ - ၅၀၀၀ ၇၃၇၊ ၀၉၅ - ၉ - ၄၉ ၂၀၅ ၀၂၄
- Email: factory@maxcement.com




**MAX CEMENT**

Website: [www.maxmyanmargroup.com](http://www.maxmyanmargroup.com)



ပြည်တွင်းရေးရာ

မော်စကိုပုဒ္ဒံဟာရ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း၌ တတိယအကြိမ် ဒုလ္လဘရဟန်းခံအလှူမင်္ဂလာ ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၈

ရုရှားဖက်ဒရေရှင်းနိုင်ငံ မော်စကိုမြို့ရှိ မော်စကိုပုဒ္ဒံဟာရ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း၌ မြန်မာ့တပ်မတော်မှ ပညာ တော်သင်အရာရှိများနှင့် ရုရှားနိုင်ငံမှ ပုဒ္ဒံဘာသာဝင်များ တတိယအကြိမ် ဒုလ္လဘရဟန်းခံအလှူမင်္ဂလာအခမ်းအနား ကို ယနေ့ ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၉ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် အဆိုပါဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း၌ ကျင်းပရာ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် တက်ရောက်သည်။

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့ဝင်များ သည် သံဃာတော်များအား သိမ်ဆင်းလောင်းလှူကြပြီး ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းအတွင်း တည်ထားကိုးကွယ်မည့် သီတဂူရွှေစည်းခုံပုံတူစေတီတော် တည်ဆောက်မည့် မြေနေရာနှင့် ကျောင်းဆောင်အတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှု၍ ကျောင်းထိုင်ဆရာတော် ဒေါက်တာအရှင်အစွရိယထံ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း တိုးချဲ့တည်ဆောက်နိုင်ရေး အခြေ အနေများအား မေးမြန်းလျှောက်ထားသည်။ ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က ကျောင်းဆောင် တိုးချဲ့တည်ဆောက်ရန် လိုအပ်သည်များကို ဖြည့်ဆည်း လှူဒါန်းဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း လျှောက်ထား သည်။

ဆက်လက်ပြီး ဆရာတော် သံဃာတော်များအား နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်း၍ ဆရာတော်ထံမှ ငါးပေါင်းသီလ ခံယူဆောက်တည်ကြပြီး သံဃာတော်များအား လှူဖွယ် ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။ (အပေါ်လာပုံ) ထို့နောက် ဆရာတော် ဒေါက်တာအရှင်အစွရိယထံမှ



အနုမောဒနာတရား နာယူပြီး လှူဒါန်းမှုအစုစုအတွက် ရေစက်သွန်းချ အမျှပေးဝေကြသည်။ အဆိုပါ မော်စကိုမြို့ရှိ ပုဒ္ဒံဟာရ ဘုန်းတော်ကြီး ကျောင်း၌ ကျင်းပသည့် တတိယအကြိမ်မြောက် ဒုလ္လဘ ရဟန်းခံအလှူမင်္ဂလာအခမ်းအနားတွင် ဒုလ္လဘရဟန်း လောင်းများဖြစ်ကြသည့် ရုရှားနိုင်ငံတွင် ပညာသင်ကြား လျက်ရှိသော တပ်မတော်မှ အရာရှိ၊ ခြောက်ဦး၊ ရုရှား နိုင်ငံသားနှစ်ဦးနှင့် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံသားနှစ်ဦးတို့အား

ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် အဆိုပါ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတွင် ဆံချခြင်း၊ သင်္ကန်းတောင်းခြင်း၊ သရဏဂုံသုံးပါးနှင့် ဆယ်ပါးသီလခံယူဆောက်တည်၍ သာမဏေရ ပဗ္ဗဇ္ဇ မင်္ဂလာနှင့် ဥပသမ္ပဒမင်္ဂလာများ ကျင်းပခဲ့ကြောင်းနှင့် ယခုနှစ် နှစ်ကျောင်းပိတ်ရက်တွင် ပညာတော်သင် အရာရှိ ၈၀ ဒုလ္လဘရဟန်းဝတ်မည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်း ရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

\* ရှေးဦးစွာ

အဆိုပါရေဝင်ရောက်မှုမှာ ဥရုချောင်းဘေး ဖားကန်မြို့ အနိမ့်ပိုင်းရပ်ကွက်များဖြစ်သည့် မြို့မရပ်ကွက် ကျောက်ပိုင်းတွင် အမြင့် ငါးပေခန့်၊ ငှက်ပျောတော ရပ်ကွက်တွင် အမြင့်ခြောက်ပေခန့်၊ မရှိကထောင်ရပ်ကွက်လမ်းဆုံတွင် အမြင့် သုံးပေ ခန့်၊ အေးမြသာယာရပ်ကွက်နှင့် ဆန်းကြယ်ကျေးရွာ သွား ကားလမ်းပေါ်တွင် အမြင့်ခြောက်ပေခန့်စီ ရေများဝင်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ငှက်ပျောတောရပ်ကွက် ကြီးတံတားပေါ်တွင် ရေ တစ်ပေခန့် ဖြတ်ကျော်စီးဆင်းလျက်ရှိသဖြင့် တံတားထိခိုက်မှုမရှိစေရေး မြို့နယ်စည်ပင်မှု တာဝန် ရှိသူများ၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပူးပေါင်းအဖွဲ့က တံတားပေါ်တွင် အမှိုက်များပိတ်ဆို့မှုမရှိစေရန် စောင့်ကြည့်စီမံဆောင်ရွက်ထားကြောင်း သိရသည်။

ထို့အပြင် လုံးခင်းကျေးရွာအုပ်စု လုံးခင်း ကျေးရွာနှင့် (၄)ရပ်ကွက်တွင် ရေများ အမြင့်ရှစ်ပေ၊ (၃)ရပ်ကွက်တွင် အမြင့်ခြောက်ပေခန့်အထိ ရေများ ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီး လုံးခင်းဘေးလီတံတားဟောင်း ကြမ်းခင်းပေါ်တွင် အမြင့်ကိုးလက်မခန့်အထိ ဖြတ်ကျော်စီးဆင်းလျက်ရှိသဖြင့် တံတားထိခိုက် ပျက်စီးမှုမရှိစေရေး ဒုတိယမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစီးသည့် အဖွဲ့များ၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များဖြင့် တံတားပေါ်တွင် အမှိုက်များ ပိတ်ဆို့မှုမရှိစေရေး စောင့်ကြည့်စီမံဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

လုံးခင်းကျေးရွာတွင် ရေဝင်ရောက်သည့် (၅) ရပ်ကွက်ရှိ အာစီဘုရားကျောင်းတွင် အိမ်ထောင်စုဝင် များအား မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မှ စီစဉ်မှုဖြင့် ထမင်းထုပ် ၁၀၀၀ စာ၊ ထို့ပြင် ဖားကန်မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်အတွင်း ရေဝင်ရောက် နေအိမ်မိသားစုဝင်များအတွက် ထမင်းထုပ် ၁၂၅၀ စာ ချက်ပြုတ်ဝေငွေပေးခဲ့သလို ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့များ၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင် များက ရေဝင်ရောက်သည့်အိမ်ခြေများကို သတိပေး နှိုးဆော်ပေးလျက်ရှိကာ ရေဘေးကြောင့် ပိုးမွှား အန္တရာယ်ဖြစ်ပေါ်လာပါက ကုသစောင့်ရှောက်ပေး နိုင်ရေးအတွက် ဖားကန်ဆေးရုံနှင့် လုံးခင်းတိုက်နယ် ဆေးရုံတို့တွင် ဆေးဝါးများကို အသင့်စီမံထား ကြောင်း သိရသည်။

“ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ရေဝင်ရောက်သွားတဲ့ အိမ်ထောင်စုဝင်တွေကိုလည်း လတ်တလော စားသောက်ရေးအဆင်ပြေအောင် သက်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းတွေနဲ့ ပိုင်းဝန်းပူးပေါင်းပြီး ထမင်း

ထုပ်တွေ လိုက်လံထောက်ပံ့ပေးနေပါတယ်။ မိုးက တစ်ညလုံးရွာတဲ့အတွက် အခုလို ရေကြီးသွားတာ ဖြစ်ပါတယ်။ ရွှေ့ပြောင်းရတဲ့အဆင့်ထိတော့မရှိ ပါဘူး။ အိမ်အောက်ထပ်ကနေ အပေါ်ထပ်ကို ရွှေ့ပြောင်းရုံလောက်ပါပဲ။ ရေဘေးရောက်တဲ့ သူတွေအတွက် လိုအပ်တာတွေကို ဆက်လက် ကူညီပေးသွားမှာပါ” ဟု ရတနာဆင်သီရိကျောက်စိမ်း တူးဖော်ရေးကုမ္ပဏီမှ ကိုအောင်ကျော်မြင့်က ပြောသည်။

အဆိုပါချောင်းရေကြီးမှုကြောင့် လတ်တလော တွင် ထိခိုက်ပျက်စီးမှု၊ သေဆုံး၊ ဒဏ်ရာရမှုများ မရှိသေးကြောင်း သိရသည်။ သို့သော်လည်း ရေထပ်မံဝင်ရောက်လာပါက ကြိုတင်စီမံဆောင် ရွက်ထားကြောင်း သိရသည်။

“အဓိကတော့ မိုးသည်ထန်ပြီး ဥရုချောင်း ရေမြင့်တက်လာရာကနေ ချောင်းဘေးအနိမ့်ပိုင်း ရပ်ကွက်တွေကို ရေဝင်ရောက်တာဖြစ်ပါတယ်။ လတ်တလောမှာ ရေဝင်ရောက်တဲ့ နေအိမ်တွေက အိမ်ထောင်စုဝင်တွေကို အခြားရေလွတ်တဲ့ နေရာ တွေအထိ ပြောင်းရွှေ့ပေးရတဲ့အဆင့်တော့ မရှိသေး ပါဘူး။ မိုးဆက်လက်ရွာသွန်းပြီး ရေထပ်မံ မြင့်တက် လာမယ်ဆိုရင်တော့ ရေဝင်ရောက်တဲ့ နေအိမ်တွေက မိသားစုဝင်တွေကို မြို့မရပ်ကွက်မှာရှိတဲ့ မဏိဇေယျ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း၊ ဓမ္မာရုံနဲ့ လုံးခင်းကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းသို့ ပြောင်းရွှေ့နေရာချထား ပေးဖို့ ကျွန်တော်တို့ ကြိုတင်စီမံထားပါတယ်။ ရေဝင်ရောက်ပေးမယ့်လည်း ရွှေ့ပြောင်းပြီး ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းဖွင့်ရတဲ့အဆင့်ထိတော့ မရှိ သေးဘူး။ ကျွန်တော်တို့ ဖားကန်မှာ ခါတိုင်း နှစ်တွေကလည်း ရေဝင်တဲ့အနေအထားလေးတွေ ရှိတဲ့အတွက် ဒီလိုအခြေအနေကတော့ ဖြစ်နေကျလို့ ပြောလို့ရပါတယ်” ဟု ဦးကျော်စွာအောင်က ပြောသည်။

အဆိုပါရေဝင်ရောက်သည့် နေရာများသို့ နယ်မြေခံ တပ်မမှူးနှင့် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့က တာဝန်ရှိသူများက လိုက်လံကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး သွားရေလာရေးအဆင်ပြေစေရန်၊ လမ်းပိတ်ဆို့ မှုများ မဖြစ်ပွားစေရန်နှင့် အခြားနေထိုင်စားသောက် ရေးမှအစ ရေပြန်ကျသွားချိန်တို့တွင် ပြည်သူများ၏ ကျန်းမာရေးနှင့် သက်ဆိုင်သည့်ကိစ္စများ စသည့် လိုအပ်ချက်များကို စီမံဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ (တင်မောင်လွင်)



ဘူးသီးတောင်မြို့နယ် အင်းဖောက်ကျေးရွာရှိ ကျေးလက်အိမ်ရာများ အမိုးလန်ပျက်စီးမှုကို တွေ့ရစဉ်။

ဆိုင်ကလုန်းမုန်တိုင်းမိုရာကြောင့် ရခိုင်ပြည်နယ် ဘေးသင့်ဒေသများအား ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

စစ်တွေ ဇွန် ၁၈

အမျိုးသားသဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ၏ လမ်းညွှန်မှုအရ လုပ်ငန်းကော်မတီ ငါးခုမှ ကိုယ်စားလှယ်များ သည် ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့်အတူ မေ ၃၀ ရက်က ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် ဆိုင်ကလုန်းမုန်တိုင်း မိုရာ ကြောင့် ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ဘေးသင့်ဒေသများတွင် ထောက်ပံ့မှုများ ဆောင်ရွက်ပြီးမှုအခြေအနေ၊ ပြန်လည် ထူထောင်ရေးဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေ၊ လတ်တလော အရေးပေါ်လိုအပ်ချက်များရှိ မရှိ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှု လုပ်ငန်းကော်မတီများအနေဖြင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် ရမည့် လုပ်ငန်းများ၊ မုန်တိုင်းသတိပေးချက်ရရှိမှုနှင့် ကြိုတင် ပြင်ဆင်မှုအခြေအနေများကို ဇွန် ၁၆ ရက်မှစတင်၍ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးလျက်ရှိသည်။

ကော်မတီအသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်များသည် ဇွန် ၁၆ တွင် စစ်တွေမြို့ပေါ်ရှိ ဆိုင်ကလုန်းမုန်တိုင်းမိုရာကြောင့် ထိခိုက်မှုရှိခဲ့သည့် ရွှေပြားရပ်ကွက်၊ ဆက်ရိုးကျအလယ်တန်း ကျောင်း၊ ကျေးတော(ခ)ရပ်ကွက်၊ စက်ရုံစု(၁) IDP စခန်းများသို့ သွားရောက်ကြည့်ရှု၍ ဒေသခံများ၏ အမှန်တကယ် လိုအပ် ချက်နှင့် လက်ရှိအခြေအနေများကို မြေပြင်ကွင်းဆင်း၍ မှတ်တမ်းများရယူသည်။

ဇွန် ၁၇ ရက်တွင် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်သို့ သွားရောက်၍ အင်းဖောက်ကျေးရွာရှိ ကျေးလက်အိမ်ရာများ အမိုးလန်ပျက်စီးမှု၊ လက်ဝဲဒက်ကျေးရွာ မူလတန်းလွန်ကျောင်းပျက်စီးမှုအခြေအနေ နှင့် ကျေးရွာသောက်သုံးရေကန်ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရန် လိုအပ်မှု တို့ကို စစ်ဆေးပြီး မောင်တောမြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး၌

ဤခရီး နီးပါးသည်
\* ဩဝါဒ... ငြိမ်းချမ်းရေးအစိုးရရဲ့လို့ မညည်းလေနဲ့ အို... မြန်မာ။
\* လှိုင်းကြီး လှေအောက်ပေါ် တောင်ကြီး ဖဝါးအောက်ပေါ် သွားပါများ သရီးပေါက်လို့ ရောက်ဖို့ သေချာ။
\* အရေးကြီး သွေးစည်းဖို့ အရေးကြို သွေးဆုံလို့ ယုံကြည်မှု ရှိစွာ စုံညီပြု ညီရာဝယ် အသိမှာ သတိမကွာ အရှိအရာတွေ ဖော်ထုတ်။
\* ပြည်ထောင်စု၏ ညီနောင်ထူသည် အရောင်မကွဲ တစ်ရောင်တည်းမို့ အနေမကွဲ တစ်မြေတည်းမို့ တွဲလက်ညီညာ အမြဲအတွက်ရည်ကာ ပြည်မြန်မာ ကောင်းချီးတိုးစေဖို့ ပေါင်းစည်းကြီးကုတ်။
မျိုးမြတ်မြတ်မြင့်မြင့် (ငြိမ်းချမ်းရေးတပ်ဆောက်သူအားလုံးကို ဂုဏ်ပြုလျက်...)

(သတင်းစဉ်)

# ရုရှားအား အရေးယူဒဏ်ခတ်မည့် အစီအစဉ်သစ် နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးကို ထိခိုက်နိုင်ဟု သမ္မတပူတင်ပြော

မော်စကို ဇွန် ၁၈

ရုရှားနိုင်ငံအား အရေးယူဒဏ်ခတ်မှု အသစ်ပြုလုပ်နိုင်ရန် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုက စဉ်းစားသုံးသပ်လျက်ရှိ နေခြင်းသည် နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးကို ထိခိုက်စေနိုင်ကြောင်း၊ အမေရိကန်၏ ဒဏ်ခတ်ရေးအစီအစဉ်အား မိမိတို့ မည်သို့တုံ့ပြန်မည်ကို ထုတ်ဖော်ပြောဆိုရန် စောလွန်းနေသေးကြောင်း သမ္မတ ဗလာဒီမာပူတင်၏ ပြောကြားချက်ကို ကိုးကားပြီး နိုင်ငံပိုင်အာရှအိုင်အေ သတင်းဌာနက ဇွန် ၁၈ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ရုရှားနိုင်ငံအား အရေးယူပိတ်ဆို့မှုအသစ် ပြုလုပ်ရေး အစီအစဉ်အတွက် ရေးသားဖော်ပြထားသော ဥပဒေကြမ်းတစ်ရပ်ကို အမေရိကန် အထက်လွှတ်တော်က ပြီးခဲ့သည့် ရက်သတ္တပတ်တွင် မဲပေးအတည်ပြုခဲ့သည်။ သမ္မတ ဒေါ်နယ်ထရန့်အနေဖြင့် တည်ရှိနေဆဲ အရေးယူပိတ်ဆို့မှုများကို ဖြေလျှော့ပေးခြင်းမရှိမီ ကွန်ဂရက်လွှတ်တော်၏ ခွင့်ပြုချက် ရယူရန်လည်း အထက်လွှတ်တော်က ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည်။

သစ်ကို လက်တုံ့ပြန်နိုင်ရေးအတွက် အခြေအနေအရပ်ရပ်ကို သုံးသပ်သွားရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း သမ္မတပူတင်က ရိုသီယာ-၁ နိုင်ငံပိုင်ရုပ်မြင်သံကြားဌာန၏ ဇွန် ၁၇ ရက် လူတွေ့မေးမြန်းခန်းတွင် ပြောကြားသည်။

ရုရှားနှင့် အနောက်အုပ်စုနိုင်ငံများသည် ၂၀၁၄ ခုနှစ်မှစ၍ စီးပွားရေးပိတ်ဆို့မှုများကို အပြန်အလှန် ပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။ ယူကရိန်းနိုင်ငံ၏ ပင်လယ်နက်ဒေသ ခရိုင်းမီးယားကျွန်းဆွယ်ကို ရုရှားက ယင်း၏ပိုင်နက် နယ်မြေအတွင်း သွတ်သွင်းခဲ့ပြီး ယူကရိန်းအရှေ့ပိုင်းရှိ ခွဲထွက်ရေးဝါဒီသူပုန်များကို ရုရှားအစိုးရအဖွဲ့က ထောက်ခံအားပေးခဲ့ရာမှ အပြန်အလှန် ပိတ်ဆို့မှုများ ပြုလုပ်လာခဲ့ကြသည်။

ယခုတစ်ကြိမ်တွင်မူ ၂၀၁၆ခုနှစ် အမေရိကန်သမ္မတ ရွေးကောက်ပွဲတွင် ရုရှားက ကြားဝင်စွက်ဖက်မှု ပြုလုပ်ခဲ့သည်ဆိုသော စွပ်စွဲချက်များအရ ကွန်ဂရက်လွှတ်တော်က ရုရှားအား အရေးယူပိတ်ဆို့မှု ပြုလုပ်ရန် စီစဉ်နေခြင်း ဖြစ်သည်။

ရိုက်တာ။



## အဆိပ်ပြင်းဆုံး ပုရွက်ဆိတ်မျိုးစိတ် ဂျပန်နိုင်ငံတွင် ပထမဆုံးတွေ့ရှိ

ကျိုတို ဇွန် ၁၈

ဂျပန်နိုင်ငံ ပင်လယ်ဆိပ်ကမ်းမြို့ ကိုဘီရှိ ကုန်တင်ယာဉ်ကြီးများ ရပ်နားရာ နေရာတစ်နေရာတွင် အဆိပ်ပြင်းသည့် ပုရွက်ဆိတ် (fire ants) ကောင်ရေ ရာကျော်ကို မေ ၂၆ ရက်တွင် တွေ့ရှိခဲ့ကြောင်း ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်များက ယနေ့ပြောကြားခဲ့သည်။

အဆိုပါအဆိပ်အပြင်းဆုံးပုရွက်ဆိတ်မျိုးစိတ် မူလမျိုးစိတ်ကို တောင်အာဖရိကတွင် စတင်တွေ့ရှိရသည်။ ယင်းပုရွက်ဆိတ်မျိုးစိတ်၏ အဆိပ်ရည်သည် လူသေဆုံးနိုင်သည့်အထိ ပြင်းထန်ကြောင်း သိရသည်။

ပင်လယ်ဆိပ်ကမ်းမြို့ ကိုဘီအရှေ့ပိုင်းရှိ အမာဂါ ဆာကီမြို့သို့ ကုန်ပစ္စည်းများပို့ဆောင်ပြီးနောက် ကိုဘီပင်လယ်ဆိပ်ကမ်းမြို့တွင် ရပ်နားလျက်ရှိသည့် ကုန်တင်ယာဉ်တစ်စီးတွင် ပုရွက်ဆိတ်ကောင်ရေ ရာပေါင်းများစွာကို တွေ့ရှိခဲ့ကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ဆိုသည်။ အဆိုပါကုန်တင်ယာဉ်သည် တရုတ်နိုင်ငံကွမ်တုံးစီရင်စုသို့ မကြာသေးမီက သွားရောက်ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

အဆိုပါကုန်တင်ယာဉ် ငါးရက်ကြာရပ်နားခဲ့သည့် ကိုဘီဆိပ်ကမ်းတွင် ယင်းပုရွက်ဆိတ်မျိုးစိတ်များကို ဇွန် ၁၆ ရက်က ထပ်မံတွေ့ရှိခဲ့ပြီး ၎င်းတို့ကို သုတေသနပြု

ကြည့်ရာတွင် fire ants မျိုးစိတ်များဖြစ်နေကြောင်း သိရသည်ဟု အရေးပေါ်စုံစမ်းစစ်ဆေးရေး ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်များက ဆိုသည်။

ဆိပ်ကမ်း၏ အခြားသောနေရာများနှင့် ကုန်တင်ယာဉ်ပစ္စည်းများ အတင်အချုပ်ပြုခဲ့သည့် နေရာများတွင် စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်များက ဆက်လက်ပြောကြားခဲ့သည်။

သာမန်ထက်ထူးခြားသည့် ပုရွက်ဆိတ်မျိုးစိတ်များ တွေ့ရှိပါက ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်ရုံးသို့ အကြောင်းကြားရန် ပြည်သူများကို တိုက်တွန်းနှိုးဆော်ထားကြောင်း သိရသည်။

အမေရိကန်နိုင်ငံတွင် အဆိုပါပုရွက်ဆိတ်မျိုးစိတ်များ၏ ကိုက်ခြင်းခံရပြီးနောက် သေဆုံးသူအရေအတွက်မှာ နှစ်စဉ် လူပေါင်း ၁၀၀ ကျော် ရှိကြောင်း သိရသည်။

ယင်းမျိုးစိတ်များသည် ၁၀နှစ်ကျော်ကာလအတွင်း ကုန်တင်ယာဉ်များနှင့် အခြားသောပို့ဆောင်ရေးလမ်းကြောင်းများမှတစ်ဆင့် တရုတ်နိုင်ငံ၊ တရုတ် (တိုင်ပေ)နှင့် အာရှတစ်လွှား ကူးလူးယုံ့နှံ့လျက်ရှိပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အင်န်အိတ်ချ်ကေ။



## ပေါ်တူဂီအလယ်ပိုင်းဒေသ၌ တောမီးလောင်လမ်းခုလတ်တွင် ပိတ်မိနေသူ ၆၂ ဦး သေဆုံး

လစ္စဘွန်း ဇွန် ၁၈

ပေါ်တူဂီနိုင်ငံအလယ်ပိုင်းဒေသ၌ တောမီးလောင်မှုဖြစ်ပွားရာ ၆၂ ဦးသေဆုံးရကြောင်း၊ သေဆုံးရသူ အများစုမှာ တောမီးလောင်မှုကြောင့် ပိတ်မိနေခဲ့ရသော လမ်းတစ်လမ်းပေါ်ရောက်ရှိနေသည့် မော်တော်ယာဉ်အမျိုးမျိုးပေါ်တွင် ရှိနေသူများဖြစ်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက ဇွန် ၁၈ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ဆယ်စုနှစ်ပေါင်းအတန်ကြာကာလအတွင်း ပေါ်တူဂီနိုင်ငံ၌ ဖြစ်ပွားသည့် တောမီးလောင်မှုဖြစ်ရပ်များအနက် လူအသေအပျောက် အများဆုံး တောမီးလောင်မှုဖြစ်ကြောင်း၊ ဇွန် ၁၈ ရက်တွင် တောမီးလောင်မှုကြောင့် မီးပိုင်းခံနေရသော လမ်းခုလတ်၌ ပိတ်မိနေသည့် မော်တော်ယာဉ်များပေါ် ရှိနေသူများ မီးလောင်ကျွမ်းခံရကာ သေဆုံးရခြင်းဖြစ်ကြောင်း တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက

ပြောကြား သည်။

တောမီးလောင်မှုကို ယခုတိုင် ထိန်းချုပ်နိုင်ခြင်း မရှိသေးပေ။ သမ္မတ မာဆယ်လို ရီဘယ်လိုဒီဆာသည် မီးလောင်မှုကြောင့် လူသေဆုံးမှု ဖြစ်ပွားခဲ့ရသည့် နေရာဒေသသို့ သွားရောက်စစ်ဆေးလျက်ရှိကြောင်း ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီး ဂျော့ဂျိုပိုမက်စ်က ပြောကြားသည်။

လစ္စဘွန်းမြို့တော် အရှေ့တောင်ဘက်ကီလိုမီတာ ၂၀၀အကွာ ပီဒရိုဂေါင် ဂရင်ဒေးအမည်ရှိ တောတောင်ထူထပ်သောဒေသ၌ တောမီးလောင်လျက်ရှိကြောင်း၊ အပူလှိုင်းကျရောက်ချိန်တွင် လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် တောမီးကူးစက်လောင်ကျွမ်းမှု မြန်ဆန်ကြောင်း၊ သေဆုံးခဲ့ရသူအားလုံးမှာ အရပ်သူအရပ်သားများဖြစ်ကြောင်း၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်ခြောက်ဦးအပါအဝင် လူ ၂၀ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ပြီး လူ နှစ်ဦးပျောက်ဆုံးနေဆဲဖြစ်ကြောင်း ပိုမက်စ်က ပြောကြားသည်။

ရိုက်တာ။

**ကလေးအလုပ်သမား**  
**ပပျောက်ရေး ကြိုးပမ်းမှုတွင်**  
**အမေရိကန် ဦးဆောင်ရန်**  
**အိန္ဒိယနိဘယ်ဆုရှင် တိုက်တွန်း**

**ဝါရှင်တန် ဇွန် ၁၈**  
 ကမ္ဘာတစ်ဝန်းလုံး၌ ကလေးအလုပ်သမားပပျောက်ရေးအတွက် ကြိုးပမ်းရာတွင် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုက ဦးဆောင်မှုအခန်းကဏ္ဍကို ရယူသင့်ကြောင်း အိန္ဒိယနိဘယ်ဆုရှင် ကလေးအလုပ်သမားအမေရိကန် ဥပဒေပြု အမတ်များနှင့် နိုင်ငံရေးတက်ကြွလှုပ်ရှားသူများကို တိုက်တွန်းလိုက်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာသတင်းဌာနများက ဇွန် ၁၈ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ကလေးသူငယ်တိုင်းအတွက် ဘဝလုံခြုံရေးနှင့် ပညာရေးတို့ ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ခြင်းမရှိပါက ကမ္ဘာကြီးလုံခြုံအေးချမ်းမှု ရှိနိုင်မည်မဟုတ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတကာအလုပ်သမားရေးရာအဖွဲ့ချုပ်နှင့် အခြားသော ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့

အစည်းများက ကလေးအလုပ်သမားပပျောက်ရေးအတွက် များစွာ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိနေသော်လည်း ကလေးအလုပ်သမားပပျောက်ရေးအတွက် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြရဦး မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကလေးအလုပ်သမား ပပျောက်ရေးအတွက် အမေရိကန်က ဦးဆောင်လှုပ်ရှားသင့်ကြောင်း အမေရိကန်ကွန်ဂရက်လွှတ်တော်တွင် ဆက်ယာသီက ပြောကြားသည်။

အမေရိကန် အောက်လွှတ်တော် နိုင်ငံခြားရေးရာကော်မတီရှေ့မှောက်တွင် ဇွန် ၁၆ ရက်က အမတ်များနှင့် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေး လှုပ်ရှားသူများအား ဆက်ယာသီက အထက်ပါအတိုင်း ပြောကြားခြင်းဖြစ်သည်။

ဆက်ယာသီသည် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးလှုပ်ရှား

သူတစ်ဦးဖြစ်ပြီး ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် နိဘယ်ဆုရရှိခဲ့သည်။

ကလေးသူငယ်များအား ကျေးကျွန်သဖွယ်စေခိုင်းနေသောလုပ်ငန်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ဆက်ယာသီက ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ကမ္ဘာကြီးအား အကြမ်းဖက်မှုနှင့် လက်နက်ကိုင်သောင်းကျန်းမှု ဘေးအန္တရာယ်တို့မှ ကြိုတင်ကာကွယ်ပေးနိုင်ရေးအတွက် မိမိတို့လုပ်ဆောင်သင့်သည်မှာ ကလေးများအတွက် ပညာရေးပင်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပညာရေးလောကကို အဓိက ပိတ်ပင်တားဆီးနေသည့် အရာမှာလည်း ကလေးအလုပ်သမားပြဿနာပင်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ပြောကြားသည်။

ပီတီအိုင်။







ပြည်တွင်းရေးရာ

# ဝိသာခါ ပုဏ္ဏမိ ဂုဏ်ဝေ သီလရှင်စာသင်ကျောင်းဆောင်သစ်နှင့် စာကြည့်တိုက်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင် တက်ရောက်အားပေးချီးမြှင့်

နေပြည်တော် ၆ ဇူလိုင်

ဝိသာခါဖောင်ဒေးရှင်းက ဦးဆောင်လှူဒါန်းသည့် “ဝိသာခါ ပုဏ္ဏမိ ဂုဏ်ဝေ” သီလရှင် စာသင်ကျောင်းဆောင်သစ်နှင့် စာကြည့်တိုက်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော် လယ်ဝေးမြို့၊ ပုဏ္ဏမိ ဂုဏ်ဝေ သီလရှင် စာသင်တိုက်ရှိ အဆိုပါကျောင်းဆောင်သစ်မျက်နှာစာ၌ ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင် တက်ရောက် အားပေးချီးမြှင့်သည်။

ရှေးဦးစွာ ဝိသာခါ ပုဏ္ဏမိ ဂုဏ်ဝေ သီလရှင်စာသင် ကျောင်းဆောင်သစ်ကို သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှု ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး သူရဦးအောင်ကို ပုဏ္ဏမိ ဂုဏ်ဝေ သီလရှင်စာသင်တိုက် ပဓာန နာယက သီလရှင် ဆရာကြီး ဒေါ်ဇေယျာသီရိ ဖောင်ဒေးရှင်း နာယက ပါမောက္ခ ဒေါက်တာဝင်းမင်းသစ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဖဲကြီးဖြတ်၍ ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်က ဝိသာခါ ပုဏ္ဏမိ ဂုဏ်ဝေ သီလရှင် စာသင်ကျောင်းဆောင်သစ် ကမ္ပည်းမော်ကွန်းကို စက်ခလုတ်နှိပ်၍ ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

ယင်းနောက် ဝိသာခါ ပုဏ္ဏမိ ဂုဏ်ဝေ စာကြည့်တိုက် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို အဆိုပါစာကြည့်တိုက်ရှေ့၌ ဆက်လက် ကျင်းပရာ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့်၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာ မျိုးအောင်၊ ဝိသာခါဖောင်ဒေးရှင်းဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာ စုလှဟန်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဖဲကြီးဖြတ်၍ ဖွင့်လှစ်ပေး ကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ဝိသာခါ ပုဏ္ဏမိ ဂုဏ်ဝေ စာကြည့်တိုက် နှင့် ဝိသာခါ ပုဏ္ဏမိ ဂုဏ်ဝေ သီလရှင်စာသင်ကျောင်း ဆောင်သစ်တို့ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြသည်။



နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်နှင့် ဝိသာခါ ပုဏ္ဏမိ ဂုဏ်ဝေ သီလရှင် စာသင်ကျောင်းဆောင်သစ်နှင့် စာကြည့်တိုက်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာသူများ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကြစဉ်။

ယင်းနောက် ဝိသာခါ ပုဏ္ဏမိ ဂုဏ်ဝေ သီလရှင် စာသင်ကျောင်းဆောင်သစ်နှင့် စာကြည့်တိုက်ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို အဆိုပါစာသင်ကျောင်းဆောင်သစ်၌ ဆက်လက် ကျင်းပရာ ဝိသာခါဖောင်ဒေးရှင်းနာယက က စာသင် ကျောင်းဆောင်သစ်နှင့် စာကြည့်တိုက် ဆောက်လုပ်လှူဒါန်း ရခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ထို့နောက် ဝိသာခါဖောင်ဒေးရှင်းဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာ စုလှဟန်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များက သီလရှင်စာသင်တိုက် ပဓာန

နာယက သီလရှင်ဆရာကြီး ဒေါ်ဇေယျာသီရိထံ စာသင် ကျောင်း၊ စာကြည့်တိုက်တို့နှင့်ပတ်သက်သည့် စာရွက် စာတမ်းများကို ပေးအပ်သည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး သူရဦးအောင်နှင့် ဝိသာခါဖောင်ဒေးရှင်းမှ တာဝန်ရှိသူများက ပုဏ္ဏမိ ဂုဏ်ဝေသီလရှင်စာသင်တိုက်ပဓာနနာယက သီလရှင် ဆရာကြီး ဒေါ်ဇေယျာသီရိထံ အလှူငွေများ ပေးအပ် လှူဒါန်းကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်က ဝိသာခါ ပုဏ္ဏမိ ဂုဏ်ဝေ သီလရှင်စာသင်ကျောင်းဆောင် သစ်နှင့် စာကြည့်တိုက် တည်ဆောက်လှူဒါန်းခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဂုဏ်ပြုအမှာစကားပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ဇနီးနှင့် အခမ်း အနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများသည် စုပေါင်း၍ မှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)

## ပြည်သူလူထုက ပိုမိုအလေးထားမှသာ သာသနာတော် အခွင့်ရည်တည်တံ့ခိုင်မြဲမှာဖြစ်ပါတယ်

ဝိသာခါဖောင်ဒေးရှင်းက ဦးဆောင်လှူဒါန်းသည့် ဝိသာခါ ပုဏ္ဏမိ ဂုဏ်ဝေ သီလရှင် စာသင်ကျောင်းဆောင် သစ်နှင့် စာကြည့်တိုက်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ၆ ဇူလိုင် ရက် တွင် နေပြည်တော်လယ်ဝေးမြို့၊ ပုဏ္ဏမိ ဂုဏ်ဝေ သီလရှင် စာသင်တိုက်၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

ဝိသာခါဖောင်ဒေးရှင်းနှင့် ပုဏ္ဏမိ ဂုဏ်ဝေသီလရှင် စာသင်တိုက်တို့နှင့်ပတ်သက်၍ တာဝန်ရှိသူများအား တွေ့ဆုံမေးမြန်းခဲ့ပါသည် -

### သီလရှင်ဆရာကြီး ဒေါ်ဇေယျာသီရိ ပုဏ္ဏမိ ဂုဏ်ဝေ သီလရှင်စာသင်တိုက်

သီလရှင်စာသင်တိုက်ကို မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၆၉ ခုနှစ်မှာ စတင်တာဝန်ယူ အုပ်ချုပ်ခဲ့ပါတယ်။ စာသင်တိုက် မှာ လွန်ခဲ့တဲ့ သုံးနှစ်လောက်က သီလရှင် အပါး ၁၀၀ ၊ ၁၅၀ ရှိခဲ့ပြီး ဒီနှစ်တော့ ၁၇၀ အထိ တိုးပွားလာခဲ့ပါတယ်။ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် ပညာမသင်ကြားနိုင်တဲ့ အနယ်နယ်အရပ်ရပ်က ကလေးတွေကို အသိပညာနဲ့ ဉာဏ်ပညာထွန်းပါစေ၊ နိုင်ငံတော်အတွက် သားကောင်း ရတနာ သမီးကောင်းရတနာတွေ ထွန်းကားပေါ်ပေါက်ပါ စေဆိုတဲ့ ရည်ရွယ်ချက်နဲ့ ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါတယ်။

ဒီစာသင်တိုက်မှာ သီလရှင်ဆရာလေးတွေနဲ့ ကလေး တွေရှိပါတယ်။ အမျိုးသား ကလေးလေးတွေ အရွယ်ရောက် လာရင် ဆရာတော်တွေ သင်ကြားပို့ချတဲ့ ကျောင်းတွေ



သီလရှင်ဆရာကြီး ဒေါ်ဇေယျာသီရိ

ကို ဆက်လက်ပို့ဆောင်သင်ကြားစေမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ အခုကျောင်းဆောင်သစ်ကို ၂၀၁၂ ခုနှစ် ဇူလိုင်လမှ စတင် ဖောင်ဒေးရှင်းချခဲ့ပါတယ်။ နောက်တော့ ဝိသာခါ ဖောင်ဒေးရှင်းကနေ ဆက်လက်တည်ဆောက် လှူဒါန်းပေး



ဒေါက်တာဝင်းမင်းသစ်

ခြင်းဖြစ်ပါတယ်။

ကျောင်းဆောင်သစ်ကတော့ အလျားပေ ၆၀၊ အနံ ပေ ၃၀ နှစ်ထပ်ကျောင်းဆောင်သစ်ဖြစ်ပါတယ်။ ကျောင်း မှာ သူငယ်တန်းကနေ ဒသမတန်းအထိ ပညာသင်ကြားနေ ကြပါတယ်။ စတုတ္ထတန်းအထိကတော့ အစိုးရ အသိ အမှတ်ပြုဖြစ်ပါတယ်။ ငါးတန်း၊ ခြောက်တန်းနဲ့ ခုနစ်တန်း တွေကတော့ တွဲဖက်တွေဖြစ်ပါတယ်။ ရှစ်တန်း၊ ကိုးတန်းနဲ့ ၁၀ တန်းကိုတော့ အစိုးရအထက်တန်းကျောင်းတွေမှာ ထားပေးပါတယ်။ ကျောင်းမှာ ဆရာမ ကိုးဦးရှိပါ တယ်။

သီလရှင်သင် ပညာရေးကျောင်းကိုလည်း ပြည်သူ လူထုက ပိုမိုအလေးထားမှသာ သာသနာတော် အခွင့်ရည် တည်တံ့ခိုင်မြဲမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီကျောင်းဆောင်သစ်ကြီး ပေါ်ပေါက်လာလို့ အင်မတန်ဝမ်းသာရပါတယ်။

### ဒေါက်တာဝင်းမင်းသစ်

#### ဝိသာခါ ဖောင်ဒေးရှင်း နာယက

ကျွန်မတို့ရဲ့ ဖောင်ဒေးရှင်းကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလမှာ စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပါတယ်။ ကျွန်မတို့အသင်းရဲ့ ရည်ရွယ်ချက်တွေကတော့ မြန်မာနိုင်ငံ အတွင်းမှာရှိတဲ့ လူမျိုးဘာသာနဲ့ ဒေသအမျိုးမျိုးမှာရှိတဲ့ နိုင်ငံသားတွေ အထူးသဖြင့် မိဘမဲ့လူငယ်တွေနဲ့ ကလေး တွေအတွက် ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေး၊ စားဝတ်နေရေး၊ လူမှုရေးစတာတွေကို ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ဖို့ဖြစ်ပါတယ်။

အဲဒီရည်ရွယ်ချက်အညီ အခြေခံပညာရေးနဲ့ အသက် မွေးဝမ်းကျောင်းသင်တန်းတွေ တက်ရောက်နိုင်ဖို့ ပံ့ပိုးမှု အစီအစဉ်တွေ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး၊ ဘဝရပ်တည်နိုင်ဖို့ အတွက် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းရရှိရန် အကူအညီပေးနေ၊ အခြားလူမှုစီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနဲ့ ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု လျော့နည်းစေရေးအတွက် အကူအညီပေးနေနဲ့ အထောက် အကူပေးနေ၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနဲ့ ဆေးဝါးကုသ ဖို့ အခက်အခဲတွေနေတဲ့ အခြေခံပြည်သူတွေကို အထောက် အကူပြုပေးအပါအဝင် ရည်ရွယ်ချက်ချင်းတူညီတဲ့ ပြည်တွင်း ပြည်ပ လူမှုအဖွဲ့အစည်းတွေနဲ့ ချိတ်ဆက်ပြီး လူမှုရေး ပရဟိတလုပ်ငန်းတွေမှာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ဖို့နဲ့ အတွေ့ အကြုံ အမြင်သဘောတရားတွေ ဖလှယ်နိုင်ဖို့ဖြစ်ပါတယ်။

ကျွန်မတို့ရဲ့ ရည်မှန်းချက်ကတော့ နိုင်ငံအတွင်းမှာရှိတဲ့ မတူညီတဲ့ လူမျိုး၊ ဘာသာနဲ့ ဒေသအမျိုးမျိုးက မိဘမဲ့ ဆင်းရဲနွမ်းပါးတဲ့ နိုင်ငံသား လူငယ်တွေနဲ့ ကလေးသူငယ် တွေရဲ့ဘဝ တိုးတက်မြှင့်တင်ဖို့အတွက် အခြေခံပညာရေးနဲ့ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ပညာရပ်တစ်ခုခုကို ကျွမ်းကျင်စွာ လုပ်ကိုင်နိုင်ပြီး ဘဝရပ်တည်နေထိုင်နိုင်ရေးနဲ့ ဆင်းရဲ နွမ်းပါးမှုလျော့နည်းလာစေပြီး ပျော်ရွှင်ချမ်းမြေ့တဲ့ဘဝကို ရရှိနိုင်ရေးတို့ဖြစ်ပါတယ်။

ကျွန်မတို့ဟာ ဖောင်ဒေးရှင်းရဲ့ ရည်မှန်းချက်၊ ရည်ရွယ်ချက်တွေအတိုင်း ဆက်လက်အကောင်အထည် ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါတယ်။

မင်းမင်းထော်၊ မွှေးကြူမင်း (သတင်းစဉ်)

### »» စာမျက်နှာ ၇ မှ

အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံမှာ လူမှုမီဒီယာတွေကြောင့် အဲဒီပြဿနာတွေ ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် ဖြစ်ပေါ်နေပါတယ်။ ဒါကြောင့် ကျွန်တော်နဲ့ဝန်ကြီးက ခွဲခြားဆက်ဆံမှုရှိတယ်ဆိုတာ မမှန်ပါဘူးလို့ ကျွန်တော်တို့ပြည်သူတွေကို ရှင်းပြဖို့ကြိုး စားပါတယ်။ ကောလာဟလတွေက မမှန်ဘူးဆိုတာ ပြည်သူတွေကို ရှင်းပြဖို့က တစ်ခါတစ်ရံ မလွယ်ကူပါဘူး။ တစ်ခါတစ်ရံ အင်ဒိုနီးရှား နိုင်ငံက ဧည့်သည်တွေ မြန်မာနိုင်ငံကိုလာလည်တဲ့အခါ ဘုရား၊ ဗလီနဲ့ ခရစ်ယာန်ဘုရားကျောင်းကို အတူမြင်တွေ့နိုင်ပြီး မြန်မာပြည်သူတွေဟာ လွတ်လပ်စွာကိုးကွယ်ခွင့်ရှိတယ်ဆိုတာ သိရှိနိုင်ဖို့ ကျွန်တော်သူတို့ကို ဆူလေဘုရားကို ပို့ဆောင်ပေးပါတယ်။ ဒီမိုကရေစီ တိုင်းပြည်တစ်ခုဖြစ်တဲ့ အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံမှာ တစ်ခုခုဖြစ်ရင် ရဲတပ်ဖွဲ့ ကို ဦးဆောင်ဖြေရှင်းစေပြီး တပ်မတော်က ပံ့ပိုးပေးပါတယ်။ ဒါကြောင့် မောင်တောကို သွားရောက်ခဲ့တဲ့ ခရီးစဉ်အတွင်း ကျွန်တော်ရိုက်ကူးခဲ့တဲ့ ဓာတ်ပုံအချို့ကို ပဋိပက္ခဖြစ်ပွားရန်မပြေတော့ ဆီ ပေးပို့ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါတယ်။



ပြည်တွင်းရေးရာ

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ရင်ဆိုင်ရန် အဆင်သင့်ဖြစ်စေရေး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဝင်းမြတ်အေး ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၈

ပြည်သူတို့၏လိုအပ်ချက်ကို ထိရောက်စွာဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရေးအတွက် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးသို့ရောက်ရှိနေသော လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဝင်းမြတ်အေးသည် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ပြည်သူ့ရေးရာစီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ရေကြိုမြို့နယ်နှင့် ပခုက္ကူမြို့နယ်တို့သို့ သွားရောက်ပြီး အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ဒေသပြည်သူများ၊ ရပ်မိရပ်မဖွဲ့များ၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဝင်များ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများနှင့် လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့အစည်းများနှင့် တွေ့ဆုံသည်။



ရေလမ်းပို့ဆောင်မှုလုံခြုံမှုမရှိခြင်းနှင့် ဆက်သွယ်ရေးစနစ်လိုအပ်မှု၊ လျှပ်စစ်စွမ်းအင်မလုံလောက်မှု စသည့်အချက်များပေါ်တွင် မူတည်သည်ကို လေ့လာတွေ့ရှိပါကြောင်း၊ ပခုက္ကူခရိုင်သည် သဘာဝဘေးကြုံတွေ့ခံစားရသည့် ဒေသတစ်ခုဖြစ်ပြီး လတ်တလောတွင်လည်း ရေကြီးခြင်း၊ မြစ်ကမ်းပါးပြိုခြင်းတို့ကို ကြုံတွေ့နေရသဖြင့် ကြုံကြုံခံရင်ဆိုင်တုံ့ပြန်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ရန်လိုကြောင်း၊ မြစ်ကမ်းပါးပြိုသည်ကိုစွဲရပ်များသည် ငွေကြေးကျခံသုံးစွဲပြီး စနစ်တကျအချိန်ယူကာ ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ စီမံကိန်းဖြင့် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး လေ့လာဆန်းစစ် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ လတ်တလောအနေဖြင့် ဒေသပြည်သူများ၏ လိုအပ်ချက်၊ လိုလားချက်နှင့် ရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့နေရသည့်အခက်အခဲများကို ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်သူ့လွှတ်တော် ပြည်သူ့ရေးရာစီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌက ကော်မတီ၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုများကိုရှင်းလင်းပြောကြားပြီး တွေ့ဆုံပွဲတက်ရောက်လာသူများက ရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့နေရသော အခက်အခဲများ၊ အတားအဆီးများ၊ လိုအပ်ချက်များနှင့် ဆောင်ရွက်လိုသည်များကိုတင်ပြရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည်ရှင်းလင်း ဆွေးနွေးပေါင်းစပ် ဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ရေကြိုမြို့၊ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်သို့ သွားရောက်ပြီး ချင်းတွင်းမြစ်ရေတိုက်စားမှုကြောင့် မြစ်ကမ်းပါးပြိုကျမှုကို ကြည့်ရှုကာ

ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းအတွက် သဲအိတ်များဖြင့် ထိန်းသိမ်းကာကွယ်နိုင်ရေး ဝန်ကြီးဌာနက ထောက်ပံ့ငွေကျပ် သိန်း ၆၀ ကို ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ပခုက္ကူမြို့နယ် ကျွန်းညိုကြီးကျေးရွာသို့သွားရောက်ကာ ဧရာဝတီမြစ်ရေတိုက်စားမှုကို ကာကွယ်ရန်အတွက် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ပြည်ထောင်စုသီးသန့်ရန်ပုံငွေမှ ကျပ်သိန်း ၃၅၀၀ ကျခံကာ ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက ဆောင်ရွက်ထားသည့် ရေလမ်းထိန်းရေကာ ၁၂ ခု ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုနှင့် လက်ရှိတွင် ရေတိုက်စားသဖြင့် အဆိုပါနေရာအနီးတစ်ဝိုက်တွင် ကမ်းပါးပြိုမှုများ ထပ်မံဖြစ်ပွားနေမှုနှင့် လက်ရှိတွင် Geotextile ကင်းဘတ်စများဖြင့်သပ်ရိုက်ကာ ကမ်းပါးအား ရေတိုက်စားမှုမှ ကာကွယ်ရန် ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများကို ကြည့်ရှုခဲ့သည်။ အဆိုပါဖြစ်စဉ်ကြောင့် ဒေသခံများအနေဖြင့် စိုးရိမ်ကြောင့်ကြမှုရှိနေပြီး ၎င်းတို့၏ဆန္ဒမှာ အမြန်ပြန်လည်ပြုပြင်ပေးနိုင်ရေးကို လိုလားကြောင်း သိရသည်။

ကမ်းပါးပြိုမှုကြောင့် ဘေးသင့်နေအိမ်နှစ်လုံးအတွက် ပြောင်းရွှေ့စရိတ်နှင့် ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် ပြောင်းရွှေ့ရန်ကျန်ရှိသည့် နေအိမ် ခုနစ်လုံးအတွက်ကိုလည်း လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနက ဆက်လက်ထောက်ပံ့သွားမည်ဖြစ်သည်။

ထို့နောက် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ပခုက္ကူမြို့ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်ရှိ အသက် (၉၀)နှင့်အထက် ဘိုးဘွားလေးဦးအတွက် နိုင်ငံတော်ရန်ပုံငွေဖြင့် ထောက်ပံ့သော ဧပြီ၊ မေ၊ ဇွန် သုံးလစာ လူမှုရေးပစ်စင်ကို အိမ်တိုင်ရာရောက် သွားရောက်ထောက်ပံ့ပေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

မောင်တောမြို့နယ် မိုးစပါးစိုက်ပျိုးစရိတ်ချေးငွေများ ဆက်လက်ထုတ်ချေးပေးလျက်ရှိ

မောင်တော ဇွန် ၁၈

မောင်တောမြို့နယ်တွင် မိုးစပါးစိုက်ပျိုးစရိတ်ချေးငွေ ချေးရန်ကျန်ရှိနေသည့် တောင်သူများအား စိုက်ပျိုးစရိတ်ချေးငွေများ ဆက်လက်ထုတ်ချေးပေးလျက်ရှိကြောင်း မောင်တောမြို့နယ် မြန်မာ့လယ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်မှ သိရသည်။

“မောင်တောမြို့နယ် အမှတ်(၆) ရပ်ကွက်က အစုအဖွဲ့ ၁၄ ဖွဲ့ပါတဲ့ တောင်သူ ၄၂ ဦးရဲ့ မိုးစပါးစိုက်ဧက ၁၀၃ ဧကအတွက် ၁၅၄ သိန်း ငါးသောင်း ထုတ်ချေးပေးခဲ့တယ်။ ကျန်တဲ့ရွာတွေက တောင်သူတွေကို

လည်း ဆက်လက်ထုတ်ချေးဖို့လုပ်နေတယ်။ ချေးငွေလျှောက်လွှာတွေလည်း တင်ထားကြတယ်။ ဒါတွေစိစစ်ပြီး သေချာပြီဆိုရင် ငွေထုတ်ချေးပေးသွားမယ်”ဟု မောင်တောမြို့နယ် မြန်မာ့လယ်ယာ ဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် မန်နေဂျာ ဦးထွန်းအောင်က ပြောသည်။

မေ ၂၃ ရက်ကလည်း မောင်တောမြို့နယ် ညောင်ချောင်းကျေးရွာအုပ်စုမှ အစုအဖွဲ့ ၁၁ ဖွဲ့ (တောင်သူ ၃၀) ၏ မိုးစပါးစိုက်ဧက ၆၈ ဧကအတွက် တစ်ဧကလျှင် ကျပ် ၁၅၀၀၀၀ နှုန်းဖြင့် မိုးစပါး စိုက်ပျိုးစရိတ်ချေးငွေ ၁၀၂

သိန်း ထုတ်ချေးပေးခဲ့ကြောင်း မောင်တောမြို့နယ် မြန်မာ့လယ်ယာ ဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်မှ သိရသည်။

စိုက်ပျိုးစရိတ်ချေးငွေများ ထုတ်ချေးရာတွင် တောင်သူများ၏ ဆန္ဒအရ လုပ်ကွက်ငယ် ၁၀ ဧကထိ စိုက်ပျိုးသည့် တောင်သူများကို အစုအဖွဲ့ဖွဲ့ပြီး တစ်ဧကလျှင် ကျပ် ၁၅၀၀၀၀ နှုန်းဖြင့် ထုတ်ချေးပေးကြောင်း သိရသည်။

မောင်တောခရိုင်တွင် စိုက်ပျိုးချေးငွေရရှိသည့် စပါးစိုက်ဧကပေါင်း ၁၅၀၀၀ ဧကရှိပြီး မောင်တောမြို့နယ်တွင် စပါးစိုက်ဧက ၄၅၀၀ ဧကရှိပြီး ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်တွင် စပါးစိုက်ဧက ၁၁၀၀၀ ဧကရှိကြောင်း ချေးငွေရယူရာတွင် ပုံစံ(၇)နှင့် နိုင်ငံသားမှတ်ပုံတင် ကိုင်ဆောင်ထားသူများအား ထုတ်ချေးပေးကြောင်း သိရသည်။

၂၀၁၆ ခုနှစ် မိုးစပါးစိုက်ရာသီတွင် မောင်တောမြို့နယ် ကျေးရွာအုပ်စု ၁၈ အုပ်စုမှ တောင်သူ ၁၀၆၉ ဦးအား မိုးစပါးစိုက်ဧက တစ်ဧကလျှင် ကျပ် ၁၅၀၀၀၀ နှုန်းဖြင့် ကျပ်သိန်း ၄၅၀၀ ထုတ်ချေးပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်း-မင်းသစ်(MNA) ဓာတ်ပုံ-ရဲထွန်း



မြန်မာ-တရုတ် ချစ်ကြည်ရေးပုံရိပ်များခေါင်းစဉ်ဖြင့် ပန်းချီလက်တွေ့ပြိုင်ပွဲ ဆုများရွေးချယ်ပြီးစီး

ရန်ကုန် ဇွန် ၁၈

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ တရုတ်နိုင်ငံ သံရုံးနှင့် တရုတ်အမျိုးသားကုသိုလ်ဖြစ် အဖွဲ့ချုပ်တို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သော တစ်ဇန်တစ်လမ်းစီမံကိန်းအောင်မြင်ရန် ချစ်ကြည်ရေးလက်ဆင့်ကမ်း လှုပ်ရှားမှုအစီအစဉ်အဖြစ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးလေးခရိုင်အတွင်းရှိ အထက်တန်းကျောင်းငါးကျောင်း၌ ကျင်းပခဲ့သော ပန်းချီလက်တွေ့ပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ဇွန် ၁၆ ရက် နံနက်ပိုင်းက ဆုများရွေးချယ်ပြီးစီးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အနုပညာအဖွဲ့မှ ဒေါ်ကြည်လင်းတို့က အကဲဖြတ်ရွေးချယ်ပေးခဲ့ကြသည်။ ပထမဆုကို မကြည်နူးလွင် (အထက-၂ လသာ)၊ ဒုတိယဆုကို မနန်းခင်မင်းမြတ်ခိုး (အထက-၄၊ ဗိုလ်တထောင်)၊ မောင်ဘုန်းဟိန်းထက် (အမက-၆၊ ကျောက်တံတား)၊ မရွှေမဝ(အထက-၂၊ ဗဟန်း)၊ မခင်အိန္ဒြေကျော်(အထက-၄၊ ကမာရွတ်)၊ မစုရတီထက်(အထက-၂၊ စမ်းချောင်း) တို့အားလည်းကောင်း၊ တတိယဆုကို မသံစဉ်ဦးသဲ(အထက -၁၊ ဒဂုံအရှေ့)၊ မအိအိအောင် (အမက-၄၊ ဒဂုံအရှေ့)၊ မသိမ့်သင် (TTC၊ ကမာရွတ်)၊ မထက်တင်ဇာမြင့် (အထက-၂၊ စမ်းချောင်း)၊ မကေသီထွန်း(အထက-၂၊ ကမာရွတ်)၊ မယွန်းပန်းအိမ် (အမက-၂၊ မြောက်ဒဂုံ)၊ မစုလင်းမွန် (အထက-၄၊ လှိုင်)၊ မောင်စန်းထွန်း အောင် (အလက-၂၊ အင်းစိန်)၊ မကြည်စင်လင်းလက် (အမက-၁၊ သာကေတ)၊

မကျော့ယမင်းခိုင် (အထက-၁၊ ဒဂုံ) တို့အားလည်းကောင်း ရွေးချယ်ခဲ့သည့် အပြင် နှစ်သိမ့်ဆု ၈၄ ဆုကိုလည်း ရွေးချယ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါပြိုင်ပွဲမှ ဆုရရှိသူများအား ဇွန် ၂၂ ရက်တွင် အလုံမြို့နယ်ရှိ အထက(၄) သီရိရတနာခန်းမ၌ ဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်မည်ဖြစ်သည်။ ဆုကြေးများအနေဖြင့် ပထမဆုတစ်ဆုကို တရုတ်ငွေ ယွမ် ၂၀၀၀၊ ဒုတိယဆု ငါးဆုကို ယွမ် ၁၀၀၀၊ တတိယဆု ၁၀ ဆုကို ယွမ် ၅၀၀၊ နှစ်သိမ့်ဆု ၈၄ ဆုအတွက် ယွမ် ၁၀၀ နှုန်းနှင့် ဂုဏ်ပြုလက်မှတ်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်မည်အပြင် ကျောင်းသုံးပစ္စည်းမျိုးစုံပါဝင်သော Kit Box တစ်ခုစီကိုလည်း ပေးအပ်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်း-ဇော်စည်မောင် ဓာတ်ပုံ-အေးမင်းသူ



သစ်ပင်စိုက်ပါ ဒို့ကမ္ဘာ သာယာလှပ စိမ်းမြမြ

ပြည်တွင်းရေးရာ

# ဓာတ်အားပြည့်မီစွာ စဉ်ဆက်မပြတ်ဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ရေး ဘဏ္ဍာရေးအခြေအနေအပေါ်မူတည်၍ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၈

လျှပ်စစ်နှင့် စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာနသည် ဓာတ်အားခွဲရုံများအား ဝန်အားသုံးစွဲမှုကို အဆက်မပြတ်စောင့်ကြည့်၍ တိုးမြှင့်တောင်းခံ လာသောဝန်အားကို ဓာတ်အားပြည့်မီစွာ စဉ်ဆက်မပြတ် ဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ရေးအတွက် လိုအပ်သောလုပ်ငန်းများအားလုံးကို လိုအပ်ချက်နှင့် တစ်ပြေးညီရရှိလာသောဘဏ္ဍာရေး အခြေအနေအပေါ် မူတည်၍ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း လျှပ်စစ်နှင့် စွမ်းအင် ဝန်ကြီးဌာန၏ လစဉ်သတင်းထုတ်ပြန်ခြင်း အခမ်းအနားမှ သိရသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ဓာတ်အား ပြတ်တောက်မှုလျော့နည်းစေရေးနှင့် လိုင်း အပြစ်လျော့နည်းစေရေးအတွက် သစ်ပင်ခုတ် လုပ်ငန်းများကို စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ နှင့်ပူးပေါင်း၍ ယခုနှစ် မိုးကာလမတိုင်မီ အပတ်စဉ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ အရှေ့ပိုင်းခရိုင် ၁၄ မြို့နယ်တွင် ဓာတ်အားလိုင်း ၂၃ လိုင်း၊ လိုင်းခန်း ၁၃၈၀၊ ခုတ်သည့်အပင် ၃၀၃၇ ပင်၊ အနောက်ပိုင်းခရိုင် ရှစ်မြို့နယ်တွင် ဓာတ် အားလိုင်း ၁၀ လိုင်း၊ လိုင်းခန်း ၃၇၇ ခန်း၊ ခုတ်သည့် အပင် ၁၀၂၆ ပင်၊ တောင်ပိုင်း

ခရိုင်ကိုးမြို့နယ်တွင် လိုင်းခန်း ၂၈၄၆ ခန်း၊ ခုတ်သည့်အပင် ၄၈၅၂ ပင်၊ မြောက်ပိုင်း ခရိုင် ၁၀ မြို့နယ်တွင် လိုင်းခန်း ၇၉၇ ခန်း၊ ခုတ်သည့်အပင် ၈၀၈၀ စုစုပေါင်း ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ၄၁ မြို့နယ်တွင် ဓာတ်အားလိုင်း ၃၃ လိုင်း၊ လိုင်းခန်း ၁၀၃၉၈ ခန်း၊ ခုတ်သည့်အပင် ၁၆၉၉၅ ပင်တို့ကို ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အရှေ့ပိုင်းခရိုင်အတွင်း ဗိုအားကျဆင်း နေသည့်အတွက် မြို့နယ်သုံးမြို့နယ်ရှိ ဓာတ် အားလိုင်း ရှစ်လိုင်းကို ဗိုအားပြည့်မီရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ဓာတ်အားခွဲရုံငါးရုံအား Load Sharing ပြုလုပ်ခြင်းဖြင့် ဗိုအားပြည့်မီ ရေး ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည့်အပြင် မြို့နယ် ငါးမြို့နယ်ရှိ စီဒါ ကိုးစီဒါကိုလည်း Load Sharing ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြင့် ဗိုအားပြည့်မီ ရေးဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထို့ပြင် အနောက်ပိုင်းခရိုင်ရှိ မြို့နယ် ရှစ်မြို့နယ်တွင် ဓာတ်အားလိုင်း ၁၁ လိုင်းအား မြို့နယ်အတွင်း ၄၀၀ ဗို ဓာတ်အားလိုင်းများ တိုးချဲ့ခြင်း၊ ဝန်အားမျှခြင်းကိုလည်းကောင်း၊ တောင်ပိုင်းခရိုင်အတွင်း မြို့နယ် ၁၀ မြို့နယ်ရှိ ဓာတ်အားလိုင်း ၁၆ လိုင်း တိုးချဲ့တည်ဆောက်

ခြင်း၊ ထရန်စဖော်မာ ၁၄ လုံး တိုးချဲ့တည် ဆောက်ခြင်း၊ ထရန်စဖော်မာ ၃၂ လုံး ဝန်အား မျှခြင်းလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်၍ ဗိုအားမြှင့် တင်ခြင်းကိုလည်းကောင်း၊ မြောက်ပိုင်းခရိုင် အတွင်း မြို့နယ် ၁၀ မြို့နယ်ရှိ Load Sharing ဓာတ်အားလိုင်းနှစ်လိုင်း၊ ဓာတ်အား ခွဲရုံ ၂၀ တွင် ဝန်အားမျှခြင်း၊ အစားထိုးခြင်း၊ တိုးချဲ့ခြင်း၊ ဓာတ်အားလိုင်း ၂၇ လိုင်းအား ဗိုအားကျဆင်းနေခြင်းကို လိုင်းခန်းဖြည့်စွက် တည်ဆောက်ခြင်း၊ ထရန်စဖော်မာ ဝန်အား မျှခြင်း၊ ထရန်စဖော်မာ တိုးချဲ့တည်ဆောက် ခြင်း၊ ထရန်စဖော်မာ Tapping မြှင့်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် ဗိုအားပြည့်မီရေးတို့ကို လည်းကောင်း ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ကြောင်း လျှပ်စစ်နှင့် စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာနမှ သိရသည်။

သစ်ပင်သစ်ကိုင်းများ ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်း ခြင်းဖြင့် ဓာတ်အားလိုင်းကြီးများနှင့် ထိမိ၍ ဓာတ်အားပျောက်ဆုံးမှု မဖြစ်ပေါ်ခြင်း၊ လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် သစ်ပင်သစ်ကိုင်း များဓာတ်အားလိုင်းနှင့်ရိုက်ခတ်၍ ဓာတ်အား ပြတ်တောက်မှုမဖြစ်ပေါ်နိုင်ခြင်း၊ System Break Down မဖြစ်ပေါ်စေရေး စသည့် အကျိုးကျေးဇူးများ ရရှိမည်ဖြစ်သည့်အပြင်



ဝန်အားပြည့်နေသောဓာတ်အားလိုင်း၊ ဓာတ် အားခွဲရုံများ အင်အားတိုးမြှင့်အစားထိုးခြင်း၊ Load Share ပြုလုပ်ခြင်း၊ ဗိုအားမြှင့်တင်ရေး ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ဓာတ်အားပျောက်ဆုံးမှု ကျဆင်းရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ခြင်းတို့ ကြောင့် ပြည်သူလူထု လျှပ်စစ်ဓာတ်အားကို အရည်အသွေးပြည့်ဝစွာ၊ စိတ်ချမ်းမြေ့စွာ စဉ်ဆက်မပြတ် သုံးစွဲလာခြင်းဖြင့် လူမှုဘဝ တိုးတက်မှုများကို ခံစားရရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (နိုင်လင်းကြည်၊ ကိုမင်း)

## နောက်ဖေးလမ်းကြားတွင် ကလေးကစားကွင်းနှင့် ဥယျာဉ်ပန်းခြံဖွင့်လှစ်

ရန်ကုန် ဇွန် ၁၈

ရန်ကုန်မြို့နေ ပြည်သူများ သက်သောင့် သက်သာအနားယူနိုင်ရန်နှင့် ကလေး များ ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်း၍ လွတ်လပ်စွာ ဆော့ကစားနိုင်ရန် နောက်ဖေးလမ်းကြားဥယျာဉ်တစ်ခုကို ယမန်နေ့ နံနက်ပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့ ကျောက်တံတားမြို့နယ် (၃၉)လမ်းနှင့် ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း (အလယ် ဘလောက်)ရှိ နောက်ဖေးလမ်းကြား နေရာတွင် ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။



“မြို့ထဲမှာ နေရတဲ့ကလေးတွေက တိုက်ပေါ်မှာနေရတယ်။ လမ်းတွေ မှာလည်း ကားတွေက ပြည့်နက်နေ တယ်။ ပြီးတော့ လူနေမှုကျပ်တည်း တော့ သူတို့တွေမှာ ကစားစရာနေရာ တွေမရှိဘူး။ ကစားမယ်ဆိုလည်း ကားတွေ တိုက်မိနိုင်တဲ့အန္တရာယ် ရှိတယ်။ အဲဒီအတွက် တိုက်ခန်းတွေမှာ နေရတာကြောင့် လွတ်လပ်လပ်လပ် ဆော့ကစားဖို့ အန္တရာယ်လည်းကင်း ရှင်းတဲ့နေရာဖြစ်ဖို့လိုတယ်။ အဲဒီ ရည်ရွယ်ချက်နဲ့ လုပ်တာပါ”ဟု ကျောက်တံတားမြို့နယ် ပြည်သူ့ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးနေမျိုး ထက်က ပြောသည်။

အဆိုပါပန်းခြံဥယျာဉ်တွင် စွန့်ပစ် ပလတ်စတစ်ဘူးများ၊ ကားတာယာ များဖြင့် အလှဆင်ထားခြင်း၊ 3D ပန်းချီကားများ ရေးဆွဲထားခြင်း၊ ပန်းပင်များစိုက်ပျိုးထားခြင်း၊ ဒန်း၊ မြင်းရုပ် အစရှိသည့် ကလေးများ

ဆော့ကစားရန် အရပ်များပါဝင် ကြောင်း၊ ယင်းဥယျာဉ်သည် မီတာ ၁၂၀ ရှိပြီး သိန်းပေါင်း ၆၀ အကုန် အကျခံ တည်ဆောက်ထားကြောင်း သိရသည်။

“ဒီလိုလုပ်ပေးတဲ့အတွက် နောက် ဖေးလမ်းကြားတွေ သန့်ရှင်းသွားမယ်။ အရင်တုန်းကဆိုရင်တော့ နောက်ဖေး လမ်းဆိုတာ စည်းကမ်းမဲ့ အမှိုက်ပစ် တွဲနေရာဖြစ်နေတယ်။ အခုလိုမျိုး လုပ်လိုက်တဲ့အတွက် ပတ်ဝန်းကျင်မှာ နေထိုင်တဲ့သူတွေဟာ အထိုက် အလျောက်လေး ထိန်းသိမ်းလာမယ်။

ဒီလို တစ်စတစ်စနဲ့ ထိန်းသိမ်းလာ မယ်ဆိုရင် လမ်းတိုင်း လမ်းတိုင်းဟာ ဒီလိုမျိုးဖြစ်လာဖို့ရှိပါတယ်။ ဒီနား မှာက စာသင်ကျောင်းရှိတော့ ဆရာ ဆရာမတွေအနေနဲ့ ကလေးတွေ ဆင်းဆော့တဲ့အခါ အန္တရာယ်ကင်းရှင်း စေဖို့အတွက် စီစဉ်တိုက်မရာ တပ်ဖို့ အစီအစဉ်လည်း ရှိပါတယ်”ဟု ကျောက်တံတားမြို့နယ်မှ ဦးကိုကို မော်က ပြောသည်။

အဆိုပါ ပန်းခြံဥယျာဉ်ကို နိုင်ငံတော် ၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင် ဆန်းစုကြည်၏ (၇၂)နှစ်မြောက်

မွေးနေ့အား ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအား ဖြင့် ဖွင့်လှစ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။ အခမ်းအနားသို့ ရန်ကုန်မြို့ တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြို့တော်ဝန် ဦးမောင်မောင်စိုးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စား လှယ်များ၊ တို့အိမ်အဖွဲ့အစည်းမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆရာ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် ရပ်ကွက်နေ ပြည်သူများ တက်ရောက်ကြသည်။ (ဇာနည်မောင်၊ အေးမင်းသူ)

## အနက်ပေ ၄၀၀ အတွင်း စက်ရေတွင်း တူးဖော်ပေးနိုင်ရေး အကြံပြုညှိနှိုင်းရှင်းလင်း

မအူပင် ဇွန် ၁၈

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မအူပင်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေကျပ် ၁၀ သန်းမှ သန်း ၁၀၀ အထိ မြို့နယ်အတွင်းဆောင်ရွက်မည့် ကျေးလက်ရေရရှိရေး လုပ်ငန်း သုံးခု ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့် စိစစ်ရေး ကော်မတီ အကြံပြုလုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ဇွန် ၁၃ ရက် နံနက်ပိုင်းက မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ပြုလုပ် သည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ ဆည်မြောင်းနှင့် ရေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန၊ လမ်းဦးစီးဌာနနှင့် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနစသည့် ကော်မတီဝင်ဌာနများ တက်ရောက်၍ အဆိုပါ ရေရရှိရေးလုပ်ငန်းအတွက် တင်ဒါခေါ်ယူရာတွင် ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းများ အကြံပြုညှိနှိုင်းဆုံးဖြတ်ရေး၊ ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိစေရေးနှင့် အဆင်ပြေချောမွေ့စေရေးစသည့်အချက်များကို ဆွေးနွေးဆုံးဖြတ်ခဲ့ကြ ကြောင်း သိရသည်။



## ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်ရှိ မိဘမဲ့ပရဟိတကျောင်းတွင် အလှူရှင်များလိုအပ်နေ

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၈။ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် လယ်သာ(အနောက်) ရွာတွင်တည်ရှိသော အဝါရောင်မျိုးဆက်သစ် မိဘမဲ့ကလေးများစောင့်ရှောက်ရေး ပရဟိတ ကျောင်းတွင် အလှူရှင်များလိုအပ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အဝါရောင်မျိုးဆက်သစ် မိဘမဲ့ကလေးများ ပရဟိတကျောင်းကို အလှူရှင်တစ်ဦးက ယာမြေ ငါးဧက လှူဒါန်းခဲ့ပြီး မျောတိုင်၊ သက်ဝယ်မိုး၊ ထရီကာ အဆောက်အအုံ နှစ်ခုဆောက်လုပ်ကာ အသက် (၁၀) နှစ်အောက် ကျောင်းသား ၁၅ ဦး၊ ကျောင်းသူ ၂၁ ဦး စုစုပေါင်း ၃၆ ဦးအား လုပ်အားပေးဆရာမ ရှစ်ဦးဖြင့် ပညာသင်ကြားပေးလျက်ရှိသည်။

“မိဘမဲ့ကလေးများ ပရဟိတကျောင်းဟာ မြို့နဲ့ဝေးလံခေါင်းပါးတဲ့ ကျေးရွာမှာရှိတဲ့အတွက်

လူသိပ်မသိကြဘူး။ မိဘမဲ့ကလေးတွေကို အခုလိုပြုစုပေးထောင်ပေးခွင့်ရတာ ဝမ်းသာပီတိဖြစ်ရပါ တယ်။ ကျောင်းရှိကလေး ၃၆ ဦးကို နေ့စဉ် နံနက်စာအပါအဝင် ထမင်းသုံးနပ် ကျွေးပါတယ်။ ထမင်းကျွေးစရိတ်အနေနဲ့ တစ်နပ်စာကို ကျပ်၅၀၀၀ ကုန်ကျပါတယ်။ အလှူရှင် တချို့လည်း ခံယူနိုင်ရုံမျှ လှူဒါန်းမှုရှိပါတယ်။ အလှူရှင်မရှိတဲ့ရက်တွေမှာ ကလေးတွေရဲ့ စားသောက်မှုဟာ အခက် အခဲဖြစ်ပါတယ်”ဟု မိဘမဲ့ကလေးပရဟိတကျောင်းမှ ဆရာတော် ဦးကုသရိယက မိန့်တော်မူသည်။

သို့ပါ၍ အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ ကုသိုလ်ယူလှူဒါန်းလိုပါက အဝါရောင်မျိုးဆက်သစ် မိဘမဲ့ ကလေးများ ပရဟိတကျောင်း ရုံးဖုန်း ၀၉-၄၅၅၆၂၀၂၂၊ ဆရာတော် ဦးကုသရိယ ဖုန်း ၀၉- ၇၉၇၈၂၂၂၂ တို့သို့ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ မင်းမင်းလတ်(မန်းတက္ကသိုလ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

အသင်းရောင်အသားဝါ(ဘီ)ပိုး ရှိ၊ မရှိစစ်ဆေးခြင်းနှင့် ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံပေးမှုဆောင်ရွက်

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကလေးဝ မြို့နယ် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီနှင့် မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနနှင့် One For All Children လူမှုကူညီရေးအဖွဲ့တို့ ပူးပေါင်း၍ ဘီပိုးကာကွယ်ဆေးထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်းကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီက မဟာမြိုင်တောရရှိ ဘုန်းတော်ကြီးသင် ပညာရေးကျောင်း၌ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။



အဆိုပါ ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းတွင် ကလေးမြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဦးဇော်လင်း၊ မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးမှူး ဒေါက်တာနေဝင်းလှိုင်၊ သက္ကယ်ကျင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနမှ ကျန်းမာရေးမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများနှင့် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များက ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၁၃၀ ကျော်အား ဘီပိုးရှိ မရှိစစ်ဆေးပြီး ဘီပိုးမရှိသူများအား ကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံပေးခဲ့သည်။

“အခုကျောင်းမှာ တက်ရောက်နေတဲ့ ကျောင်းသား ကျောင်းသူတွေကို ကျန်းမာရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ ကျောင်းမှာ ကျေးလက်တောရွာကလာရောက်

တက်နေကြတယ်ဆိုပေမယ့် ဘီပိုးမရှိတာကိုတွေ့ရတယ်။ တကယ်လို့ ရှိခဲ့ရင်လည်း ဦးဇော်လင်းအနေနဲ့ သက်ဆိုင်ရာဆေးရုံ၊ ဆေးပေးခန်းတွေနဲ့ ချိတ်ဆက်ပြီး ကုသပေးသွားမှာပါ”ဟု ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်းကြီးကြပ်သူ ဦးပွင့်စင် စကြာဝဠာက မိန့်သည်။

အဆိုပါအဖွဲ့အနေဖြင့် ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်းရှိ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ခုနစ်ဦးမှာ ဘီပိုးရှိကြောင်း စစ်ဆေးတွေ့ရှိခဲ့ပြီး ယင်းကလေးငယ်များအား ဆက်လက်ကုသမှုပေးနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကလေးဝမြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးမှူး ဒေါက်တာနေဝင်းလှိုင်က ပြောသည်။

မော်ကျွန်းတွင် သဘင်သက်ကြီးပူဇော်ပွဲနှင့် ပညာသင်စရိတ်ထောက်ပံ့

မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့နယ် သဘင်ပညာရှင်များအစည်းအရုံးနှင့် သဘင်လူမှုကူညီစောင့်ရှောက်ရေးကော်မတီတို့က ကြီးပွားကျင်းပသော ပထမအကြိမ်သဘင်သက်ကြီးပညာရှင်များအား ပူဇော်ကန်တော့ပွဲနှင့် သဘင်ပညာရှင်များ၏ သားသမီးများကို ပညာသင်စရိတ်နှင့် ကျောင်းသုံးစာရေးကိရိယာထောက်ပံ့ပေးအပ်ပွဲကို ဇွန် ၁၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့ ကမ်းနားကျောင်းတိုက် ရာပြည့်ဓမ္မဝိမာန်၌ ကျင်းပသည်။

ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနည်းပျူဟာနှင့် စီမံကိန်းရေးဆွဲခြင်းလုပ်ငန်းများ စတင်ဆောင်ရွက်

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သနပ်ပင်မြို့နယ်တွင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနက ဦးဆောင်၍ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနည်းပျူဟာနှင့် စီမံကိန်းရေးဆွဲခြင်းလုပ်ငန်း အပြီးသတ်ရေးဆွဲခြင်းအတွက် မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက နှစ်ဦး၊ စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးဦးစီးဌာနက နှစ်ဦး၊ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာနက တစ်ဦး၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနက တစ်ဦး၊ Development Planner မှ နှစ်ဦး စုစုပေါင်းဝန်ထမ်း ရှစ်ဦးဖြင့် မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးပျူဟာရေးဆွဲရေး နည်းပညာပံ့ပိုးရေးအဖွဲ့ ဖွဲ့စည်း၍ သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများထံသို့ သတင်းများကောက်ယူခြင်းနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခြင်း လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မူးယစ်ဆေးဝါးအလွဲသုံးမှုနှင့် တရားမဝင်ရောင်းဝယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေးနေ့ ဟောပြောပွဲနှင့် ပြပွဲကျင်းပ

ဇွန် ၂၆ ရက်တွင် ကျရောက်မည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မူးယစ်ဆေးဝါးအလွဲသုံးမှုနှင့် တရားမဝင်ရောင်းဝယ်မှု တိုက်ဖျက်ရေးနေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသော အားဖြင့် မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် လူကုန်ကူးမှုအသိပညာပေးဟောပြောပွဲနှင့်ပြပွဲကို ဇွန် ၁၆ ရက် နံနက်ပိုင်းက နေပြည်တော် ဇေယျာသီရိမြို့နယ်အတွင်းရှိ အမှတ်(၁၄) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၌ ကျင်းပရာ မြန်မာနိုင်ငံ မူးယစ်ဆေးဝါးဆန့်ကျင်ရေးအသင်း (MANA) (ပဟို)မှ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးဝင်းက အဖွင့်အမှာစကားနှင့် မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ်အသိပညာပေး ဟောပြောသည်။



ဝတ္ထု၊ ကဗျာ၊ ဆောင်းပါးပြိုင်ပွဲ ဆုရရှိသူများ အမည်စာရင်းထုတ်ပြန်

ရန်ကုန် ဇွန် ၁၈ ဒသမအကြိမ်မြောက် မြန်မာနိုင်ငံ မူးယစ်ဆေးဝါးဆန့်ကျင်ရေးအသင်း (MANA) က ကြီးပွားကျင်းပသော ဇွန် ၂၆ ရက်တွင် ကျရောက်မည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မူးယစ်ဆေးဝါးအလွဲသုံးမှုနှင့် တရားမဝင်ရောင်းဝယ်မှု တိုက်ဖျက်ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် ဝတ္ထုတို၊ ကဗျာ၊ ဆောင်းပါးပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိသူများစာရင်းကို သက်ဆိုင်ရာမှ ထုတ်ပြန်ကြေညာကြောင်း သိရသည်။

(သန့်မောင်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

အမှတ်(၂၈)လုံခြုံရေး ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပြည်သူ့အကျိုးပြုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်

မုံရွာ ဇွန် ၁၈ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့သည် ပြည်သူ့အကျိုးပြုလုပ်ငန်းများအား နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ ဒေသအသီးသီးတွင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ အမှတ်(၂၈) လုံခြုံရေးရဲတပ်ဖွဲ့ခွဲ (မုံရွာ)မှ တပ်ဖွဲ့ခွဲမှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီးလင်းလင်းနိုင် ဦးစီး၍ ဇွန် ၁၇ ရက် နံနက် ၇ နာရီက ပြည်သူ့အကျိုးပြုလုပ်ငန်းများအဖြစ် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာမြို့နယ် အထက(အလုံ)ကျောင်းတွင် စုပေါင်းသန့်ရှင်းရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။



ယင်းကဲ့သို့ ဆောင်ရွက်ရာတွင် အမှတ်(၂၈) လုံခြုံရေးရဲတပ်ဖွဲ့ခွဲ (မုံရွာ)မှ တပ်ဖွဲ့ခွဲမှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီးလင်းလင်းနိုင်ဦးစီး၍ အရာရှိငါးဦး၊

အခြားအဆင့် တပ်ဖွဲ့ဝင် ၄၅ ဦးနှင့်အတူ အလုံအုပ်ချုပ်ရေးမှူးဦးအောင်ကျော်ထွန်း၊ ကျောင်းအကျိုးတော်ဆောင် ဦးမောင်မောင်၊ ဦးသောင်းထွန်းနှင့် ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်မြမြချစ်နှင့် ဆရာဆရာမများ ပူးပေါင်းပြီး ကျောင်းဝင်းအတွင်း ပေါင်းမြက်များရှင်းလင်းခြင်း၊ စာသင်ဆောင် ပတ်ဝန်းကျင်များ၊ သန့်စင်ခန်း ပတ်ဝန်းကျင်တို့ရှိ ပေါင်းမြက်များ၊ အမှိုက်များအား စုပေါင်းသန့်ရှင်းရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ **ဖိုးချမ်း(မုံရွာ)**



ဝင်လယ်ပြင်မှ ဆယ်ယူရရှိသည့် Black Box နှင့် CVR တို့အား တွေ့ရစဉ်။

မြဝတီမှ ရန်ကုန်သို့သွားရောက်မည့်ယာဉ်များပေါ်တွင် အထောက်အထားဖဲ့ ဘီယာများသယ်ဆောင်လာမှု သိမ်းဆည်းရမိ



မြဝတီ ဇွန် ၁၈ တရားမဝင်ကုန်စည်များ တားဆီးထိန်းချုပ်ရေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာတွင် ဇွန် ၁၇ ရက်က မြဝတီမှ ရန်ကုန်သို့ သွားရောက်မည့် ယာဉ်နှစ်စီးပေါ်မှ တရားဝင်စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားဖဲ့ ထိုင်းနိုင်ငံထုတ် ဘီယာများ သယ်ဆောင်လာမှုအား သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။ တရားမဝင်ကုန်စည်များ တားဆီးထိန်းချုပ်ရေးအတွက် ရေပူအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းနှင့် မရမ်းချောင်း အမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းတို့တွင် ဌာနဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းအဖွဲ့များက ပြီးခဲ့သည့် မတ် ၁ ရက်မှ စတင် စစ်ဆေးဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ဇွန် ၁၇ ရက်က မြဝတီမှ ရန်ကုန်သို့ သွားရောက်မည့် Starex နှင့် Nissan UR Van တို့သည် မရမ်းချောင်း အမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းအား ရှောင်ကွင်းသွားပြီး ပျဉ်းကတိုးကုန်းလမ်း၌ မပလင်ရဲစခန်းမှ တားဆီး၍ မရမ်းချောင်းပူးပေါင်းအဖွဲ့များက တားဆီးစစ်ဆေးခဲ့ရာ တရားဝင် စာရွက်စာတမ်းတစ်စုံတစ်ရာ တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိသည့် Leo Beer (330ml) (1x24 Can)(230)Pkgs၊ Singha Beer (330ml) (1x24 Can)(230)Pkgs နှင့် သယ်ဆောင်လာသည့် ယာဉ်နှစ်စီး (စုစုပေါင်း ခန့်မှန်းတန်ဖိုးကျပ် ၂၇ ဒသမ ၆ သန်းခန့်)အား သိမ်းဆည်းခဲ့ကြောင်း အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။ ဇွန် ၁၇ ရက်တွင် ရေပူအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းက တရားမဝင်ကုန်စည်များ တားဆီးနိုင်ခဲ့မှု သုံးမှု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးကျပ် ၂၈ ဒသမ ၂၉၆ သန်းခန့်)၊ မရမ်းချောင်းအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းတွင် တရားမဝင်ကုန်စည်များ တားဆီးနိုင်ခဲ့မှု ငါးမှု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးကျပ် ၂၈ ဒသမ ၅ သန်းခန့်) စုစုပေါင်း တားဆီးနိုင်ခဲ့မှု ရှစ်မှု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုး ကျပ် ၅၆ ဒသမ ၇၉၆ သန်း) အား သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။ (၀၀၀)

မူးယစ်ဆေးဝါးများ သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၈ မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၃၉)ရေးမှူး ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ဇွန် ၁၇ ရက် ညနေ ၆ နာရီခန့်က ရေးမြို့နယ် ရင်းရယ်ကျေးရွာအုပ်စု ရင်းဒိန်ကျေးရွာ ပလိုင်တိန်၏ နေအိမ်ကိုရှာဖွေရာ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၄၄၈ ပြား၊ ဘိန်းစာရွက် သုည ၅၀၀၀ ပလတ်စတစ်၊ မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၂၅)တောင်ကြီးမှ ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ကလေးမြို့အထက် ကလေး-သာစည်သွားလမ်းပေါ်တွင် စိုင်းသူရ မောင်းနှင်ပြီး ရန်အောင်စိုးနှင့် စိုင်းမြင့်ဦးတို့လိုက်ပါလာသည့် မော်တော်ယာဉ်ကိုရှာဖွေရာ စိုင်းသူရထံမှ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၃၉၀ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သဖြင့် ၎င်းတို့အား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)



စိုင်းမြင့်ဦး၊ စိုင်းသူရနှင့် ရန်အောင်စိုးတို့ သုံးဦးအား သိမ်းဆည်းရမိစိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

မြေစာများပိမိ၍ လူတစ်ဦးသေဆုံး

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၈ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဗန်းမောက်မြို့နယ် ကော်တောကျေးရွာအနီးခမ်းပတ်တောင် “အေးငြိမ်းခန”ရွှေတူးဖော်ရေးကုမ္ပဏီ၌ ဇွန် ၁၆ ရက် ညနေ ၅ နာရီခွဲက ရွှေမျောလုပ်ကိုင်သူတစ်ဦး မြေပြိုပြီး မြေစာများပိမိ၍ သေဆုံးသွားကြောင်း သတင်းအရ ဗန်းမောက်မြို့မရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များက သက်သေများနှင့်အတူ သွားရောက်စစ်ဆေးရာ ဗန်းမောက်မြို့နယ် ညောင်ပင်သာကျေးရွာနေ အောင်သိုက်(၂၇)နှစ်သည် ကျောက်မြေပြိုများသယ်နေစဉ် ရုတ်တရက်မြေပြိုကျပြီး မြေစာများပိမိသောကြောင့် သေဆုံးသွားခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသဖြင့် ဗန်းမောက်မြို့မရဲစခန်းက စစ်ဆေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (ရဲပြန်ကြား)

ဒေသလုပ် မိုင်းတစ်လုံးကွဲသဖြင့် ပြည်သူတစ်ဦး ဒဏ်ရာရ

မိုးကောင်း ဇွန် ၁၈ ကချင်ပြည်နယ် မိုးကောင်းမြို့နယ် နမူနာကျေးရွာတွင် ဇွန် ၁၇ ရက် နံနက်က ဒေသလုပ်မိုင်းတစ်လုံးကွဲသဖြင့် ပြည်သူတစ်ဦးဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ကချင်ပြည်နယ် မိုးကောင်းမြို့နယ် နမူနာကျေးရွာနေ မောင်ဇနည်စိုး(၁၆)နှစ်နှင့် မောင်ပြည့်ဖြိုးဦး(၁၇)နှစ် တစ်ဝမ်းကွဲညီအစ်ကိုနှစ်ဦးသည် ယမန်နေ့ နံနက်ပိုင်းက နန်းယားကျေးရွာရှိ အစ်မထံအလည်သွားရန် ဆိုင်ကယ်ဖြင့် ထွက်လာစဉ် နန်းဟိုင်ကျေးရွာအဝင်တံတားအရောက် နံနက် ၁၀ နာရီခွဲခန့်တွင် ဒေသလုပ်မိုင်းတစ်လုံးကွဲ၍ ဆိုင်ကယ်နောက်မှစီးနင်းလာသော မောင်ဇနည်စိုးတွင် ညာဘက်လည်ပင်း ပေါက်ပြဲဒဏ်ရာရရှိခဲ့သဖြင့် ပြည်သူ့ဆေးရုံ၌ အတွင်းလူနာ(စိုးရိမ်ရ)ဖြင့် ကုသလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (မင်းမင်းဦး)

\* ကျောဖုံးမှ အကြောင်းရင်းကို ဖော်ထုတ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ကျန်အစိတ်အပိုင်းများအား ရှာဖွေရရှိရေးအတွက် တပ်မတော်(ရေ)မှ စစ်ရေယာဉ်များ၊ ဒေသခံငါးဖမ်းစက်လှေများ၊ ကျွမ်းကျင်ရေငုပ်စစ်သည်များ ပူးပေါင်း၍ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ထို့အပြင် လေယာဉ်အမြီးပိုင်းနှင့်အတူ အမျိုးသားရုပ်အလောင်း တစ်လောင်းအား ထပ်မံရှာဖွေတွေ့ရှိသဖြင့် ယခုအချိန်အထိ စုစုပေါင်း ရုပ်အလောင်း ၉၂ လောင်း ရှာဖွေတွေ့ရှိပြီးဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

တာချီလိတ်၌ သေနတ်ဖြင့် ပစ်ခတ်မှုကြောင့် အမျိုးသားတစ်ဦး သေဆုံး

တာချီလိတ် ဇွန် ၁၈ ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) တာချီလိတ်မြို့ မကာဟိုခမ်းရပ်ကွက် မေတ္တာလမ်း၌ ဇွန် ၁၇ ရက် ည ၇ နာရီက သေနတ်ပစ်ခံရ၍ အမျိုးသားတစ်ဦး သေဆုံးခဲ့သည်။ တာချီလိတ်မြို့ မကာဟိုခမ်းရပ်ကွက်တွင် သေနတ်ပစ်ခတ်မှုဖြစ်ပွား၍ အမျိုးသားတစ်ဦးသေဆုံးကြောင်း သတင်းအရ တာချီလိတ်ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုရဲမှူးကြီး ထိန်ဝင်း၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရဲမှူး သန်းနု၊ မြို့မစခန်းမှူး ဒုရဲမှူး ထိန်လင်းနှင့်အဖွဲ့မှ သွားရောက်စစ်ဆေးခဲ့ရာ မကာဟိုခမ်းရပ်ကွက် မေတ္တာလမ်းတွင် တိုက်ခန်းငှားနေထိုင်သူ စိုင်းစိုး (၄၄ နှစ်)၊ ဇနီး မနန်းအောင်ခမ်းနှင့် အခြား မိန်းကလေးတစ်ဦးတို့သည် နေအိမ်အောက်ထပ်စားပွဲ၌ စားသောက်နေစဉ် ဖုန်းလာသဖြင့် စိုင်းစိုးမှ တိုက်ခန်းရှေ့သို့ထွက်၍ ဖုန်းပြောနေချိန် အနီးသို့ ရှာထိုးဦးထုပ်အမည်းရောင်၊ အင်္ကျီလက်ရှည် အမည်းရောင်၊ ဘောင်းဘီဝတ်ဆင်ထားသော အမျိုးသားတစ်ဦးက သေနတ်အတိုဖြင့် ရှစ်ချက်ခန့် ပစ်ခတ်သဖြင့် တိုက်ခန်းရှေ့လမ်းပေါ်တွင် သေနတ်ထိမှန် သေဆုံးခဲ့သည်။ သေဆုံးသူမှာ သေနတ်ကျည်ဝင်၊ ကျည်ထွက်ဒဏ်ရာ ၁၂ ချက်ဖြင့် နားထင်၊ မျက်လုံး၊ နားရွက်၊ ပခုံး၊ ရင်အုံ၊ လက်မောင်း၊ ကျောကုန်းနှင့် လက်ပြင်တို့တွင် ထိမှန်သေဆုံးခဲ့ကြောင်း စစ်ဆေးတွေ့ရှိရသည်။ ပြစ်မှုကျူးလွန်သူအား ဖမ်းဆီးရမိရေးအတွက် တာချီလိတ်မြို့မရဲစခန်းက စုံစမ်းစစ်ဆေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (၁၁၁)

ဖားကန့်မြို့နယ် လုံးခင်းကျေးရွာ ရဲစခန်းဟောင်းအဆောက်အအုံ၌ မီးလောင်မှုဖြစ်ပွား

ဖားကန့် ဇွန် ၁၈ ကချင်ပြည်နယ် ဖားကန့်မြို့နယ် လုံးခင်းကျေးရွာအုပ်စု လုံးခင်းကျေးရွာ(၁) ရပ်ကွက်ရှိ ရဲစခန်းအဆောက်အအုံအတွင်း ယနေ့နံနက်ပိုင်းက မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။ အဆိုပါ မီးလောင်မှုသည် ယနေ့နံနက်အစောပိုင်းတွင် လောင်ကျွမ်းခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားရာသို့ ဖားကန့်မြို့နယ် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့၊ လုံးခင်းကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ကျေးရွာပြည်သူများ ပိုင်းဝန်းပူးပေါင်း ငြိမ်းသတ်ခဲ့ရာ နာရီဝက်ခန့်အကြာတွင် မီးငြိမ်းသွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ “မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားတဲ့အဆောက်အအုံက အရင်က လုံးခင်းရဲစခန်းအဖြစ် အသုံးပြုခဲ့တဲ့ အဆောက်အအုံဖြစ်ပြီး အဲဒီမှာ မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားခဲ့တာပါ။ အထဲမှာ လူနှစ်ဦး သေဆုံးနေတာကိုလည်း တွေ့ရတယ်” ဟု ဖားကန့်မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်စွာအောင်က ပြောသည်။ မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားရသည့်အကြောင်းအရင်းကို အတိအကျမသိရသေးကြောင်း၊ သို့သော်လည်း မိုးကြိုးပစ်ရာမှ လျှပ်စီးဝင်ပြီး မီးလောင်ကျွမ်းမှုဖြစ်နိုင်သည်ဟု မီးသတ်ဦးစီးဌာနက ယူဆထားကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ အဆောက်အအုံသည် ၂၄ ပေ x ၁၆ ပေ ရှိသည့် သွပ်မိုးပျဉ်ခင်း နှစ်ထပ် အဆောက်အအုံဖြစ်ပြီး မီးလောင်မှုကြောင့် အဆောက်အအုံအတွင်း ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ ဝင်ရောက်နေထိုင်သူ နှစ်ဦးမှာ သေဆုံးလျက်တွေ့ရှိရကြောင်း၊ ဖြစ်စဉ်နှင့် ပတ်သက်၍ ဆက်လက်စုံစမ်းစစ်ဆေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (တင်မောင်လွင်)

ဒားကစား

# မန်ယူပရီသတ်များကို စိတ်လှုပ်ရှားအောင် စီရိုနယ်လ်ဒို ထပ်မံလုပ်ဆောင်ခဲ့ပြန်



ဘောလုံးစူပါစတား စီရိုနယ်လ်ဒိုက သူ့ရဲ့ အင်စတာဂရမ်စာမျက်နှာထက်တင်ခဲ့တဲ့ ပရိသတ်ပုံတွေမှာ ရိုးယဲလ်အသင်းဂျာစီဝတ်ဆင်ထားတဲ့ ပုံတစ်ပုံကိုမှ မတင်ခဲ့တာကြောင့် မန်ယူကို စီရိုနယ်လ်ဒို ပြန်ရောက်လာမယ်လို့ မျှော်လင့်နေတဲ့ မန်ယူပရီသတ်တွေကို ပိုပြီးစိတ်လှုပ်ရှားလာစေခဲ့ပါတယ်။ ခုရက်ပိုင်းအတွင်း အခွန်လိမ်လည်မှုစွပ်စွဲခံ စီရိုနယ်လ်ဒိုရိုးယဲလ်ကထွက်ခွာမယ်ဆိုတဲ့ သတင်းတွေ တောက်လျှောက်ထွက်လာခဲ့ချိန် ကစားသမားကိုယ်တိုင်က ဒီသတင်းတွေကို ငြင်းဆန်ခြင်း မပြုခဲ့တဲ့အပြင် ရိုးယဲလ်နဲ့ပတ်သက်တဲ့ အမှတ်သင်္ကေတတစ်ခုလေးမှတောင် သူ့ရဲ့ အင်စတာဂရမ်စာမျက်နှာပေါ်ကို မတင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

လွန်ခဲ့တဲ့ရက်သတ္တခြောက်ပတ်ကတည်းက စီရိုနယ်လ်ဒိုဟာ ဆရာဟောင်း ဆာအဲလက်စ်ဖာဂူဆန်ကို သူ့အနေနဲ့ ရိုးယဲလ်မက်ဒရစ်ကနေ ထွက်ခွာလိုတယ်လို့ ပြောကြားခဲ့တာလို့ အင်ဒီပန်ဒင့် သတင်းဌာနက ဖော်ပြပါတယ်။ ဒီအချိန်ဟာ အခွန်ရှောင်ကိစ္စ လူသိရှင်ကြား ထွက်ပေါ်မလာသေးခင်ဖြစ်တာကြောင့် အခွန်ကိစ္စရပ်ဟာလည်း စီရိုနယ်လ်ဒိုရဲ့ဆန္ဒကို တိုက်ရိုက်အချိုးကျမှု မရှိခဲ့ဘူးလို့ ယူဆချင်စရာပါ။ တစ်ဖက်မှာလည်း ရိုးယဲလ်မှာ စီရိုနယ်လ်ဒို မပျော်ရွှင်ရတဲ့ အဓိကအကြောင်းနှစ်ချက်ရှိနေပြီး

ရိုးယဲလ်ရဲ့ အဝတ်လဲခန်းအတွင်းက ကစားသမားအချင်းချင်းဆက်ဆံမှုပုံစံနဲ့ ပရီသတ်တွေရဲ့ အားပေးမှု ပုံစံတို့ဖြစ်တယ်လို့ သိရပါတယ်။

ဒါ့အပြင် စီရိုနယ်လ်ဒိုနဲ့ ဖာဂူဆန်ကြားခုထိ ရင်းနှီးနှေးနှေးတဲ့ ဆက်ဆံရေးရှိသေးတာ၊ အေးဂျင့် ဂျော့ဂျီမန်းဒက်လ်က မော်ရင်ဟိုနဲ့ စီရိုနယ်လ်ဒိုတို့ နှစ်ဦးစလုံးရဲ့ အေးဂျင့်ဖြစ်နေတာတွေအပြင် တိုက်စစ်ပိုင်း လိုအပ်ချက်မြင့်မားနေတဲ့ မန်ယူအနေနဲ့ စီရိုနယ်လ်ဒိုသာရောက်လာရင် ရေငတ်တုန်း ရေတွင်းထဲ ကျဆို့သလို ဖြစ်မှာတော့ အမှန်ပါပဲ။ ရိုးယဲလ်ကတော့ စီရိုနယ်လ်ဒိုကို ဆက်ထိန်းဖို့အတွက် စပိန်အာဏာပိုင်တွေ ပေးစရာရှိတယ်လို့ စွပ်စွဲခံထားရတဲ့ ပေါင် ၁၂ ဒသမဥသန်းကို ကြားထဲကစိုက်ထုတ်ဖို့ ပြင်ဆင်နေပါတယ်။

စီရိုနယ်လ်ဒိုဟာ လက်ရှိမှာ အသက်(၃၂)နှစ်ကျော်လာပြီဖြစ်ပေမယ့် သူ့ဟာ မူးယစ်စေတဲ့ ဘယ်အရာကိုမှ သုံးစွဲခြင်းမရှိတာကြောင့် အခြားကစားသမားသမားတွေထက်ဆို ကြံ့ခိုင်မှုပိုင်းအများကြီး သာနေတာတော့ အမှန်ပဲဖြစ်ပါတယ်။ ဒီအတွက်လည်း သူ့ကိုယ်တိုင်က “ကျွန်တော့်ရဲ့ ခန္ဓာကိုယ်ဟာ ခုထိ လူငယ်လေးတစ်ယောက်လိုပဲလို့ ခံစားနေရတုန်းပဲ။ ကျွန်တော် အသက်(၄၀)လောက်အထိ ကစားနိုင်ပါဦးမယ်”လို့ ဆိုခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါတယ်။

မန်ယူပရီသတ်တွေဟာ ထိပ်တန်းခြေစွမ်းကိုပိုင်ဆိုင်ထားဆဲ စီရိုနယ်လ်ဒိုကို အသက်ကြီးကစားသမားလို့ မသတ်မှတ်ဘဲ ခြေစွမ်းအတတ်ဆုံးအချိန်မှာ မန်ယူကို လာရောက်ပူးပေါင်းမယ့် ကစားသမားအဖြစ် သတ်မှတ်နေကြတာ ဖြစ်ပါတယ်။ လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာတွေပေါ် မန်ယူပရီသတ် အများစု ရေးသားထားတဲ့ မှတ်ချက်တွေမှာ “သူ့ဟာ ကျွန်တော်တို့အသင်းကို ပြောင်းလာရင်တော့ ဂစ်တာတီးသီချင်းဆိုပြီး မန်ယူရဲ့ပွဲတွေကို ပျော်ပျော်ရွှင်ရွှင်ကြည့်ရတော့မယ်” “ဒီအပြောင်းအရွှေ့ဟာ ဖြစ်နိုင်တာပေါ့ဗျာ” စသည်ဖြင့် တွေ့ရပါတယ်။ ဘာပဲဖြစ်ဖြစ် စီရိုနယ်လ်ဒိုရဲ့ အင်စတာဂရမ်စာမျက်နှာ ထက်တင်ခဲ့တဲ့ ပရိသတ်ပုံတွေဟာ မန်ယူပရီသတ်တွေအတွက်တော့ တကယ်ကို စိတ်လှုပ်ရှားစရာ ဖြစ်စေခဲ့တာ အမှန်ပဲဖြစ်ပါတယ်။

မေလဲသင်း - စုစည်းရေးသားသည်

## မေဝယ်သာ-မက်ဂရီဂေါတို့၏ လက်တွေ့ပြိုင်ပွဲကို ကြည့်ရှုမည်မဟုတ်သော်လည်း မေဝယ်သာ အနိုင်ရသွားမည်ဟု ဟက်တန် ယုံကြည်



မေဝယ်သာနှင့် မက်ဂရီဂေါတို့၏ ပွဲမှာ လက်တွေ့စည်းမျဉ်းအရ အစီအစဉ်တကျမရှိသောကြောင့် သွားရောက်ကြည့်ရှုမည်မဟုတ်သော်လည်း မေဝယ်သာပင် အနိုင်ရသွားဦးမည်ဟု ကမ္ဘာ့ချန်ပီယံ နှစ်ကြိမ် ဖြစ်ခဲ့ဖူးသူ ဟက်တန်၏ ပြောကြားချက်ကိုကားပြီး The Sun သတင်းဌာနကဖော်ပြသည်။ မေဝယ်သာမှာ ရှုံးပွဲမရှိကမ္ဘာ့ချန်ပီယံဖြစ်ပြီး ၂၀၁၅ခုနှစ် စက်တင်ဘာလအတွင်း ဖိလစ်ပိုင်လက်တွေ့အကော်အမော်ပက်ကိုယောင်းကို အနိုင်ကစားပြီးနောက် လက်တွေ့လောကမှ အနားယူပြီဟု ကြေညာခဲ့သည်။ သို့သော် UFC စူပါစတား မက်ဂရီဂေါက ၂၀၁၆ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလနှောင်းပိုင်းတွင် မေဝယ်သာကို စိန်ခေါ်ခဲ့ရာ လာမည့် ဩဂုတ် ၂၆ ရက်တွင် သူတို့နှစ်ဦး ယှဉ်ပြိုင်ထိုးသတ်မည်ကို အတည်ပြုနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်သည်။

ဟက်တန်မှာ မတူညီသည့် ဝိတ်တန်းနှစ်ခုတွင် ကမ္ဘာ့ချန်ပီယံဘွဲ့ကို နှစ်ကြိမ်ရယူနိုင်ခဲ့သူ ဖြစ်သော်လည်း မေဝယ်သာကို အရေးနိမ့်ခဲ့သောကြောင့် ရှုံးပွဲမရှိ စံချိန်ကျိုးပျက်ခဲ့ရသူဖြစ်ပြီး မက်ဂရီဂေါ၏ အမာခံ ပရီသတ်တစ်ဦးအဖြစ် လူသိများသည်။ ဟက်တန်သည် လတ်တလောတွင်သူ၏ ဇာတိမြေ မန်ချက်စတာမြို့ ဟိုက်အရပ်တွင် အားကစားရုံဖွင့်ထားပြီး စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်တစ်ဦးအဖြစ်အောင်မြင်စွာ ရပ်တည်နေသူဖြစ်သည်။ ဟက်တန်က ရှုံးပွဲမရှိလက်တွေ့ချန်ပီယံတစ်ဦးနှင့် လက်တွေ့ကို ပရော်ဖက်ရှင်နယ်အဖြစ် တစ်ကြိမ်တစ်ခါမှ မထိုးသတ်ဖူးသူ ဘက်စုံကိုယ်ပညာရှင် မက်ဂရီဂေါတို့ လက်တွေ့ထိုးသတ်ပွဲကျင်းပမည်ဆိုသည်မှာ အတော်ထူးခြားပြီး ငွေကြေးအဓိက ထားသည့် ပွဲစဉ်တစ်ပွဲသာဖြစ်ဦးမည်ဟု မှတ်ချက်ချခဲ့သည်။ ယင်းပြိုင်ပွဲကို စီစဉ်သူများက ဒေါ်လာတစ်ဘီလီယံအထိ ကျခံထားသည်ဟု သတင်းများထွက်ပေါ်နေပြီး မေဝယ်သာ ရော့ဂရီဂေါပါ ထိုးသတ်ကြေး ဒေါ်လာ သန်း၁၀၀ (ပေါင် ၇၈သန်း) ရရှိကြမည်ဟု သိရသည်။

ဟက်တန်က “ကျွန်တော်က လက်တွေ့ကိုရော UFCကိုရော နှစ်ခြိုက်သူပါ။ ဘယ်သူ့နောက်က ရပ်တည်ပေးမလဲဆိုတာ မပြောလိုပေမယ့် (ဖလှိုက်) မေဝယ်သာလို ကစားသမားဆိုတာ အလာပက်ဖ်၊ ဟိုရာတို့လို သူတို့ခေတ်မှာ အကောင်းဆုံးကစားသမားတွေကိုတောင် နေရာပျောက်အောင်စွမ်းဆောင်နိုင်သူပါ” ဟု မှတ်ချက်ပေးခဲ့သည်။

### လာကာဇက်တီ လုပွဲကို ဝင်ရောက်လာပြန်သည့် မန်ယူ



မန်ယူအသင်းသည် ရိုးယဲလ်တိုက်စစ်မျိုး ဗိုရာတာကို ခေါ်ယူရန် ကြိုးပမ်းမှု မအောင်မြင်ပါက အာဆင်နယ်ပစ်မှတ် လာကာဇက်တီကို အစားထိုးခေါ်ယူရန် ရည်မှန်းနေကြောင်း သိရသည်။ လိုင်ယွန်တိုက်မျိုး လာကာဇက်တီကို အာဆင်နယ် အသင်းက ပေါင်သန်း၅၀ အသုံးပြုခေါ်ယူရန် ပြင်ဆင်နေပြီး အနီးစပ်ဆုံး အခြေအနေတစ်ရပ် ရောက်ရှိနေချိန်တွင် မန်ယူအသင်းက လာကာဇက်တီ ရရှိရေးပြိုင်ပွဲအတွင်း ဝင်ရောက်လာခြင်းဖြစ်သည်။ အက်သလက်တီကိုသည် အစောပိုင်းက လာကာဇက်တီနှင့် ပုဂ္ဂိုလ်ရေး သဘောတူညီချက် ရယူနိုင်ခဲ့ပြီးပါမှ အပြောင်းအရွှေ့ ပိတ်ပင်ခံရမှုအယူခံ မအောင်မြင် ဖြစ်ခဲ့ခြင်းကြောင့် အာဆင်နယ်က လာကာဇက်တီ ရရှိရေးအရှိန်မြှင့်လာခြင်းဖြစ်သည်။

### ရောက်တဲ့အရပ်မှာ တန်ဖိုးအမှန်ကို ပြသနိုင်ဆဲ ဒေးဗစ်ဗီလာ



နယူယောက်စီးတီး တိုက်စစ်မျိုး ဒေးဗစ်ဗီလာသည် စနေနေ့က ကစားခဲ့သည့် မေဂျာလိဂ်ဘောလုံးပြိုင်ပွဲတွင် အသင်းအတွက် နှစ်ရိုးသွင်းယူခဲ့ပြီးနောက် သူ၏ မေဂျာလိဂ်သွင်းဂိုး ၅၀ အထိ ရောက်ရှိလာခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ မိုးထဲရေထဲ ကစားခဲ့ သည့် ဆီတယ်ဆောင်ဒါးအသင်းနှင့် ပွဲစဉ်တွင် ဗီလာက ပင်နယ်တီ တစ်ဂိုးနှင့် မြေမကျကန်သွင်းချက်မှ သွင်းဂိုးတစ်ဂိုး ရယူပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ပထမသွင်းဂိုးမှာ ပင်နယ်တီမှ သွင်းယူနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်၍ ပြန်ပြောင်းပြောစရာ မရှိသော်လည်း ဒုတိယသွင်းဂိုးမှာ သေသပ်လှပပြီး မှော်ဆန်လွန်းသည့်အတွက် ချီးကျူးခံနေရခြင်းဖြစ်သည်။ ဗီလာမှာ ဗလင်စီယာ၊ ဘာစီလိုနာအသင်းတို့ တွင် ခြေစွမ်းပြကစားနိုင်သလို ဂျာရတ်၊ လမ်းပတ်တို့လို နာမည်ကျော်ကစား သမားများမအောင်မြင်ခဲ့သည့် မေဂျာလိဂ်တွင်လည်း သူတန်ဖိုးကို ဆက်လက်ပြသနိုင်ခဲ့သည်။

ဝိဇ္ဇာဘာသာတွဲဖြင့် တစ်နိုင်ငံလုံးပထမရရှိသည့် ကချင်ပြည်နယ် ဖားကန့်မြို့နယ်မှ မောင်မင်းသက်ခိုင်

ဖားကန့် ဇွန် ၁၈

၂၀၁၇ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင် စာမေးပွဲတွင် ခုံအမှတ် ကမက-၉၀၆ ဖြင့် ငါးဘာသာဂုဏ်ထူးဖြင့် ထူးချွန်စွာအောင်မြင်ကာ ဝိဇ္ဇာဘာသာတွဲ တစ်နိုင်ငံလုံးတွင် ပထမရရှိသူ ကချင်ပြည်နယ် မိုးညှင်းခရိုင် ဖားကန့်မြို့နယ်မှ မောင်မင်းသက်ခိုင်အား ကြေးမုံမှ ဆက်သွယ်မေးမြန်းခဲ့သည်။

မောင်မင်းသက်ခိုင်က “ကျွန်တော်က ဖားကန့်မြို့နယ် ဟောင်ပါးကျေးရွာ အုပ်စု တာမခန်ကျေးရွာမှာရှိတဲ့ အထက(တာမခန်)မှာကျောင်းတက်တာပါ။ ဝိဇ္ဇာဘာသာရပ်မှာ အမှတ်ပေါင်း ၅၀၄ မှတ်နဲ့ပထမရတဲ့အတွက် ဝမ်းသာပါတယ်။ ကျွန်တော်က နိုင်ငံခြားဘာသာတက္ကသိုလ် (UFL) တက်ဖို့ရည်ရွယ်ထားပါတယ်။

“ကျွန်တော်က အဖေမရှိပါဘူး။ ကျွန်တော့်အမေက ကျွန်တော့်ကို အမြဲအားပေးစကားပြောခဲ့ပါတယ်။ အမေ့ရဲ့ တိုက်တွန်းမှုတွေနဲ့ ဆရာ ဆရာမတွေရဲ့ အားပေးမှု၊ စေတနာအပြည့်နဲ့ သင်ကြားပေးမှုတွေကြောင့် ကျွန်တော်အခုလို အောင်မြင်မှုတွေရတာပါ။ ဆရာ ဆရာမတွေက အသင်အပြုလည်းကောင်းပါ။



မောင်မင်းသက်ခိုင်ကို မိခင် ဒေါ်သူဇာမြင့်၊ ညီဖြစ်သူတို့နှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

“အခုလိုဖြစ်ဖို့ ကျွန်တော်အထူးပဲကြိုးစားခဲ့ပါတယ်။ တစ်ရက်စာတစ်ရက် ကြိုးစား ကျက်မှတ်ပါတယ်။ သင်္ချာ၊ အင်္ဂလိပ်မေးခွန်းဟောင်းတွေလည်း အမြဲလေ့ကျင့်ပါတယ်။ တစ်ပတ်စာတစ်ပတ်လည်း ပြန်နွေးပါတယ်။ တစ်လပြည့်သွားရင် အစအဆုံး ပြန်လုပ်ပါတယ်။ အခု ၁၀ တန်းဖြေမယ့် ညီငယ်၊ ညီမငယ်လေးတွေလည်း စနစ်တကျနဲ့ ပုံမှန်ကြိုးစားသွားရင် ဖြစ်ချင်တာဖြစ် ကိုဖြစ်မှာပါ”ဟု ပြောသည်။

မိခင်ဖြစ်သူ ဒေါ်သူဇာမြင့်က “ဒီလိုကြီး တကယ်ထူးချွန်သွားမယ်လို့ ထင်မထားခဲ့တော့ ဘာပြောရမှန်းကို မသိအောင် ဝမ်းသာနေတာ။ အဲလောက်ကြီးလည်း မှန်းမထားမိဘူး။ နည်းနည်းပဲမှန်းထားတာလေ။ အခက်အခဲတွေတော့ရှိတာပေါ့။ ကျွန်မကပေးပေးပေးပြီးသူတို့ကိုဖြစ်အောင်ကျောင်း ထားတာ။ သူတို့က ညီအစ်ကို နှစ်ယောက်လေ။ သူကအကြီးဆုံး။ သူတို့အဖေက လွန်ခဲ့တဲ့ သုံးနှစ်ခွဲလောက်ကတည်းကဆုံးသွားတာ။ ရှေ့ဆက်ပြီး ဘာလုပ်ပေးရမယ်ဆိုတာကတော့ အခြေအနေအရ သူလုပ်ချင်တာလုပ်ပေးမှာပါ”ဟု မြေကြားခဲ့သည်။ (သီသီမင်း)

မြစ်မီးရောင် လည်ပတ်ရန်ပုံငွေထုတ်ချေးပေးနိုင်ရေး ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

သရက် ဇွန် ၁၈ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး သရက်မြို့တွင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက မြစ်မီးရောင်စီမံကိန်းကွင်းကျေးရွာများအား(၃၆)ယူနစ်စနစ်ဖြင့် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဇွန် ၁၄ ရက်တွင် ကျဦးကျေးရွာသို့ စတုတ္ထအကြိမ် မြစ်မီးရောင်လည်ပတ်ရန်ပုံငွေထုတ်ချေးပေးနိုင်ရေး ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်ဦးစီးမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများက ကွင်းဆင်း၍ မြစ်မီးရောင် အသင်းသားများနှင့်တွေ့ဆုံပြီး စတုတ္ထအကြိမ် မြစ်မီးရောင် လည်ပတ်ရန်ပုံငွေ ထုတ်ချေးပေးနိုင်ရေးနှင့် တတိယအကြိမ် မြစ်မီးရောင်လက်စွဲစာစောင်ပါပြည့် စွက်ချက်များကို မြစ်မီးရောင်အသင်းသားများ နားလည်သဘောပေါက်စေရန် မြို့နယ်ဦးစီးမှူးက ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဇော်ထက်(သရက်)

မို့လ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ် (၇၇) ၏ (၂၈)နှစ်မြောက် ကျောင်းဆင်းနှစ်ပတ်လည်နေ့ အထိမ်းအမှတ်ဆရာကန်တော့ပွဲနှင့် ညစာစားပွဲမိတ်ကြားခြင်း
မို့လ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၇၇)၏ (၂၈)နှစ်မြောက် ကျောင်းဆင်း နှစ်ပတ်လည်နေ့ အထိမ်းအမှတ် ဆရာကန်တော့ပွဲနှင့် ညစာစားပွဲအား အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ် မည်ဖြစ်ပါ သဖြင့် သူငယ်ချင်းများ၊ မိသားစုများနှင့် ကျဆုံး၊ ကွယ်လွန် သူငယ်ချင်းများ၏ မိသားစုများပါ မပျက်မကွက် ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
နေရာ။ ။ Gandamar Whole Sale Grand Ball Room ဂန္ဓာမာလင်းနှင့်ဝေယန္တရလမ်းထောင့်၊ ရန်ကင်းမြို့။
ရက်စွဲ ။ ။ ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ (၂၄)ရက် (စနေနေ့)
အချိန် ။ ။ ညနေ (၆:၀၀)နာရီ
ဆက်သွယ်ရန် -
စည်သူဝင်း-၀၉၅၀၁၂၃၁၁၊ ဌေးနိုင်-၀၉၅၀၀၀၉၃၅၊ ရဲကျော်သူ- ၀၉၄၃၄၃၄၃၄၁၊ ရဲသိန်း-၀၉၅၄၀၉၅၄၀၉၄၁၊ သက်စိုးလှိုင်- ၀၉၅၄၅၆၅၆၅၆၅၆ အောင်ကျော်- ၀၉၅၄၀၈၄၀၉၅

မြန်မာတိုင်း တက်ကျမ်း ကမ္ဘာ့သို့ တက်လှမ်း လူငယ်တို့ လျှောက်စမ်း
နိုင်ငံတော်သတင်းကျမ်း
2017 JUNE 14 TO 20 MONDAY - SATURDAY
အထူးအပြင် ဆောင်းပါးအဖြစ်
တရုတ်နိုင်ငံနှင့် ဉာဏ်ရည်တူညီသည့်
ဂူဂျာနယ်နှင့် တရုတ်တိုက်ရိုက် အမေရိကန်၏စစ်ရေးမဟာဗျူဟာ
ဘီဒီယိုသရုပ်ဆောင်က အလုပ်ကိုင်၊ ဘီဒီယိုနှင့်တရုတ်တို့၏ ညှိပွင့်ပိုင်ညီညွတ်လမ်း
အမေရိကန်တို့ ပစိဖိတ်ဒေသကို လက်လွှတ်ဆုံးရှုံးရတော့မည်လော
ရန်ဖြစ်နေကြသည့်အစား ဘောလုံးပဲကစားကြတာပေါ့
အလာဘိုဂျန်နှင့် အာမေရိန်းနားနိုင်ငံတို့ကြားက
မပြီးဆုံးနိုင်သည့် နာဂိုနီကရာဘတ်ဒေသ အငြင်းပွားမှု
သေဉာဏ် နိုင်ငံရေး စစ်ရေး ဆောင်းပါး သတင်းများနှင့်အတူ ကြယ်စင်သော ကိုရီးယား အကောင်အထောင်လုံး ထွန်းပေါ်စွာ ရိုက်ထမ်း ထည့်သွင်းပြီး ကော်မီတီက ခမ်းမန်း ခမ်းမာသော စုံစမ်း ဆောင်းပါးများ...

အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း
ဦးအေးမင်း(မန်နေဂျင်း ဒါရိုက်တာ၊ ရွှေနှစ်လှိုင်ကုမ္ပဏီ)နှင့် ဒေါ်ချိုချိုလှိုင် တို့၏
သမီးလေး မအိမ်မှူးမင်းလှိုင် T.T.C (ကမာရွတ်)သည် ၂၀၁၇ တက္ကသိုလ်ဝင်
စာမေးပွဲကို(ငါးဘာသာဂုဏ်ထူး)ဖြင့် အောင်မြင်ခဲ့ကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစု
နှင့် ထပ်တူ အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါသည်။
သုဓမ္မ မဏိဇောတဓရ ဦးမြင့်စိုးထွန်း + ဒေါ်ချိုချိုလှိုင် သမီး မချိုသဇ္ဇာစိုး
(Shwe Gay Har Company)

မိဘအမည်မှန်
မြတ်ဖြူ၊ အထက(ခွဲ) အောင်မင်္ဂလာ ဆင့်တန်း(က)မှ မောင်ချစ်ဖြူနှင့်
နှင့် ပထမတန်း(ဂ)မှ မောင်ချစ်မိုးစိုက်တို့၏ မိဘအမည်မှန်မှာ အိမ်ထောင်စုနှင့်
မှတ်ပုံတင်စာရင်းအရဦးမင်းစွန်ထွန်း [၆/မမ(နိုင်)၁၅၈၀၆၉] နှင့် ဒေါ်ခန်းထွေး
[၆/ကစန(နိုင်)၀၆၂၉၂၃] ဖြစ်ကြောင်း။
ဦးမင်းစွန်ထွန်း၊ ဒေါ်ခန်းထွေး
အမည်မှန်
မြတ်ဖြူ၊ အမှတ်(၅) အခြေခံပညာ
အလယ်တန်းကျောင်း၊ ပဉ္စမတန်းမှ
အဖဦးမြင့်နိုင်ဦး၏သမီး မမေဖြူ၏
အမည်မှန်မှာ ကျောင်းဝင်မှတ်ပုံ
တင်စာရင်းအရ မမင်းအိအိခိုင်
ဖြစ်ကြောင်း။ မမင်းအိအိခိုင်
ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။
တညန၊ ခရိုင်ဦးစီးမှူးရုံး (မြတ်)
သွေးသည် အသက်
ဖခင်အမည်မှန်
သာပေါင်းမြို့နယ်၊ အထက
သာပေါင်းတွင် တက်ရောက်နေ
သော ပဉ္စမတန်းကျောင်းသူ
နော်ခရစ္စထယ်ခိုင်၏ဖခင်အမည်မှန်
မှာ ဦးမျိုးနိုင်ဦး [၁၄/ရကန(နိုင်)
၀၀၁၇၁၉]ဖြစ်ပါသည်။ ဦးမျိုးနိုင်ဦး
အမည်ပြောင်း
အထက(၅) မြောက်ဥက္ကလာပ၊
ဒသမတန်း(C)မှ (အဖ) ဦးကျော်
ကျော်ဆင့်၏သမီးဖြစ်သူ မပြည့်စုံ
ဆင့်အား မဆုလတ်ပြည့်ဟု ပြောင်း
လဲအိမ်ပါရန်။ မဆုလတ်ပြည့်
မိခင်အမည်မှန်
မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊
အထက(၅)၊ ဒသမတန်း(B)မှ
မအိမ်မှူးမင်းလှိုင်အမည်မှန်မှာ
ဒေါ်အေးအေးခိုင် ဖြစ်ပါကြောင်း။
ဒေါ်အေးအေးခိုင်
[၇/၀မန(နိုင်)၁၇၄၈၇၅]
ပခင်အမည်မှန်
မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ရွှေပေါက်က
မြို့နယ်၊ အထက(၆)တွင်ပညာသင်ကြား
နေသောမောင်ထိုက်လှိုင်(ဒသမတန်း
-D)၏ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးဖန်းမြင့်
(၁၂/လကန(နိုင်)၀၀၃၁၂)ဖြစ်ပါသည်။
အမည်ပြောင်း
အထက(၅) မြောက်ဥက္ကလာပ၊
ဒသမတန်း(B)မှ (အဖ)ဦးအိုက်
လုံ၏သား မောင်အိုက်မောင်ကြီး
အား မောင်စိုင်းမောင်ကျင်ဟုပြောင်း
လဲအိမ်ပါရန်။
မောင်စိုင်းမောင်ကျင်
မိခင်အမည်မှန်
မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊
အထက(၅)၊ ဒသမတန်း(C)မှ မမိုး
သီရိကျော်၏ မိခင်အမည်မှန်မှာ
ဒေါ်ကြည်ယဉ်ဖြစ်ပါကြောင်း။
ဒေါ်ကြည်ယဉ်
[၁၂/ဥကမ(နိုင်)၀၁၄၅၆၈]







အနုပညာ

# ကောလာဟလတွေအကြားက ဟောလိဝုဒ်ကြယ်ပွင့်များ

ပြီးခဲ့သည့် သီတင်းပတ်အတွင်း ပေါ်ထွက်ခဲ့သည့် ဟောလိဝုဒ်ကြယ်ပွင့်တွေ၏ ကောလာဟလ သတင်းတွေအထဲက စိတ်ဝင်စားစရာအကောင်းဆုံး သတင်းတွေကို ကြေးမုံပရိသတ်အတွက် ဖော်ပြပေးလိုက်ပါသည်။

## ကြွလေအောင်သာ ခြွနေရော့သလား

လတ်တလောမှာ တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်ထွက်ရှိပြီးတဲ့နောက် အရောင်းမြင့်တင်ရေးအစီအစဉ်တွေကို ပြုလုပ်နေတဲ့ ပေါ့ပီကြယ်ပွင့် ကတ်တီပါရီလာ သူနဲ့ နာမည်ကျော်ပေါ့ပီကြယ်ပွင့်တစ်ဦးဖြစ်တဲ့ တေလာဆွစ်တို့ရဲ့ အတိတ်က ဇာတ်လမ်းတွေကို ပြန်ပြောင်းထုတ်ဖော်ကာ သတင်းတွေများစွာဖန်တီးနေတာ တွေ့ရပါတယ်။ ဒီလို တေလာဆွစ်နဲ့ ဆိုးရွားတဲ့အတိတ်တွေရှိနေတဲ့ ကတ်တီပါရီ က သူတို့နှစ်ဦးအကြားက ရှိနေတဲ့ပြဿနာတွေကို သင်ပုန်းချေပေးဖို့ တောင်းဆိုခဲ့ပြီး မကြာသေးမီက ပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ ဖျော်ဖြေပွဲမှာတော့ တေလာဆွစ်အကြောင်း ရေးသားထားတာဖြစ်တယ်လို့ဆိုတဲ့ သူ့ရဲ့တေးသီချင်းထဲမှ စာသားအချို့ကို တေလာဆွစ်အတွက် ရည်ရွယ်ကာ ပြောင်းလဲသီဆိုခဲ့တာကိုတွေ့ရပါတယ်။ ဒါ့ကြောင့် သင်ပုန်းချေဖို့ တောင်းဆိုခဲ့စဉ်က တစ်စုံတစ်ရာတုံ့ပြန်ခဲ့ခြင်းမရှိတဲ့ တေလာဆွစ်ကို ယခုတစ်ကြိမ်မှတော့ ကတ်တီပါရီက သူ့ရဲ့အပြုအမူကို နှစ်ခြိုက်သဘောကျပြီး သူ့ရဲ့စကားတွေအပေါ် ကြွလေအောင်သာ ခြွနေသလားရယ်လို့ ထင်ရပါတယ်။

ပြီးခဲ့တဲ့ တနင်္လာနေ့က ပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ သူ့ရဲ့နောက်ဆုံးထွက်ရှိထားတဲ့ တေးအယ်လ်ဘမ် "Witness" အတွက် ပရိသတ်တွေကို တိုက်ရိုက်ဖျော်ဖြေခဲ့တဲ့ ပွဲမှာ ကတ်တီပါရီက ယင်းတေးအယ်လ်ဘမ်သစ်မှာ ပါဝင်ပြီး တေလာဆွစ် အကြောင်း ထည့်သွင်းရေးသားထားတဲ့ တေးသီချင်းတစ်ပုဒ်ဖြစ်တဲ့ "Swish Swish" ကို သီဆိုဖျော်ဖြေခဲ့ရာမှာတော့ တေးသီချင်းမှာ ပါဝင်နေတဲ့ သီချင်း စာသားအချို့ကို တေလာဆွစ်အတွက် ရည်ရွယ်ကာ ပြောင်းလဲသီဆိုခဲ့တာဖြစ်တယ်လို့ သိရပါတယ်။



တေးအယ်လ်ဘမ်သစ် "Witness" အတွက် အရောင်းမြင့်တင်ရေးလုပ်ငန်းတွေကို ကတ်တီပါရီလာ ဆက်တိုက်လုပ်ဆောင်နေတာဖြစ်ပြီး ယင်းအနက်တစ်ခုကို ဖျော်ဖြေပွဲပြုလုပ်ခဲ့ရာမှာ ကတ်တီပါရီက "Swish Swish" တေးသီချင်းနဲ့ ပရိသတ်တွေကို သီဆိုဖျော်ဖြေခဲ့ပါတယ်။ ဒီလိုသီဆိုရာမှာ ကတ်တီပါရီက တေးသီချင်းမှာ ပါဝင်နေတဲ့ အဓိကစာသားအချို့ကို ပြောင်းလဲသီဆိုခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုပြောင်းလဲခဲ့ရာမှာလည်း တေလာဆွစ်နဲ့ သူ့ရဲ့အကြားက ဆက်ဆံရေးကို ပိုမိုကောင်းမွန်လာစေဖို့ အထောက်အပံ့ပေးနိုင်မယ့် စကားလုံး ချို့ချီးလေးတွေနဲ့ အစားထိုးသီဆိုခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ကတ်တီပါရီက သူ့ရဲ့တေးသီချင်းမှာပါဝင်တဲ့ "မင်းငါ့အတွက် မလာခဲ့လည်း" လို့ အဓိပ္ပာယ်ရတဲ့ စာသား တွေကို တေလာဆွစ်အတွက် ရည်ရွယ်ကာ "မင်းရဲ့ခရီးတစ်လျှောက် ဘုရား သခင်ကောင်းချီးပေးပါစေ ကလေးရေ" လို့ ပြောင်းလဲသီဆိုပေးခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

ဒီလိုတေလာအတွက် သူ့ရဲ့ တေးသီချင်းစာသားအချို့ကို ပြောင်းလဲသီဆိုခြင်းမပြုမီက ကတ်တီပါရီက ရုပ်သံအစီအစဉ်တစ်ခုမှာ သူ့အနေနဲ့ တေလာဆွစ်နဲ့ သူ့ရဲ့အကြားမှာရှိနေတဲ့ ဆိုးရွားတဲ့အတိတ်တွေကိုမေ့ပစ်ကာ အသစ်က ပြန်စတင်ကြောင်း ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ကတ်တီပါရီက တေလာဆွစ်အပေါ် သူပြုလုပ်ခဲ့သမျှသောအရာတွေအတွက် တောင်းပန်ကြောင်းနဲ့ တေလာရဲ့ အပြုအမူတွေအတွက်လည်း ခွင့်လွှတ်ကာ အရာရာအားလုံး သင်ပုန်းချေချင်ကြောင်း ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် တေလာဆွစ် ဘက်ကတော့ လတ်တလောအချိန်အထိ ကတ်တီပါရီရဲ့ ခံစားချက်တွေအပေါ် တစ်စုံတစ်ရာ တုံ့ပြန်တာမရှိသေးပါဘူး။

တေလာဆွစ်နဲ့ ကတ်တီရာရီတို့ဟာ တစ်ချိန်က အလွန်ခင်မင်ခဲ့ကြတဲ့ မိတ်ဆွေတွေဖြစ်ခဲ့ကြကာ တေးဂီတလောကမှာ အတူရှင်သန်ခဲ့ကြတဲ့ ကြယ်ပွင့်နှစ်ဦးလည်း ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုသူငယ်ချင်းနှစ်ဦးအကြားက ဆိုးရွားတဲ့ ဆက်ဆံရေးတွေကို စတင်ဖြစ်ပေါ်လာစေခဲ့တဲ့ အကြောင်းအရင်းကတော့ နောက်ခံကပြပေးတဲ့ အကအဖွဲ့တွေနဲ့ပတ်သက်ပြီး စတင်ဖြစ်ပေါ်လာခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလို အတိတ်ဆိုးတွေကြောင့် ဂီတနဲ့ပတ်သက်တဲ့အရာတွေနဲ့ ပုဂ္ဂိုလ်ရေးရာအကြောင်းအရာတွေအပေါ် တိုက်ခိုက်နေတဲ့ ကြယ်ပွင့်နှစ်ဦးရဲ့ ဆက်ဆံရေးပုံစံဟာ နှစ်ဦးအကြားမှာ ရှင်သန်နေခဲ့ကာ အချိန်ကာလအားဖြင့် သုံးနှစ်ကျော် လေးနှစ်နီးပါးရှိခဲ့ပြီဖြစ်ပါတယ်။

ဆိုးရွားတဲ့ဆက်ဆံရေးနဲ့ပတ်သက်ပြီး ကတ်တီပါရီက မိဒီယာတွေကို မကြာခဏဆိုသလို ထုတ်ဖော်ပြောကြားလေ့ရှိပေမယ့် လတ်တလောမှာမှ သင်ပုန်းချေဖို့ တေလာကို တောင်းဆိုခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ တေလာဆွစ်ကတော့ သူ့နဲ့ကတ်တီ ပါရီတို့ရဲ့ ဇာတ်လမ်းနဲ့ပတ်သက်ပြီး ထုတ်ဖော်ပြောကြားတာမျိုးမရှိခဲ့ဘဲ တစ်ကြိမ်ကတော့ သူ့ရဲ့မိတ်ဆွေတစ်ဦးက သူ့ရဲ့အကအဖွဲ့ဝင်အချို့ကို ခိုးယူသွားခဲ့ကြောင်းတော့ ပြောကြားခဲ့ဖူးတာရှိပါတယ်။

ကတ်တီပါရီအနေနဲ့လည်း တေလာဆွစ်ကို ဒီလိုပြောရာပြောကြောင်း တောင်းဆိုမှုတွေမပြုခင်က တေလာဆွစ်ဟာ သူ့ရဲ့အမျိုးသမီးပရိသတ်တွေကို အသုံးချကာ သူ့ရဲ့အနုပညာရှင်ဘဝကို အဆုံးသတ်သွားစေဖို့ ကြိုးပမ်းခဲ့ကြောင်း စွပ်စွဲပြောကြားခဲ့ပါတယ်။ ကတ်တီပါရီရဲ့ လတ်တလောအပြုအမူတွေနဲ့ ပတ်သက်ပြီး တေလာဆွစ်ဘက်က တစ်စုံတစ်ရာ တရားဝင်တုံ့ပြန်တာမျိုးမရှိသေးပေမယ့် တေလာနဲ့ ရင်းနှီးတဲ့အသိုင်းအဝိုင်းကပြောကြားချက်အရ ကတ်တီ ပါရီဟာ တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်အတွက် ရောင်းအားတက်စေဖို့ သူ့နဲ့ဇာတ်လမ်းကို အသုံးချနေတာဖြစ်ကြောင်း တေလာက မှတ်ချက်ပေးခဲ့တယ်လို့ သိရပါတယ်။



## မွေးကင်းစရင်လေးတွေအတွက် သက်တော်စောင့်ငှားထားတဲ့ ကလုနီမောင်နဲ့

ပြီးခဲ့တဲ့ သီတင်းပတ်အတွင်း ရင်သွေးလေးတွေကို အောင်မြင်စွာမွေးဖွားခဲ့တဲ့ ဟောလိဝုဒ်ကြယ်ပွင့်မောင်နဲ့ ဂျော်ဂျီကလုနီနဲ့ အမ်မယ်လ်ကလုနီတို့နှစ်ဦးဟာ သူတို့ရဲ့ အမြွှာရင်သွေးလေးတွေကိုစောင့်ရှောက်ဖို့အတွက် သက်တော်စောင့်တွေကိုပင် ငှားရမ်းထားကြောင်း အေစီအိုင်အေဒါကွန်းရဲ့ ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

သားလေးနဲ့ သမီးလေးအမြွှာလေးနှစ်ဦးကို မကြာသေးမီက ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရခဲ့တဲ့ ကလုနီမောင်နဲ့ဟာ ရင်သွေးလေးတစ်ယောက်စီအတွက် သက်တော်စောင့်တစ်ယောက်စီကို ငှားရမ်းထားကာ ကလေးတွေကို စောင့်ရှောက်စေတာ ဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။

မင်းသားကြီး ဂျော့ဂျီကလုနီနဲ့ ဇနီးဖြစ်သူ ဥပဒေပညာရှင် အမ်မယ်လ် ကလုနီတို့ဟာ သူတို့ရဲ့ပထမဆုံးသော ရင်သွေးလေးတွေဖြစ်ကြတဲ့ အမြွှာလေး တွေကို အမေရိကန်နိုင်ငံမှာ အကျော်ကြားဆုံးသောအမည်တွေထဲက ရွေးချယ်ကာ နာမည်ပေးခဲ့ကြပြီး သားလေးကို အလက်ဇန္ဒားလို့ မှည့်ခေါ်ထားကာ သမီးလေးကိုတော့ အယ်လာလို့ ခေါ်တွင်ထားတာဖြစ်ပါတယ်။ အလက်ဇန္ဒားနဲ့ အယ်လာတို့အတွက် လက်ရှိမှာ သက်တော်စောင့်နှစ်ဦးကို ငှားရမ်းထားပြီး ယခုလို ကလေးတွေကို စောင့်ရှောက်စေဖို့အတွက် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၃ ဒသမ ၁၈ သန်း သုံးစွဲခဲ့တာဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။

ဒါ့အပြင် ကလုနီမောင်နဲ့ဟာ ကလေးတွေအတွက် ပိုမိုသက်သောင့် သက်သာဖြစ်စေဖို့ ပြင်ဆင်မှုတွေများစွာပြုလုပ်ခဲ့ပြီး နေအိမ်ပြင်ဆင်မှုတစ်ခု တည်းအတွက် အမေရိကန်ဒေါ်လာ တစ်သန်းကျော် သုံးစွဲခဲ့ကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။ ဒီလိုရင်သွေးလေးတွေအတွက် များစွာငွေကုန်ကြေးကျခဲ့ရတာဟာ ကလုနီအနေနဲ့ ဖခင်တစ်ဦးရဲ့ဘဝကို ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရဖို့အတွက် အချိန်အကြာကြီး စောင့်ဆိုင်းခဲ့ရတာကြောင့်ဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။ လတ်တလော မွေးဖွားလာတဲ့ ရင်သွေးလေးတွေဟာ ဂျော်ဂျီနဲ့ အမ်မယ်လ်တို့နှစ်ဦးစလုံးအတွက် ပထမဆုံးသောရင်သွေးလေးတွေဖြစ်ကြကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

## အချစ်အတွက် အလုပ်ကို စွန့်လွှတ်ခဲ့သူပါ

တစ်ချိန်က ဂျက်မတစ်ဦးအဖြစ် ဟောလိဝုဒ်ရုပ်ရှင်ချစ် ပရိသတ်တွေရင်ထဲခွဲနေကြတဲ့ မင်းသမီး ကမ်မရွန်းဒီယက်ဇ်ဟာ ဟောလိဝုဒ်ရုပ်ရှင်တွေမှာ မတွေ့ရတာနှစ်နဲ့ချီကာ ကြာမြင့်ခဲ့ပြီဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုအောင်မြင်ခဲ့တဲ့ သရုပ်ဆောင်တစ်ဦး အနေနဲ့ အနုပညာလှုပ်ရှားမှုနည်းပါးသွားရတဲ့အကြောင်း အရင်းဟာ အချစ်ရေးကြောင့်ဖြစ်တယ်လို့ လတ်တလောမှာ အေစီအိုင်အေဒါကွန်းက ဖော်ပြခဲ့တာတွေ့ရပါတယ်။ ဒီလိုအနုပညာလှုပ်ရှားမှုတွေ ရပ်တန့်သွားရတာဟာ သူ့ရဲ့ လက်ရှိအိမ်ထောင်ရေးကြောင့်ဖြစ်ကြောင်းနဲ့ အိမ်ရှင်မတစ်ဦးရဲ့ဘဝကို ဦးစားပေးခဲ့တဲ့အတွက် သူ့အနေနဲ့ ပြီးခဲ့တဲ့ ၂၀၁၄ ခုနှစ်နောက်ပိုင်း ရုပ်ရှင်တွေ

မရိုက်ဖြစ်တော့တာဖြစ်ကြောင်းလည်း ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ကမ်မရွန်းက ချစ်သူနဲ့ ခင်ပွန်းသည်တို့ရဲ့အကြား ခြားနားချက်တွေရှိနေပြီး သူ့အနေနဲ့လည်း အိမ်ရှင်မ တစ်ဦးဖြစ်လာတဲ့အခါဘဝဟာ ကွာခြားချက်တွေရှိလာတာ ဖြစ်တယ်လို့လည်း ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။ လတ်တလောမှာ အသက် (၄၄)နှစ်အရွယ်ရှိပြီဖြစ်တဲ့ ကမ်မရွန်းဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ ၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွင်းမှာ ထုတ်လွှင့်ခဲ့တဲ့ ရုပ်ရှင် "Annie" မှာ ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ခဲ့တာကို နောက်ဆုံးတွေ့ခဲ့ရတာ ဖြစ်ပါတယ်။ ယင်းနောက် ရုပ်ရှင် သစ် ဆက်လက်ရိုက်ကူးဖြစ်ခြင်းမရှိတာဖြစ်ပါတယ်။ ကမ်မရွန်းဟာ လက်ရှိမှာ ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ဘန်ဂျီမက်ဒန်နဲ့

## အေးပြည့်-စုစည်းသည်

အတူနေထိုင်နေပြီး သူ့အနေနဲ့ အိမ်ထောင်ရှင်မဖြစ်မီက ချစ်သူများစွာထားခဲ့ဖူးသော်လည်း သူ့အတွက် ချစ်သူနဲ့ ခင်ပွန်းသည်ဟာ လုံးဝကွာခြားကြောင်းလည်း ဖွင့်ဟခဲ့ပါတယ်။ ကမ်မရွန်းဟာ ဘန်ဂျီမက်ဒန်နဲ့ ပြီးခဲ့တဲ့ ၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း လက်ထပ်ခဲ့တာဖြစ်ပြီး ချစ်သူသက်တမ်း ရှစ်လခန့်အကြာမှာ အိမ်ထောင်ပြုခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုအိမ်ထောင်ရှင်တစ်ဦးမဖြစ်မီက ကမ်မရွန်းနဲ့ လက်ထပ်ခဲ့ကြတဲ့ သူတွေထဲမှာ နာမည်ကျော်ကြယ်ပွင့်တွေဖြစ်ကြတဲ့ ဂျက်စတင်တင်းဘားလိတ်ခ်၊ ဂျာရက်လက်တို့နဲ့ အဲလက်ဇ် ရော့ဒရီးဂွက်ဇ်တို့လည်း ပါဝင်ကြောင်း သိရပါတယ်။





“မိုးရာသီအထူးအစီအစဉ်” (၂၀၁၇ ဇွန်လ ၁ ရက်နေ့မှ ဩဂုတ် ၃၁ ရက်နေ့ထိ)

ဆေးရုံ၊ ဆေးခန်းသုံးပစ္စည်းများကိုလစဉ်လတိုင်းပထမဆုံး QR Code ကို Scan ဖတ်၍ Online မှဝယ်ယူသူ (၁၀)ဦးအားဝယ်ယူသည့်ပစ္စည်းတန်ဖိုး၏ ၁၅% ကို လျော့စျေးဖြင့် အိမ်အရောက် ပို့ဆောင်ပေးခြင်း ဖြစ်ပေမည်။



ဆေးရုံ၊ ဆေးခန်းနှင့် ခွဲစိတ်ခန်းသုံးလက်အိတ်များ



သွေးချို၊ ဆီးချိုတိုင်းစက်နှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ



သွေးပေါင်တိုင်းစက်များ



ကျောက်ပတ်တီးများ



ရန်ကုန် ၀၉-၇၃၀၀၉၂၂၀၊ မန္တလေး ၀၉-၉၁၀၀၁၉၈၃၊ နေပြည်တော် ၀၆၇-၄၂၀၈၁၉၊ ၀၉-၇၉၇၆၃၁၈၂၁  
QR Reader Application ကို App Store (သို့) Google Play Store တွင် Download ရယူနိုင်ပါသည်။

သွားလှမှ အပြုံးလှမယ်



Finest Swiss Oral Care  
“ထရီဇာ” အမှတ်တံဆိပ် ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံထုတ် အကောင်းဆုံး သွားတိုက်တံနှင့် သွားတိုက်ဆေးများ

Authorised Distributor  
ZAR & ZAR Co., Ltd.  
Tel : (01)8604552, 8604553, 8604554.

**အင်္ဂလိပ်စာ/စကား**  
အင်္ဂလိပ်စာ ဂုဏ်ထူးရရှိသူ Four skills နှင့် ကျောင်းစာ၊ အတန်းစုံ၊ ကျောင်းစုံ၊ (၁၀)တန်းအောင်/မအောင်၊ သို့မဟုတ် Letter Essay နေရာနည်း။  
ဖုန်း-၀၁-၃၉၈၃၀၆  
၀၉-၂၅၄၅၃၅၅၃၉

**မြန်မာမှအင်္ဂလိပ်ဘာသာသို့ ဘာသာပြန်နည်းလက်စွဲ**  
Myanmar to English Translation Manual  
**MR. JOHNNY**  
City Mark ဆိုင်များတွင်ရရှိပါသည်။ ဖုန်း-၀၉၅၃၀၄၅၈၃၅

**မီးပွားပန်းခင်း**  
ပညာရေးဝန် ဆောင်ရွက်ရေး  
ဝေဖန်ရောက်အောင် မီးပွားရေးမီးပွားစီမံပြန်မာတ  
**အထူးသင် E-ပျော့ပျော့ပျော့ပျော့**  
သင်တန်းစီမံကိန်း တစ်စီမံကိန်း  
June ၁၆-၁၇ (17.6.2017) ဝယ်ယူပေးအားပေး ကျောင်းအပ်လက်ခံပြု  
(30.6.2017) အတွင်းအပ်နှံသူများ (10%) Discounts ရမည်။  
**Repeater(25%) Discounts**  
ပြည် (၂၀၁၇) (၄၅၅) ၄၂ - လမ်းဆီဝါမဟာမဂ္ဂလမ်း၊ ဖိုလ်တောင်ပြည်နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊  
လှည့်တန်း (၂) တိုက် (၂၃) အခန်း (A-4) လှည့်တန်းလမ်း၊ တာမာရွတ်ပြည်နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊  
၀၉-၅၁၁၆၄၇, ၇၃၀၀၉၈၆၉, ၇၃၀၁၃၄၃၂, ၇၃၀၂၈၄၃၃

**Air.con ရေကျလို့လား? Servicing လုပ်လိုက်ရင် ကောင်းသွားမှာပါ။**  
**AAS Air.con Services**  
Thingangyun branch  
573 811, 578 957  
Kabaraye branch  
09 505 4228  
Myaynigone branch  
09 86 14140  
Lanmadaw branch  
09 4200 33454

**ပြန်ဟည်တွင်ပထမဆုံးတင်သွင်းသော**  
Since 1996  
**Home**  
THINK AT HOME, THINK AT HOME

**ပါဏး အစားထိုး ကြမ်းသင်း ပိုးရုသီ Promotion**

ကြမ်းခင်း ၃ လျှင် ဝယ်ရုံနှင့် Shelf ၁ ပုံ လက်ခံဆောင်

- ★ Grade A,B,C,D အစရှိသော အစားထိုးပါသည်
- ★ ဈေးနှုန်း အနိမ့်ဆုံး ။ အမြင့်ဆုံး အထိရှိပါသည်
- ★ လတ္တား ဝယ်ယူလိုသူများအတွက် အထူးစျေးနှုန်း

GRADE A,B,C,D စစ်မှန်မှု ကို စက်ဖြင့် အစမ်း လက်တွေ့ စစ်ဆေးပေးပါသည်။

အမှတ် F.(2~8) ပ-ထပ်၊ အောင်ဆန်းကွင်း၊ (မြောက်ဘက်တန်း)၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်၊ ရန်ကင်း။  
အမှတ် (11)၊ မင်းကြီးလမ်း၊ အင်းစိန်အေးရုံအနီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်း။  
HOTLINE: 09-79 700 70 70  
09-79 700 70 80

(ရန်ကင်း) (မန္တလေး) (နေပြည်တော်) (တောင်ကြီး) (ပဲခူး) (မုံရွာ) (ငယ်လမြိုင်) (ပြင်ဦးလွင်) ပြန်ဟည်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာဝယ်ယူမှုအတွက်

**ငှားမည်**  
တမာရွတ်၊ အင်းစိန်လမ်း၊  
လှည့်တန်းနှင့် စံရိပ်မြိုင်ကြား၊  
ပေ(၁၆\*၅၅)၊ မြေညီတိုက်ခန်း။  
ဖုန်း-၀၉-၇၃၂၀၆၄၅၅

**BODY FITNESS MUSCLE & SPORTS CENTRE**  
အမျိုးသမီး၊ အမျိုးသား ကိုယ်ကာယ သင်တန်းခန်းမ

သင့်ကိုယ်ခန္ဓာ အစိုးအစား ခြေခြစ်လှုပ်ပျက်ပါသလား?  
ကျား၊ မအရွယ်မရွေး ကျွန်ုပ်တို့လုပ်သော ခန္ဓာကိုယ်ပိုင်ဆိုင်နိုင်စွမ်းအတွက်  
**BODY FITNESS** မှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပေးနေပါသည်။ ခေတ်မီသော အားကစားကိရိယာများဖြင့် နည်းစနစ်မှန်ကန်စွာ လေ့ကျင့်ပေးနေပါသည်။ တစ်ဦးချင်း တတ် ကျွမ်းနားလည်သော တာဝန်ယူခြင်းဖြင့် အနီးကပ် လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးနေပါသည်။  
တည်နေရာ- အခန်း ၁၀၅ (ပ)ထပ်၊ မွေဇော်လမ်း၊ Yuzana Business Town၊ မြေနှိမ့်ကုန်း၊ ရန်ကင်း၊ ဖုန်း-၀၁-၅၅၀၁၂၉၄



**နာမည်အကြီးဆုံး Brand တွေရဲ့ တန်ဖိုးအကြီးဆုံး Handset များကို အပတ်စဉ် ကံထူးနိုင်မည့် အခွင့်အရေး**

July 1 → August 31  
(၂) လဆက်တိုက်

HOTLINE NUMBER : 09 4533 44800



ကြေးမုံ

**ဝယာရွှေပြည် ဗုဒ္ဓဝယာ-သီရိလင်္ကာဘုရားပူးအဖွဲ့**

**တိုက်ရိုက်အစီအစဉ်**  
**(ရန်ကုန်-သီရိလင်္ကာ-ရန်ကုန်) (မန္တလေး-သီရိလင်္ကာ-မန္တလေး)**  
**ဗုဒ္ဓမြတ်စွယ်တော် မြို့တွင်းလှည့်လည်ပူဇော်ပွဲ (၇)ရက်ခရီး**  
**(28-7-2017) မှ (3-8-2017) အထိ**  
**ခရီးစဉ်စတင်လက်ခံနေပါပြီ။**

**ခရီးစဉ်စတင်လက်ခံနေပါပြီ။**  
**ခရီးစဉ်စတင်လက်ခံနေပါပြီ။**

**ခရီးစဉ်စတင်လက်ခံနေပါပြီ။**

**ခရီးစဉ်စတင်လက်ခံနေပါပြီ။**

**ရွှေလမ်းခရီး ... 095124678, 09401589907**

\* ဗုဒ္ဓ(ရွယ်တော်လေးဆူ) ပြည်ငြိမ်းပြည်၊ ညောင်ဦး၊ ပုဗ္ဗသီရိ၊ သီဟိုဠ်ရှင်  
 \* မန္တလေး၊ မြင်းခြံ၊ ဝေဠာ၊ ဝေဠာ၊ ဝေဠာ၊ ဝေဠာ၊ ဝေဠာ၊ ဝေဠာ၊ ဝေဠာ၊ ဝေဠာ  
 \* တောင်ကြီး(မေတ္တာတော်ကျောင်း) (ထမင်းရုံကျောင်း)၊ အင်းဝလမ်း၊ ပင်းတယ်၊ တပေလာ  
 \* တောင်ကြီး၊ အင်းဝလမ်း၊ ပင်းတယ်၊ တပေလာ၊ ကယားပြည်နယ်၊ ရခိုင်တောင်(တောင်ကွဲစေတီ)  
 \* ဘားမယ်(ရှင်ကိုရှင်)၊ မျက်ရမ်း၊ မောင်မတန်းကျောင်း၊ ကျောက်တန်း(တောင်ကွဲစေတီ)  
 \* မော်လမြိုင်ဘုရားစံနင်း၊ ရွှားလှတော်တော်၊ ဝင်းမိန်တော်ကျောင်း၊ ကျောက်တန်း(တောင်ကွဲစေတီ)  
 \* (ထမင်းရုံကျောင်း)၊ တောင်ကွဲစေတီ၊ တောင်ကွဲစေတီ၊ တောင်ကွဲစေတီ၊ တောင်ကွဲစေတီ  
 \* တောင်ကြီး၊ မြင်းခြံ၊ ဝေဠာ၊ ဝေဠာ၊ ဝေဠာ၊ ဝေဠာ၊ ဝေဠာ၊ ဝေဠာ၊ ဝေဠာ

**DADDY (ဒေသနာ) "တန်ဖိုးနည်းခရီးစဉ်"**

**သာယာသုဇာတ် (၁၀၅) နှစ်ပြည့်ပွဲအထိ ၃၁/၇/၂၀၁၇ 25000/-**  
**ပွဲအထိ - ပြင်ဦးလွင် - ကျောက်စိမ်းဘုရား ၂၁/၇/၂၀၁၇ 39000/-**  
**ပွဲအထိ - ပုဂံ - စွယ်စုံကလေး ၁၄/၇/၂၀၁၇ 39000/-**  
**Ph: 09 448001903, 09-440334848**

(၂၄)ကြိမ်မြောက် မိုးကုတ်ဝိပဿနာ(၇)ရက် တရားစခန်းပွဲ  
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှည်းကူးမြို့နယ်၊ ညောင်နွယ်စင်  
 အထူးရန်(၂) ကြီးတန်းတောင် ရွှေရင်တောင်၊ ဓမ္မရိပ်သာကျောင်းတိုက်တွင်  
 ကော့လွတ်ရှင် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ မိုးကုတ်ဆရာတော်ကြီး၏ ဥပနိသာယာအတိုင်း  
 (၂၄)ကြိမ်မြောက် တရားစခန်းပွဲကို  
 ၁၃/၇/၂၀၁၇ ခုနှစ် ဝါဆိုလဆန်း (၁)ရက်မှ (၇)ရက်ထိ  
 (၂၄-၆-၂၀၁၇)နေ့စနေ မှ (၃၀-၆-၂၀၁၇)သောကြာနေ့ထိ ကြီးကြပ်လှည့်လည်ပြုမိမိ  
 တရားစခန်းဝင်ယောက်များ (၂၄-၆-၂၀၁၇)သောကြာနေ့ ညနေ  
 ကြိုရောက်ပါရန် နိဗ္ဗာန်တက္ကသိုလ်မှ နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။  
 စုံစမ်းရန်- ဒေါ်သန်းသန်း ၀၉-၅၃၀၆၅၅၅၅၊ ၀၉-၄၄၀၃၃၄၈၄၊ ၀၉-၂၅၄၅၅၅၅၅

**အရှေ့တိုင်းနင်းသီရိသွားလုပ်ငန်း**  
**(၃-၄-၂၀၁၇ မှ ၁၀-၄-၂၀၁၇ အထိ)**  
**လှိုင်ကော်-ပင်ရွှန်း-စီးမော့ဆို-ရွှေတောင်ပြည်ခရီးစဉ်**  
 မိုးရာသီတွင်းကာလ ဝါဆိုသင်္ကန်းကပ်ခရီးစဉ်ကို သင့်တော်သောစေ့စပ်ခြင်း ရောင်းချမှုဖြင့်  
 ကြောင်း သတင်းကောင်းပေးအပ်ပါသည်။ ခရီးသွားရမ်း တာသိုလ်ယူနိုင်မည့်ခရီးစဉ်လေးမို့ လက်လှူတံ  
 မခံဘဲ ဆောက်ပါမုန့်နပ်ပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်ဝယ်ယူလိုက်နော်။  
 ခန်း - ၀၉-၂၅၄ ၅၀၄ ၂၀၇/ ၀၉-၅၃၆ ၄၂၉၄၀/ ၀၉-၂၅၂၂ ၃၀၂၆၆

**ရွှေလမ်းရွှေ**  
**ဝါဆိုလပြည့်နေ့ တက္ကသိုလ်အစဉ်**  
**ပုဂံ (ပွဲအထိ) ပုဗ္ဗသီရိ (၃)ရက်**  
**တောင်ကြီး 38000/- July 7**  
**(ရွှေတောင်ပူဇော်ပွဲအထိ) ၀၉-420087371, ၀၉-259302028, ၀၉-259302028**

**မင်းယုဝေ ခိဓိသည့်**  
**ရုပ်ပုံပုံစံ**  
**မင်္ဂလာပေးပေးပါမယ်**  
 မင်္ဂလာပေးပေးခြင်းအပေါ် အမှတ် - ၂၆၆၊  
 လမ်း - ၄၀ (အထက်)၊ ရန်ကုန်။ ဖုန်း - ၀၉ ၂၆၁၀၈၃၅၁

**ဓမ္မရိပ်သာ၊ ဂျယ်လီ၊ ရေခဲမုန့်၊ ယိုဖျား၊ နိုင်ငံခြားမှန်ပုတ်သင်တန်း**

အစဉ်ရည်၊ အဆိုးပွဲရည်၊ ဂျယ်လီမာ/မဟာ၊ Jelly Candy၊ MASTERS  
 ရေခဲမုန့်၊ ယိုဖျား၊ နိုင်ငံခြားမှန်ပုတ်သင်တန်း၊ အစဉ်ရည်၊ အဆိုးပွဲရည်၊  
 ယိုဖျား၊ နိုင်ငံခြားမှန်ပုတ်သင်တန်း၊ အစဉ်ရည်၊ အဆိုးပွဲရည်၊  
 ဂျယ်လီမာ/မဟာ၊ Jelly Candy၊ MASTERS  
 အမှတ်(၁၀၀/၁၀၂) ဂျပန် (ခေါ်ဝေါ်လေးခါးဖြင့် တက်ပါ)၊ ဟုလမ်း(အလယ်)  
 ရန်ကုန်၊ သင်တန်း - 01-3893401၊ စုံစမ်းရန်-အမှတ်(၁၂၄) မြေညီ၊  
 ဟုလမ်း(အလယ်)ရန်ကုန်၊ 01-248014, 01-379071, 09-73181875

**CRÖWN EDUCATION** YOUR DOOR TO THE FUTURE

မြန်မာ(၁၀)တန်းအောင်၊ iGCSE ပြီးထားသူများ၊ နိုင်ငံတကာကျောင်းများမှ ကျောင်းသားကျောင်းသူနှင့် မိဘများအတွက်

**"တက္ကသိုလ်ပညာရေးလမ်းကြောင်းကို မှန်ကန်စွာရွေးချယ်ခြင်းနည်းလမ်းများ" အကြောင်းဆွေးနွေးပွဲ...**

- စင်ကာပူအစိုးရတက္ကသိုလ် (NUS - NTU - SMU) နှင့် ဝိလီယံဆွန်သီဟိုဠ်တက္ကသိုလ်များ
- နိုင်ငံတကာတွင် ဆေးတက္ကသိုလ်တက်လိုသူများ သိထားသင့်သည့်အချက်များ
- ပြည်တွင်းတက္ကသိုလ်တွေကို တက်မယ်ဆို ပုဂ္ဂလိကကျောင်း / အစိုးရကျောင်း အရွေးမမှားအောင် ဘယ်လိုရွေးမလဲ
- ပြည်ပမှာကျောင်းတက်ဖို့ iGCSE, GCE 'A', SAT, ACT တွေကို ဘယ်အချိန်မှာ မြင်ဆင်သင့်သလဲ
- ပြည်တွင်းကျန်ကျစိတ်အတိုင်း ပြည်ပမှာ သင်ယူနိုင်မည့် ကျောင်းနှင့် နိုင်ငံများအကြောင်း
- နိုင်ငံတကာပညာသင်ဆုနှင့် ပညာသင်ထောက်ပံ့ကြေးဆိုင်ရာ လျှောက်ထားခြင်းအတွက် မြင်ဆင်သင့်သည့်အချက်များ

**ဆွေးနွေးမည့်သူ - ဦးအောင်ကျော်ဆန်း (Educational Consultant)**  
 British Council Education UK Agents Certificate Distinction

Call Us : 01 527 838, 09 26000 40 50, 26000 60 50

**FREE SEMINAR**  
 အတွက် ကြိုတင်စာရင်း ပေးသွင်းနိုင်ပါပြီ

**24th June**  
 10:00 am - 12:00 pm  
 NOVOTEL HOTEL (Pyay Room)

**ACT** **GLOBAL EDUCATION CERTIFICATE**

**Billion Smile Travel & Tours**  
 ဝါဆိုလပြည့်နေ့နှင့် အတတ်ပညာ - သောကြာ  
 ပြင်ဦးလွင်၊ မဲဆောက်၊ ဘားသာ  
 (၃)ရက် 35000/ 85000 (ရက်စွဲ)  
 ပုဂံ၊ ဝယ်တော်လေးဆူ၊ ယိုဖျား  
 (၃)ရက် 73000 (ရက်စွဲ) / (ရက်စွဲ)  
 09-456254666, 09-775213770

**အဲယားကွန်း**  
**အဟောင်းအပျက်များ**  
**ရောင်းကောင်းပေးဝယ်သည်။**  
**09 5191361**

**ပျောက်ဆုံးကြောင်း**  
 ကွန်တော်၏ Taik Kyi Family  
 Co.Ltd မှတ်တိုင်လားသော သွင်းကုန်  
 ထုတ်ကုန်လိုင်စင်အမှတ်- ILV 16-17  
 9862(30-11-2016)၊ ထုတ်ကုန်-  
 ၃၀၅၈၄(၂၀-၁၂-၂၀၁၅)သည် ခရီး  
 သွားစဉ် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့်  
 တွေ့ရှိပါက ဆက်သွယ်ပေးပါရန်၊  
 ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်။  
 ၀၉-၄၃၃၇၇၀၉၀

**MNC MYANMAR NOBLE COLLEGE** **Pearson**

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်သူများ + HND Preparatory Course

**HND Preparatory Course (3 months)** → **HND Foundation Course (3 months)** → **Higher National Diploma (2 years)** → **Top-up Bachelor Degree**

**HND Level 3 Diploma Course (12 months)** → **Higher National Diploma (2 years)** → **Top-up Bachelor Degree**

**HND Level 3 Diploma Course**  
 - တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းစာမေးပွဲ မပြီးဆုံးသေးသူများ

**HND Foundation Course**  
 - တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းစာမေးပွဲအောင်မြင်ပြီးသူများ

UK Pearson ပညာရေးအဖွဲ့အစည်းမှ တိုက်ရိုက်ချီးမြှင့်မည့် HND Level 3 Diploma Course နှင့် HND Foundation Course (July Intake) အတွက် သင်တန်းလျှောက်လွှာများ လက်ခံနေပါပြီ။

**Higher National Diploma Course**  
 - Civil Engineering  
 - Mechanical Engineering  
 - Electrical & Electronic Engineering  
 - Business  
 - Information Technology (IT)

**MNCEducation Early Bird Promotion! Enroll early and enjoy BIG SAVINGS!**

အမှတ်(၆-က)၊ ကြိုးစက်ရုံလမ်း၊ (ခ)ရပ်ကွက်၊ သုဝဏ္ဏ၊ သင်္ကန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၁ - ၂၃၃၁၂၇၆၊ ၂၃၃၁၂၅၇၊ ၂၃၃၁၂၆၄၊ ၂၃၃၁၂၄၅၊ ၀၉ - ၇၀၀၆၃၉၅၇၇



ကြော်ငြာ

**အပတ်စဉ် / လစဉ် ခရီးစဉ်များ ရှိပါသည်**

**မုတ်သန်ကာလ ခရီးစဉ်များ**

**SKL TRAVEL**  
ထွင်းသင်း ခရီးစဉ်များ

→ **ဥရောပ** | ၉ ညာဏ် ၁၈ နာရီ | USD 3200 → **ကိုရီးယား** | ၄ ညာဏ် ၅ နာရီ | USD 1080 → **ပီယက်နမ်** | ၄ ညာဏ် ၅ နာရီ | USD 350  
(ဟိုချီမင်း-ဓမ္မနိ-ဒါလတ်)

→ **ကမ္ဘောဒီးယား** | ၃ ညာဏ် ၄ နာရီ | USD 360 → **ချင်းမိုင်** | ၃ ညာဏ် ၄ နာရီ | USD 420

● ရန်ကုန် - 01 524 841, 09 788 999 810 မှ 860 ● ဗဟိုလမ်း - 09 7714 77141 မှ 146

**Now we are in North Dagon!**

**nurture preschool**  
We nurture tomorrow leaders!

**GETC**  
building a better future

နိုင်ငံတကာ အသိအမှတ်ပြုဖွံ့ဖြိုးမှု (၅) ရပ်ကို အခြေခံသည့် မူကြိုပညာရေး

အသက် ၅ နှစ်မှ ၁၄ နှစ် အရွယ် ကလေးငယ်များအတွက် တစ်ဖက်ခြားသည့် စနစ်၊ တနင်္ဂနွေ အင်္ဂလိပ်စာ အစီအစဉ်

- Emotional Development (EQ)
- Intellectual Development (IQ)
- Moral Development
- Physical Development
- Social Development

- English 4 Skills
- Supplementary skills
- Life skills for children
- Cambridge ESOL Exam

အရပ်များသော မိဘများအတွက် **Extracurricular Activity (ECA)** လစဉ်ကျောင်းအပ်လက်ခံနေပါပြီ။

စမ်းချောင်း 09262963774/ 5    လှိုင် 01-530097, 09254148005    တာဝေ 01-549590, 09254148006    အင်းစိန် 09259822226/ 7    မြောက်အပို (၁၄ ရပ်ကွက်) 09259822220, 09420633337

**18<sup>th</sup> Myanmar Internal Medicine Conference, MIMC 2017 (in conjunction with 4<sup>th</sup> AFIM congress and 4<sup>th</sup> ACP Southeast Asian Chapter Meeting)**

မြန်မာနိုင်ငံ ဆရာဝန်အသင်း (ဆေးပညာအဖွဲ့) (Internal Medicine Society) မှ ဦးဆောင်ပြီး (၂) နှစ်တစ်ကြိမ် တွင်းပေးလေ့ရှိသည့် Speciality Conference အား ယခုနှစ်တွင် ASEAN Federation of Internal Medicine (AFIM) အဖွဲ့၏ 4<sup>th</sup> AFIM congress နှင့် American College of Physician (ACP) အဖွဲ့၏ 4<sup>th</sup> ACP Southeast Asian Chapter Meeting တို့နှင့် ပူးပေါင်းပြီး အဖွဲ့ (၃) ခုပေါင်း အစီအစဉ်အနေဖြင့် "18<sup>th</sup> Myanmar Internal Medicine Conference 2017 (in conjunction with 4<sup>th</sup> AFIM congress and 4<sup>th</sup> ACP Southeast Asian Chapter Meeting)" ဟု ဖြစ်မြန်မာနိုင်ငံတွင် အိမ်ရှင်အဖြစ် ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၂၉) ရက်မှ ဖောက်တိုဘာလ (၁) ရက်ထိ (၃) ရက်ကြာ တွင်းပေးလေ့ရှိမည့် ဖြစ်ပါသည်။ စိတ်ပါဝင်စားသူများအား အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

ကျင်းပမည့် ဓနရာ	- Melia Hotel, Yangon
ကျင်းပမည့် အချိန်	- ၂၉.၉.၂၀၁၇ - ၁.၁၀.၂၀၁၇
ဆက်သွယ်ရန်	- ပါမောက္ခ ဒေါ်မာမာကြည်    ဖုန်း - ၀၉၅၁၇၃၅၄၀ - တွဲဖက်ပါမောက္ခ ဦးသိန်းမြင့်    ဖုန်း - ၀၉၅၀၉၂၁၅၃
Facebook	- MIMC 2017 ၏ အသေးစိတ်ကြည့်ရန် ဝင်ပါသည်။
Website	- www.internalmedicinesocietymyanmar.com
Abstract submission deadline	- 15.7.2017

**GZ Real Estate Company**

လူကြီးပင်းတို့၏ ကွန်ဒိုတိုက်ခန်း၊ လုံးချင်းအိမ်ရာနှင့် မြေကွက် ရောင်းဝယ်ငှားရမ်း ခြင်းများကို အချိန်တိုအတွင်းထိရောက်အောင်မြင် စေရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ GZ Real Estate Company (Japan Branch) မှ တာဝန်ယူပေးပါရစေ။

လူကြီးပင်းတို့ပိုင်ဆိုင်သော ရန်ကင်းစီယာအတွင်းရှိ ကွန်ဒိုတိုက်ခန်း၊ လုံးချင်းမြေကွက်များအရောင်းဝယ်ငှားရမ်းလို ပါက အမြန်ဆက်သွယ် အပ်နှံနိုင်ပါသည်။

\*ဆက်သွယ်ရန် \* 09-458285095, 09-45775 1526  
အမှတ် (253/285) အခန်း (004-F) ၄ လွှာ၊ Great Cairo ကွန်ဒို၊ ကုန်စေ့တန်းလမ်း၊ ပန်းဘဲတန်းဗဟို၊ ရန်ကင်းမြို့။

ရုံးချိန် - တနင်္လာ မှ သောကြာ (၈ နာရီ မှ ၅ နာရီ အထိ)

**2017 ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူများနှင့် တက္ကသိုလ်တက်ရောက်နေသော ကျောင်းသားကျောင်းသူများအတွက်**

မိမိတို့၏ အနာဂတ်လမ်းကြောင်းကို ရွေးချယ်ပြီးပြီလား ?

Game, Application တွေကို ကိုယ်တိုင်တီထွင်နိုင်သော IT Engineer တစ်ယောက်ဖြစ်ချင်တဲ့ အိမ်မက်ရှိပါသလား ?

ဂျပန်ဘာသာစကားကို ကျွမ်းကျင်စွာ တတ်မြောက်ပြီး ဂျပန်ကုမ္ပဏီတွေမှာ အလုပ်လုပ်ကိုင်နိုင်သူတစ်ဦးဖြစ်လိုပါသလား ?

ဒီအိမ်မက်တွေကို လက်တွေ့အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ဖို့ Metro IT & Japanese Language Centre မှ အတူတူပညာသင်ကြားကြပါစို့ !

IT နည်းပညာရပ်များကို Zero Level မှစတင်လေ့လာပြီး IT Engineer တစ်ယောက်အဖြစ် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအသီးသီး၏ IT လုပ်ငန်းခွင်တွေမှာ ရပ်တည်နိုင်ရန် ပြုစုပျိုးထောင်ပေးနေသည့် "Only One School in Myanmar"



**IT နှင့် ဂျပန်စာကို အတူလေ့လာပြီး ဂျပန် IT ကုမ္ပဏီများတွင် အလုပ်လုပ်ကြရအောင်**

Japan Style Education  
System Creator Course ( 2 years )

**START** **IT & Japanese** **2 years**

**Zero Level**

**2017 July 21 ရက်တွင် ပွင့်လှစ်မည့် System Creator Course တန်းခွဲသစ်အတွက် ကျောင်းအပ်လက်ခံနေပါပြီ။**

**01 - 372691, 09 - 976334160**

**mETRO**  
IT & Japanese Language Centre

**IT Course Seminar (ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ ရှင်းလင်းပွဲ)**

Date : 25<sup>th</sup> June 2017 ( Sunday )  
Time : 1:00 pm to 3:00 pm  
Place : Metro IT & Japanese Language Centre

စိတ်ပါဝင်စားသူများ ပုန်းဖြင့် ကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။

**ADJUSTABLE MOBILE CONVEYOR**

- ဆန်အိတ်၊ ပဲအိတ်၊ နှမ်းအိတ် နှင့် သီလင်မြေအိတ်၊ ဂျပ်ဇာ စသည်ကုန်ပစ္စည်းများကို သယ်ယူပို့ဆောင်နိုင်ခြင်း
- တစ်မိနစ်လျှင် အိတ် (၃၀-၅၀) သယ်ယူနိုင်ခြင်း
- ကုန်တင်ကားပေါ်သို့ အတင်အမျှ ပြုလုပ်နိုင်ခြင်း
- ရှိခေါင်အတွင်း မိမိလိုအပ်သော အမြင့်သို့ ဝန်ထုပ်ထွေး ထားသုံးနိုင်ခြင်း
- အလွယ်တကူ ခွေ့ပြောင်းနိုင်ခြင်း နှင့် အတင်အမျှ အနိမ့်အမြင့် ချိန်ညှိနိုင်ခြင်း
- တောင့်တင်းခိုင်မာခြင်း နှင့် ခေ့ရေညှိအသုံးပြုနိုင်ခြင်း
- လုပ်သားအင်အား 60-80% ထက်သာခြင်း



Hot Line : 09-797977301, 09-797977302



Standby Conveyor

Adjustable Mobile Conveyor



Truck Loading Conveyor

**Yangon Office**  
No (82/1), Ground Floor, Myinthar(7)Street, (14/1)Quarter, South Okkalapa Township, Yangon.  
Ph: 09-91017412, 09-969919344, 09-969919355. Mail: mannstandard@gmail.com  
**Office & Show Room**  
La La- 7/11 Corner of 61Street & Kanaung Mingthargyi Main Road, Pyigyitagon Township Mandalay. Ph: 09-797009005, 09-797009007, 09-797009008.  
**Factory**  
Pa Pa-18/20+21, Sabal Street, Bet: 62''x63'' Street, Industrial Zone(1), Pyigyitagon Township Mandalay Ph: 09-5125098.

**KING STAR** ဖုန်း- 09 264723535  
09 263113229  
ကွန်ပျူတာအတတ်သင် **30000Ks**  
သင်တန်းကဏ္ဍ(တစ်လခွဲ)  
အမှတ်(၁၁၈)၊ (၃၈)လမ်း၊ မြေညှိ၊ ကျွမ်းကျင်မှုကို အလေးထား၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။ သင်ကြားပေးပါသည်။

- Internet-12000Ks
- i-Office 2010
- D.T.P
- Graphic Design
- A+ Hardware
- အချိန်ညှိပေးပါသည်။

**ဖခင်အမည်မှန်**  
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းတော်မြို့၊ အထက (အင်းတော်) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမှ မောင်အောင်ထွန်းထွန်း၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးညွှန်ဝင်း(ခ) ဦးညွှန်ဝင်းထွန်း(၇/၀၈(နိုင်)၀၀၀၀၆၈၅ဖြစ်ပါကြောင်း။

**BRIGHT TUN PRIVATE HIGH SCHOOL (BT) ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း**  
(သူငယ်တန်းမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအထိ)

မူလတန်း၊ အလယ်တန်း၊ အထက်တန်း (၃)မျိုးလုံးကို - စိတ်ဓာတ်၊ စည်းကမ်း၊ တောင်းပန်၍ ပညာထူးချွန်အောင် နှင့် ကာယ၊ ဉာဏ၊ ရသ၊ စာရိတ္တ၊ တက်စုံစုံ ဖြိုးအောင် သင်ကြားပေးပါသည်။  
(၁၀) တန်း နှစ်ကျတန်းခွဲများကို (၂၀.၆.၂၀၁၇) ရက်နေ့မှစတင်၍ ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးမည်။

အထက်တန်းတွင် ဘာသာရပ်ကို တကယ်တတ်မြောက်ကျွမ်းကျင်သော အမှတ်ပေးပေးပြီးကို သိနားလည်သော၊ စေတနာထက်သန်သော၊ ကျောင်းသားနားလည်အောင် သင်ကြားတတ်သော ဆရာ / ဆရာမများသာ သင်ကြားပေးပါသည်။  
Guide များကိုလည်း (M.Sc, Ph.D, B.Ed) ဘွဲ့ရဆရာများကိုသာ ခန့်အပ်ပေးထားပါသည်။

မြန်မာစာ - ဖေါင်လေးဖြင့် (B.A, M.A) မြန်မာစာ (တွဲဖက်ပါမောက္ခ/စာစစ်မှူးချုပ်) (ငြိမ်း)  
အင်္ဂလိပ်စာ - ဦးမျိုးဖြင့် B.A(Eng)၊ ဦးကျော်အေး B.A(Eng) (တိုးကျော် - ဂုဏ်ထူးအင်္ဂလိပ်စာ)  
သင်္ချာ - ဖေါက်တာသန်းစွာ B.Sc(Hons), M.Sc, Ph.D (သင်္ချာ) ပါမောက္ခ (ငြိမ်း)  
ဓာတုဗေဒ - ဖေါင်ဝင်းလှိုင် (B.Ed) ထက်မြ (ငြိမ်း)  
ဂျပဗေဒ - ဖေါင်အေးဖြင့် (B.Ed) ထက်မြ (ငြိမ်း)  
ဇီဝဗေဒ - ဖေါ်နနနီ (B.Sc, B.Ed) ထက်မြ (ငြိမ်း)  
ဘေဂဗေဒ - ဦးစိုးနိုင် (B.A) (သံစဉ် - ဘေဂဗေဒ)

စာသင်တန်းတစ်ခုတွင် (၁၀) ဦး၊ (၁၅) ဦးသာ ထည့်သွင်းပြီး အတွေ့အကြုံရင့်ကျက်သော ပါရဂူဆရာများက 'ပိုင်' ပုံစံဖြင့် ထိရောက်စွာ သင်ကြားပေးပါသည်။

5B ခိုင်လုံလမ်း၊ ရန်ကုန် - အင်းစိန်လမ်း၊ အမှတ်(၁) ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။  
01-503607, 09 5141139, 09 965141139, 09 5202597

**STANDARD** your affordable quality

**Healthy Vinyl Floor**  
100% ရေဒီမီဒီ ဖြစ်စား

Waterproof Coverage

**စက်ရုံတိုက်ရိုက် အထူးချေးနှံး**  
(ပစ္စည်းသီးသန့်)

Showroom : → ☎ 01-8619598  
အမှတ် B1-012, ဗဟူးအလယ်လမ်း၊ ယုရဒ ဟဟက အနီး၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်

အရည်အသွေးနှင့် ချေးနှံးမျိုးစုံစွာ ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။  
Hotline: 09 4555 444 30, 09 4555 444 03

**အရစ်ကျ ငွေချေခနစ်နှင့် အငှားမှအပိုင်ဝယ်ခနစ်**

**PRIME-BOSS**

**MX-2614N**  
Digital Full Color MFP System

- Std : Feeder/ Duplex
- 7" Color LCD Touchpanel
- Std: A3Color Copy/ Network Print/ Network Color Scan
- USB Memory Print/Scan
- Low Runing Cost (လုပ်ငန်းသုံးရန်သင့်လျော်)

**AR-6026N**  
Digital Multifunctional System

- A3 Standard- Copy, Network Print & Color Scan
- Speed 26cpm, ppm
- Productive SOPM, E-sort
- Cost Efficient Toner Save Mode
- Password Protected User Accounts
- Build In Duplex Module

**Prime - Boss Company Limited** \* မိတ္ထီ နှင့် DTP လုပ်ငန်းများ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။ \* All Photos Shown with Option

Yangon Office : G-7, MGW Tower, Bo Aung Kyaw Street, Botataung Township, Yangon. Tel : 01 256644, 256508 Hot Line : 09 788888929 Fax -01 256158  
Naypyitaw - Tel: 067-421393 Mandalay - Tel: 09-91023841 Email: sales@primeboss.com.mm Since 1996

**Customer များရရှိမည့်အားသာချက်**

**Dream ALUMINUM** လက်လီလက်ကားဝယ်ယူသူများရရှိမည့်အားသာချက်

- Euro System 45° ဒေါင့်ချိုးဖြစ်ခြင်းကြောင့် အဆောက်အဦး၏ အလှကို ခေတ်မီသေသပ်စေခြင်း။
- Coating မှာ Original Italy ဆေးသားအသုံးပြုထားခြင်းကြောင့် သက်တမ်းကြာရှည်ခံပြီး ဆေးရောင်ကွာစေခြင်း။
- Brand Accessories များအသုံးပြုထားခြင်းကြောင့် ဖွင့်ပိတ်ရာတွင် လွယ်ကူတာရှည်အသုံးခံနိုင်ခြင်း။
- Slide/Casement Profile System အား အသံလုံ၊ လေလုံ၊ ရေလုံစေရန် တီထွင်ထားခြင်း။
- Slide System ပြေးလမ်းဘောင်နက်ခြင်းကြောင့် လုံခြုံမှုရှိခြင်း၊ ဘေးရန်မထွက်ခြင်း။
- Euro System Click type ဖြစ်ခြင်းကြောင့် Screw အရာများ ကင်းရှင်းခြင်း၊ အချိန်ကုန်သက်သာခြင်း။
- ထုတ်လုပ်တပ်ဆင်ရလွယ်ကူခြင်း၊ မြန်ဆန်ခြင်း၊ ခန့်ညားခြင်း၊ လူအင်အား အသုံးပြုရန်အဆင်ပြေခြင်း။
- လေးဖက်စလုံး Frame တစ်မျိုးတည်းသာ အသုံးပြုရခြင်းကြောင့် နိုင်ငံတော်တင်ပြီး အလေအလွင့် ထိန်းသိမ်းနိုင်ခြင်း။
- Dream Frame ချောင်း၊ Accessories နှင့် စက်ပစ္စည်းများကို တစ်နေရာတည်း လက်လီလက်ကားရရှိနိုင်ခြင်း။
- ထုတ်လုပ်တပ်ဆင်မှုအတွက် ကုမ္ပဏီမှ Training ကူညီပေးခြင်း
- မြန်မာပြည်၏ အကောင်းဆုံး Euro System Deram Aluminium နှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများအား ကိုယ်စားလှယ်ယူလိုသူများ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

**Dream Aluminium** မှ Marketing (ပ) ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်။ ဘွဲ့ရရှိပြီး ရုပ်ရည်အသင့်အတင့်ရှိရမည်။

အပြီးအစီးတပ်ဆင်မှုများအတွက် ဆက်သွယ်ရန် Dream Installation Group 09-260905818, 09-254048775, 09-252420717  
အမှတ်(၂၂၃/၂၂၅)၊ ကျိုက္ကဆံလမ်းမကြီး၊ ကျောက်မြောင်းဈေးမှတ်တိုင်အနီး၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ 01-8604394, 09-263563664



ကြေးမုံ

Hotel Front Office Operation Course Together with Opera Property (Hotel) Management System Training



\* Opera Property (Hotel) Management System သည် နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ 4 Star (or) 5 Star Hotel ကြီးများတွင် မရှိမဖြစ်အသုံးပြုရသော ကမ္ဘာ့အဆင့်မြင့်ဆုံး Computer PMS System တစ်ခုဖြစ်သည်။

Course's Objective (သင်တန်း၏ရည်ရွယ်ချက်)

\* နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ 4 Star (or) 5 Star Hotel ကြီးများ၏ Front Office/ Reception ဝန်ထမ်းအဖြစ် အလုပ်လုပ်ကိုင်လိုသူများအတွက် အလုပ်စတင်သည့်နေ့မှစ၍ Hotel တွင်လက်ရှိလုပ်ကိုင်နေသော ကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်းများနည်းတူ Opera System ကို အသုံးပြု၍ ကျွမ်းကျင်စွာ လုပ်ကိုင်နိုင်စေရန်။

လျှောက်လွှာပိတ်ရက် - (3.7.2017)



Star Resources Co.,Ltd အမှတ်(၂၆၇)၊ အခန်း(၂၀၂)၊ ပြည်လမ်း (ဒဂုံစင်တာ ၂ ရှေ့)၊ စမ်းချောင်း၊ ရန်ကုန်၊ ဖုန်း- ၀၁ ၅၂၃ ၂၀၀၂၃၀ ၄၀၂၀၊ ၂၃၀ ၄၀၂၀၊ ၀၉ ၅၀ ၂၀ ၃၀၂။ https://www.facebook.com/sracademy.edu/

WORLD CONNECT TRAVELS & TOURS CO., LTD

Table with columns for destination (SINGAPORE, AMERICA, EUROPE, MALDIVES, BALI, AUSTRALIA), price (From USD), and promotion/travel period.

အရမ်းတန်တဲ့ ဈေးနှုန်းတွေဖြစ်လို့ လက်မလွတ်ရလေအောင် အမြန်ဆုံးဝယ်ထားလိုက်ရအောင်နော်

Tel : 01 218181 - 82 - 83 - 84

No:74 , Ground Floor , Kaing Tan St , Lanmadaw Township , Yangon.

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း/ IGCSE ဖြေဆိုအောင်မြင်ပြီးသူများအတွက်



“ UK မှတိုက်ရိုက်ချီးမြှင့်မည့် Bachelor Degree အဆင့် စီးပွားရေးစီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် ကွန်ပျူတာဘာသာရပ်ဘွဲ့များကို ပြည်တွင်း၌ပင် ရယူနိုင်သော အခွင့်အလမ်းများ ဟောပြောပွဲ ”



ဟောပြောမည့်သူ .... ဦးဝင်းထိန်ဝင်း (Principal, GUSTO College)
နေ့ရက် .... ၂၄.၆.၂၀၁၇ (စနေနေ့)
အချိန် .... မွန်းလွဲ ၁နာရီ မှ ၃နာရီ ထိ
နေရာ .... Novotel Yangon Max
Eureka room (4th floor)
မိမိဘဝတစ်သက်တာ အရေးကြီးဆုံးဖြစ်ချက်များချရာတွင် လိုအပ်သော အချက်အလက်များသိရှိနိုင်ပါရန် ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသားများသာမက မိဘများပါ တက်ရောက်နိုင်ပါရန် လေးစားစွာဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
\* လူဦးရေကန့်သတ်ထားပါသဖြင့် ကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်း၍ (အခမဲ့) တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

အမှတ် ၂၀၉ (အေ) ပြည်လမ်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ Register Now: 09 8628806, 09 789 888 222, 01 504632.

ကွိုသန့်ဇင် CAR RENTAL
တားဖို့စံခန့်စဉ်အချိန်ပိုင်းငှားသည်၊ ယာဉ်ပိုင်ရှင်များအက်သွယ်ပါ။
09-43117680, 09-5059821

Ph D တွဲရ ဆရာ/ဆရာမများဦးစီးသော Sharp Study Guide Group
သုတေသနမှ ၀၀ တန်း International School , IGCSE
ကျောင်းသူ/သားများအား တစ်ဦးချင်း (သို့) ဝိုင်းတစ်ဘာသာချင်း (သို့) Guide ဘာသာရပ် အထူး လက်ခံသင်ကြားပေးသည်။
Ph: 09-43000600 09-420108991

Table listing car models and prices: RVR/Honda CRV, 2006 Kluger, 2006 WISH, etc.

iStock software advertisement with image of a computer monitor and list of features like Table Reservation, Menu Ordering, etc.

CaféPOS software advertisement with image of a tablet and list of features like Billing, Kitchen Monitoring, etc.

HotelPro software advertisement with image of a laptop and list of features like Guest Info, Room Status, etc.

Galaxy Software Co., Ltd. Yangon (HO) : 09-420909100, 09-43029798 Mandalay : 09-440067577, 09-978030881
Nay Pyl Taw : 09-257333214, 09-974432762 Patheingyi : 09-455042499, 09-455042500 Taunggyi : 09-444200771, 09-444200772

KONICA MINOLTA Printing Solutions advertisement for bizhub 165e / 287 Multifunction A3 Copier, featuring a large image of the copier and contact information for Su Myat Aye.



# VICTORIA UNIVERSITY COLLEGE

## ကျောင်းသားသစ်များလျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း



### CONGRATULATIONS! 2017

တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ အောင်မြင်သူများအား ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုပါသည်။

တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ အောင်မြင်သူများသည် VUC တွင် ဗြိတိန်အစိုးရပိုင် South Essex College ၏ Foundation Diploma သင်တန်းကို ၅လ တက်ရောက်ပြီး UK မှ တိုက်ရိုက် ချီးမြှင့်မည့် Diploma ကို ရရှိပါမည်။

South Essex College (UK) ၏ Diploma ရရှိပြီးသူများသည် အင်္ဂလန်နိုင်ငံ Business and Technology Education Council (BTEC) မှ တိုက်ရိုက်ချီးမြှင့်မည့် အောက်ပါ HND ဘာသာရပ်များ အနက်တစ်ခုကို ရွေးချယ်လျှောက်ထားနိုင်သည်။ (တက္ကသိုလ်ဝင် စာမေးပွဲ အောင်မှတ်ပေါ်တွင် မူတည်မရွေးချယ်ပါ။)



- 1. Engineering (Civil/ Mechanical/ Electrical and Electronics)
- 2. Business (Management/ Marketing/ Accounting/ HR)
- 3. Computing and Systems Development
- 4. Health and Social Care

HND Diploma ရရှိရန်အတွက် (၂)နှစ် သင်ယူရမည်ဖြစ်သည်။ သင်တန်းပြီးမြောက်ပါက BE (Hons:), B.Sc (Hons:), BA (Hons:) အတွက် ဗြိတိန်အစိုးရပိုင် University of Wolverhampton နှင့် Victoria University College တို့ ပူးတွဲ သင်ကြားသည့် အတန်းတွင် (၁) နှစ် ဆက်လက်သင်ယူပြီး ယင်းတက္ကသိုလ်မှ ပေးအပ်သည့်ဘွဲ့ကို ရရှိပါမည်။ သို့မဟုတ် နိုင်ငံရပ်ခြားတက္ကသိုလ်များသို့ သွားရောက် ပညာ သင်ယူနိုင်သည်။

Victoria University College သည် QAA (UK) နှင့် UoW အသိအမှတ်ပြု Centre ဖြစ်သဖြင့် နိုင်ငံတကာ အသိအမှတ်ပြုဘွဲ့ နှင့် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်း များ ရရှိမည်။ (Victoria University College မှ အကြံပြု ဆောင်ရွက်ပေးသည်။)

ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အောင်လက်မှတ် (သို့မဟုတ်) အမှတ်စာရင်း၊ဓာတ်ပုံ ၃ပုံ ပူးတွဲ တင်ပြရမည်။ ၇.၇.၂၀၁၇ နောက်ဆုံးထားပြီး လျှောက်လွှာလက်ခံမည်။ (ကျောင်းသား အရေအတွက် ကန့်သတ်ထားပါသည်။)



လျှောက်လွှာတင်သွင်းရန် နှင့် စုံစမ်းဆွေးနွေးရန် - ကျောင်းသားရေးရာဌာန  
ရန်ကုန် - အမှတ် (၁၆၆)၊ အထက်ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်၊ မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း - ၀၁ ၃၈၃၁၃၂၊ ၃၈၃၁၃၃၊ ၀၉ ၅၁၀၄၇၄၈၊ ၀၉ ၂၅၉၂၇၁၀၉၄။  
မန္တလေး - အမှတ် (၁၅၁)၊ ၂၈လမ်း၊ ၇၇၂၇၆ကြား၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။ ဖုန်း - ၀၂ ၃၁၁၅၄၊ ၀၉ ၂၅၄၅၇၄၇၃၈၊ ၀၉ ၅၀၆၀၇၂၊ ၀၉ ၇၈၅၉၆၀၇၂။

ကြော်ငြာ

20min လေဆိပ်

**SPACE @YanKin**

1min အင်းယားကန် စီဒီနားဟိုတယ် မြန်မာပလာဇာ

3min ရန်ကင်းစင်တာ

6min International School

10min ကန်တော်ကြီး ရွှေတိဂုံ

15min ဆူးလေဘုရား

အင်းယားကန်

**Condo အခန်းဝယ်မယ် စိတ်ကူးရင်**

**SPACE @YanKin** ကို လာကြည့်လှည့်ပါ။

အားလုံးနဲ့ နီးနီးလေး၊ ဝယ်ပြီးပြီးချင်း တက်နေနိုင်တယ်။

သားစဉ်မြေးဆက် ပိုင်ဆိုင်ခွင့် ရှိတယ်။

၂၀၁၇ ဇွန်လကုန် အရောင်းပြန်ဖွင့်မယ်

Visit our sales center:  
YanShin Road, Between YanAye and YanNyein, 5 ward  
Yankin Township, Yangon, Myanmar  
[+95] (0) 1 860 5230, [+95] (0) 1 860 5231  
crc.inquire@gmail.com

<p><b>အိမ်ရောင်းရန်</b></p> <p>တောင်ငူတူလာ၊ မိုးဇွလမ်း၊ မြင်သာ(၂)ကွက်တွဲ၊ ဧရိယာ ၃၇၀၀ စ/ပေကျော် RC နှစ်ထပ်၊ ပေ(၄၀x၄၀) 2 MBR, 3 BR ရေ မီး၊ ပါဝါ၊ ကျွန်းပြည့်၊ ပါကေးပြည့် Service Quater ကားနစ်စီးစာပါကင်(ညှိနှိုင်း) ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၉၉၀၂၃၅ / ၀၉-၇၇၂၅၄၄၃၀၀ ၀၉-၇၆၇၀၀၀၀၃၆ / ၀၉-၇၈၆၂၈၉၄၆၆</p>	<p><b>ပြင်ဆင်ဖတ်ရပါရန်</b></p> <p>၄-၁၂-၂၀၁၆ ရက်နေ့ ကြေးမုံသတင်းစာ ၏စာမျက်နှာကြောင့်(၁၁)ကန်ကွက်နှင့် ကြောင်းကြောင့်(၄)အမှတ်စဉ်(၅)ခေါ်ဒီ၊ သီတာSPခေါ်မိုးမိုးဝေ၏အရောင်းမြေပုံ ကူးတွင်မြေတိုင်းအမှတ်(၂၂/ရွှေပေါက်) ဟုအမှန်ဖတ်ရပါရန်။</p>	<p><b>Scaffolding &amp; Pipe Support</b></p> <p>ငြိမ်း၊ တိုင် - ငှားရန်ရှိသည်</p> <p>ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်းနံပါတ်</p> <p>၀၉-၇၉၅၅၆၆၇၃၈</p>	<p><b>လိပ်ခေါင်း၊ ကရင်ကျိနာ</b></p> <p>၀၉-၇၃၁၂၅၅၄</p> <p>မခွဲမစိပ်၊ မနာမကျင် အမြစ်ပြတ်ကုသပေးသည်။ (ဖီဝက စေးခန်း) ၃၄၈၊ မြေညီ၊ ရွှေဘိုသာအထက်လမ်း၊ အေးခင်းစမ်းခန်း၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ၀၉-၇၃၀၃၈၁၅၈, ၀၉-၄၃၀၈၈၂၁၅</p>
--	--	--	--

**TOMORROW သတင်းဂျာနယ်တွင် (၁၂-၆-၂၀၁၇) ရက်စွဲပါ**

**သတင်းတစ်ပုဒ်နှင့်ပတ်သက်၍ သတင်းရေးသူ ထွန်း(နေပြည်တော်)နှင့် ဖြေဆိုပြောကြားသူ**

**ကျောက်မျက်အသင်းချုပ်မှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးဆိုသော ပုဂ္ဂိုလ်သိရှိစေပါရန် အသိပေးရှင်းလင်းကြေညာချက်**

ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သော သုဗ္ဗမမဏိဇောတဓရ ဦးအောင်ကြီး(အောင်စည်းစိမ်ကျောက်မျက်)၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ သတင်းရေးသားသူ ထွန်း(နေပြည်တော်) နှင့် ကျောက်မျက်အသင်းချုပ်မှ တာဝန်ရှိသူဆိုသောပုဂ္ဂိုလ်အား အောက်ပါအတိုင်း အသိပေးဖြေရှင်းလိုက်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေသည် ရှေးသားမြှောင်မတ်မှုနှင့် ကိုယ်ကျင့်တရားကောင်းမွန်ရေးကိုသာ အစဉ်ဦးစားပေးကျင့်သုံးပြီး အများပြည်သူအကျိုးပြုလုပ်ငန်းများအား မိမိ တတ်စွမ်းသမျှ ငွေအားလူအား စိုက်ထုတ်ဆောင်ရွက်နေသူဖြစ်ပါသည်။

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်မျက်ရတနာလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ဆောင်ရွက်စဉ် ကျောက်မျက်ရတနာလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ်မှ ထုတ်ပေးသော ငွေကျပ်သိန်း(၃၂၀၀)နှင့် ပတ်သက်၍ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်မျက်ရတနာလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၏ အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့၏ အစည်းအဝေးဆုံးဖြတ်ချက်အတိုင်း ငွေကျပ် သိန်း(၃၂၀၀)ကျပ်အား အများသဘောတူဆန္ဒနှင့်အညီ ထုတ်ယူခဲ့ပါသည်။

ထို့အပြင် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်မျက်ရတနာလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း မြေကွက်ဝယ်ယူခဲ့ပြီး အသင်းရှုံးသစ်ကြီးကိုလည်း အောင်မြင်စွာဆောက်လုပ်ခဲ့ပြီး အသင်းချုပ်မှ ငှားရမ်းစစ်ဆေးသော စာရင်းစစ်အဖွဲ့၏ စစ်ဆေးချက်အရလည်း ငွေကြေးအလွဲသုံးစားပြုလုပ်ထားခြင်းမရှိကြောင်း ပေါ်ပေါက်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါလျက် (၁၂-၆-၁၇) ရက်စွဲပါ TOMORROW သတင်းဂျာနယ်၏ ထွန်း(နေပြည်တော်) ရေးသားထားသော သတင်းတွင် “စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးကျောက်မျက်လုပ်ငန်းရှင် ဥက္ကဋ္ဌကြီး ဦးအောင်ကြီးသည် မြန်မာ့ကျောက်မျက် လုပ်ငန်းရှင်များ အသင်းချုပ်က မြေဝယ်ရန်နှင့် အဆောက်အအုံဆောက်လုပ်ရန်အတွက် ထောက်ပံ့သည့် ကျပ်သိန်း(၃၂၀၀)အား အသင်းတာဝန်ရှိသူများအား ခေါ်ဆောင်ခြင်းမရှိဘဲ တစ်ဦးတည်း ထုတ်ယူ၍ မိမိဘက်အကောင်အထည် တွင် အပ်နှံထားပြီး အသင်းအတွက် မြေနှင့်အဆောက်အအုံအတွက် အသုံးပြုခြင်းမရှိ၍ ဥက္ကဋ္ဌရာထူးမှ ထုတ်ပယ်ခံရခြင်းဖြစ်ကြောင်း ကျောက်မျက် အသင်းချုပ်မှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦး၏ ပြောကြားချက်အရ သိရှိရသည်” ဟု ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေအား မေးမြန်းခြင်းမရှိဘဲ လွှဲမှားစွာဖော်ပြထားသည်ကို ဝမ်းနည်းစွာ တွေ့ရပါသည်။

ထိုကဲ့သို့လွှဲမှားသော ရေးသားဖော်ပြချက်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ၏ ဂုဏ်သိက္ခာကို ကျဆင်းစေရန် အလို့ငှာနှင့် အများပြည်သူမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေအပေါ် အထင် အမြင်လွှဲမှားမှုဖြစ်စေသောကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ၏ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအား ထိခိုက်နစ်နာစေရန် ရည်ရွယ်သည့် ဦးတည်သဘောဖြင့် သတင်းမီဒီယာကွန် ရက် အား အသုံးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေအား ထိခိုက်စေခြင်းဖြစ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ထွန်း(နေပြည်တော်)အနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေအပေါ် မှားယွင်းစွာရေးသားမှုအား ဤသတင်းစာကြော်ငြာပါသည်နေ့မှစတင်၍ (၇)ရက်အတွင်း မိမိရေးသားထားသော လွှဲမှားသည့်သတင်းအား ပြန်လည်၍ ရုပ်သိမ်းကြောင်းနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေအား တောင်းပန်ကြောင်း နိုင်ငံပိုင်သတင်းစာမှတစ်ဆင့် ထည့်သွင်းရေးသား တောင်းပန်ရန်နှင့် ရေးသားသူမှာ ကျွန်ုပ်တို့မည်သူမည်ဝါဖြစ်ကြောင်းပါ ထည့်သွင်းဖော်ပြပါရန် တောင်းဆိုလိုက်ပါသည်။

အကယ်၍ လိုက်နာဆောင်ရွက်ခြင်းမရှိပါက ထွန်း(နေပြည်တော်)နှင့်တကွ ဂျာနယ်တွင် လွှဲမှားမှတ်တမ်းဖော်ပြပြောဆိုသော ကျောက်မျက်အသင်းချုပ်မှ တာဝန်ရှိ သူဟုဆိုသော ပုဂ္ဂိုလ်အား တည်ဆဲဥပဒေအရ တရားစွဲဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရှိစေအပ်ပါသည်။

သုဗ္ဗမမဏိဇောတဓရ ဦးအောင်ကြီး၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ရောဘတ်စန်းအောင်  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ- ၂၄၆၉/၈၃

ဦးသိန်းလှိုင်ထွန်း (LL.B)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၉၆၁၉)  
အမှတ်-၉၃/ခ၊ စကားဝါလမ်း၊ ၈၈-ရပ်ကွက်၊  
ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး

### အက္ခရာအသံ SUCCESS Language Academy

**တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းဖြေဆိုထားသူများ၊ နိုင်ငံခြားသွားလိုသူများနှင့် အလုပ်ကောင်းရလိုသူများအတွက်**

**(ပြိုင်ရယ်ကျောင်း) အမှတ်(၁၁၉) Y.W.C.A**  
**ဖုန်း: 202046, 392048, 256954**

<b>BASIC ENGLISH SPEAKING</b> 1 - 4:00 (Sat + Sun) 17 Jun 1 - 2:30 (Mon-Thurs) 26 Jun 1 - 4:00 (Sat + Sun) 1 Jul 3:30 - 5 (Mon-Thurs) 3 Jul 9 - 12:00 (Sat + Sun) 9 Jul	<b>PRE-INTERMEDIATE (4-Skill English)</b> 1 - 4:00 (Sat + Sun) 17 Jun 6 - 7:30 (Mon-Thurs) 19 Jun 1 - 2:30 (Mon-Thurs) 26 Jun	<b>BASIC FOUR SKILLS ENGLISH</b> 10-11:30 (Mon-Thurs) 21 Jun 1 - 2:30 (Mon-Thurs) 21 Jun 6 - 7:30 (Mon-Thurs) 26 Jun 3:30 - 5 (Mon-Thurs) 3 Jul 7:30 - 9 (Mon-Thurs) 10 Jul 10-11:30 (Mon-Thurs) 10 Jul 7:30-10:30 (Sat + Sun) 15 Jul	<b>BASIC ENGLISH SPEAKING</b> 3:30 - 5 (Mon-Thurs) 26 Jun 1 - 2:30 (Mon-Thurs) 3 Jul 7:30 - 9 (Mon-Thurs) 10 Jul 12 - 3:00 (Sat + Sun) 22 Jul
<b>BASIC FOUR SKILLS ENGLISH</b> 1 - 4:00 (Sat + Sun) 17 Jun 3:30 - 5 (Mon-Thurs) 19 Jun 6 - 7:30 (Mon-Thurs) 19 Jun 9 - 12:00 (Sat + Sun) 1 Jul 3:30 - 5 (Mon-Thurs) 3 Jul 1 - 4:00 (Sat + Sun) 9 Jul	<b>INTERMEDIATE (ACADEMIC ENGLISH)</b> 2 - 5:00 (Sat + Sun) 17 Jun 1 - 2:30 (Mon-Thurs) 19 Jun	<b>IELTS (Preparation)</b> 1 - 3:30 (Mon-Thurs) 12 Jun 7:30-9:30 (Mon-Thurs) 10 Jul <b>IELTS (Speaking + Vocab)</b> 10-11:30 (Mon-Thurs) 26 Jun <b>IELTS (Reading + Vocab)</b> 1 - 3:00 (Mon-Thurs) 3 Jul	<b>BASIC GRAMMAR</b> 7:30-10:30 (Sat+Sun) 17 Jun <b>PRE-INTERMEDIATE (4-Skill English)</b> 7:30 - 9 (Mon-Thurs) 21 Jun 6 - 7:30 (Mon-Thurs) 26 Jun 9 - 12:00 (Sat + Sun) 1 Jul <b>INTERMEDIATE (ACADEMIC ENGLISH)</b> 6 - 7:30 (Mon-Thurs) 26 Jun <b>IELTS (Preparation)</b> 4:30-7:30 (Sat + Sun) 22 Jul <b>IELTS (Writing+Grammar)</b> 12:30-3:30 (Sat + Sun) 22 Jul
<b>BASIC WRITING</b> 3:30 - 5 (Mon-Thurs) 31 Jul	<b>IELTS (Writing + Grammar)</b> 7:30 - 9 (Mon-Thurs) 24 Jul		

Since 1985 **ခေတ်နာရှင်**

“မိုးရာသီအထူးအဖွဲ့”

- မြဝတီ၊ ဗေသာန်၊ ဝေဝါ ဘားဒဲ (၃)နှစ်
- ပုဗ္ဗသံ ဝေဝါ ဝေဝါ ဝေဝါ (၃)နှစ်
- ဗဟိုလမ်းပြင်ဆင် ကျောက်ဆင်း (၃)နှစ်

**Hotel Package-75000**  
 • ကောင်စီခွန် အင်အားစာပေ (၃)နှစ်  
 • ထားထပ် ပိုင်ကိုယ် ကျိတ်စွဲ (၃)နှစ်

**Guest Package-75000**  
 ရန်ကင်းမြို့ကိုရောက်မှ ရပ်ကင်းပိုင်ပါသည်

ဖုန်း: 09 795066657, 09 785066657

---

**ကိုကျော်နိုင် CAR RENTAL**  
 မြို့တွင်း၊ မြို့ပြင်၊ စိတ်ချမ်းမြေ့ရာ စခန်းများနှင့်ရန် ALPHARD, HIACE (အစာတုံး) ကားသစ်ကြီးများဖြင့်ဝန်ဆောင်မှု ပေးပါသည်။

ဖုန်း: 09 25 358 2510

**ASIA DRAGON (အာရှနဂါး)**

ရောင်းသာ 12000 ပုဂံခရီးစဉ် (သောကြာ)  
 ငွေဆောင် 15000 ကျိုက်ထီးရိုးစဉ် (သောကြာ)  
 ကျိုက်ထီးရိုး 10000 မြဝတီခရီးစဉ် (သောကြာ)

ဖုန်း: 09-30030030, 09-799100100, 09-797100100

**ဦးအောင်မိန်းကျော်**  
 အတန်းအားလုံးစာအုပ်(လုံးဝ) မတိုင်ဘဲသင်သည်

• Translation  
 • အင်္ဂလိပ်စာရေးနည်း (အခြေခံ၊ အဆင့်မြင့်)  
 • အင်္ဂလိပ်စာရေးနည်း (အခြေခံ၊ အဆင့်မြင့်)  
 • အင်္ဂလိပ်စာရေးနည်း (အခြေခံ၊ အဆင့်မြင့်)

ဖုန်း: 09 3924688, 09 5171841

**ကြိုပြေးမှာပါပျို**

မိုးရွာတောမှာမို့ ဆန်တစ်အိတ်ကြိုမှာပါပျို

ဖုန်း: 09-43334111, 09-43334222, 09-73077711, 09-73077722

စိတ်ကောင်းကြည်လင် ချစ်စိတ်ပေါ့ဆန်းစေ့

**ကလေးစာအုပ်စား ဆရာကြီး ရာဇာဇော်ဝင်း**

ဖုန်း: 09 - 5152521, 09 - 73009994, 01 - 394727 (LL.B.)

01 - 3994216, လူကြီးများလိုရာမေး, ဆီမံဆီမံရောင်းထွက်ဖို့ ထိုက်(၉4)ဝင်ပေးလမ်း(လယ်)စာအောင်ညွှန်ရန်(ပိတ်ရပ်မရှိ)

**YCTC Business Institute**

(Batch 33) July 16th စပည့်

PASAS (Singapore) မှ အသိအမှတ်ပြု

**Executive Cert in Business Management (3 Modules)**

- (M 1) Cert in Human Resource Management  
 Dr. ခေါ်ဗွားမြင့် Ph.D (HRM, Delhi University), M.Com, YIE (9:00 am to 12:00 pm)
- (M 2) Cert in Leadership and Organizational Development  
 Dr. ခေါ်ဝင်းသီတာ Ph.D (1:00 pm to 4:00 pm)
- (M 3) Professional Cert in Marketing Management  
 Asst. Prof. ဦးဝင်းမင်းသိမ်း M.Sc (UK), Ph.D (Candidate) (4:00 pm to 7:00 pm)

Sunday Only (6 Weeks) တစ်ဘာသာချင်းစီ တက်ရောက်သူများကိုလည်း **YCTC မှ Competence Certificate** ချီးမြှင့်ပါမည်။

အမှတ် (၂၄)၊ ဝေသာမင်းကြီးလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ် (PARK ROYAL HOTEL အနီး)  
 Ph : 01-393076, 09-420118100, 09-250640429

21st Century Systems, Curriculum and Pedagogy that Empower 21st Century Students

- ✓ Pre-School
- ✓ Primary
- ✓ Wise Classes (Sat-Sun)

**“Fit Brains Gain More”**

**BRAINWORKS Pre-School**

An ISO 9001:2008 and 14001:2004 Certified Institution

ဖုန်း: 09-43334111, 09-43334222, 09-73077711, 09-73077722

107-115 41st Street, Yangon. Tel.: (95) 9 7859 9242

**STRATEGY FIRST INSTITUTE**

**EDINBURGH BUSINESS SCHOOL**  
 HERIOT-WATT UNIVERSITY

**MBA | MSc**  
 General Finance HRM Marketing | Marketing Human Resources

STRATEGY FIRST INSTITUTE is an approved learning partner of Edinburgh Business School.







# မြန်မာအားကစားအဖွဲ့များ ဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲယှဉ်ပြိုင်ရန် အပြီးသတ်ပြင်ဆင်

ရန်ကုန် ဇွန် ၁၈

(၂၉)ကြိမ်မြောက် ဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲ စတင်ကျင်းပရန် ရက်ပေါင်း ၆၀ ဝန်းကျင်သာလိုတော့ပြီး ပြိုင်ပွဲဝင် နိုင်ငံများအနေဖြင့် အပြီးသတ်ပြင်ဆင်မှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ပဏာမအဆင့် ရွေးချယ်ထားသည့် အားကစားနည်း ၃၀ မှာ ပြည်တွင်း ပြည်ပနိုင်ငံများ၌ လေ့ကျင့်မှုများပြုလုပ်ကာ အောင်မြင်မှုရရန် ကြိုးပမ်းလျက်ရှိသည်။

ဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲကို အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပမည့် မလေးရှားနိုင်ငံသည် အားကစားနည်း ၃၈ မျိုး ထည့်သွင်းကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံ စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၄ သို့ \*



(၂၈)ကြိမ်မြောက် ဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာအားကစားသမားများ ယှဉ်ပြိုင်နေစဉ်။

# မြန်မာ ယူ-၂၂ အသင်း ဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲအတွက် စတင်လေ့ကျင့်ပြီ

ရန်ကုန် ဇွန် ၁၈

မြန်မာ့ဘောလုံးသမိုင်းတွင် ပထမဆုံးအကြိမ် ယူ-၂၀ ကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သည့် ယူ-၂၀ အသင်းမှ နည်းပြချုပ် ဝတ်ဖရိုင်းဒရစ်နှင့် ကစားသမားအများစု ပြန်လည်ပါဝင်လာသည့် မြန်မာ ယူ-၂၂ အသင်းသည် ဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲတွင် အောင်မြင်မှုရရန် ပြင်ဆင်မှုများပြုလုပ်နေပြီဖြစ်ပြီး ဇွန် ၁၆ ရက်တွင် ကစားသမားအစုံအလင်ဖြင့် စတင်လေ့ကျင့်နေပြီဖြစ်သည်။

စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၁ သို့ ○



မြန်မာ ယူ-၂၂ အသင်း ဇွန်လ ပထမပတ်က လေ့ကျင့်မှုပြုလုပ်နေစဉ်။



# Y-8 လေယာဉ် Black Box နှင့် CVR တို့ပါရှိသည့် အမြီးပိုင်း ဆယ်ယူနိုင်

ပျက်ကျရသည့်အကြောင်းရင်းဖော်ထုတ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇွန် ၁၈

ပင်လယ်ပြင်အတွင်းပျက်ကျခဲ့သည့် တပ်မတော်သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး Y-8 လေယာဉ်အား ရှာဖွေရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဇွန် ၁၅ ရက်တွင် တွေ့ရှိခဲ့သည့် လေယာဉ်အမှတ်-၅၈၂၀ အမှတ်အသားပါ လေယာဉ်အမြီးပိုင်းနေရာ ပတ်ဝန်းကျင်တွင် အပိုင်းအစအချို့အား တွေ့ရှိပြီး ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲတွင် ရေယာဉ်ပေါ်သို့ ဆယ်ယူနိုင်ခဲ့သည်။(အပေါ်ပုံ)

အလားတူ လေယာဉ်အမြီးပိုင်းအား လေအိတ်များအသုံးပြု၍ ရေမျက်နှာပြင်ပေါ်သို့ မတင်ဆယ်ယူခဲ့ပြီး ညနေ ၃ နာရီခွဲတွင် ရေယာဉ်ပေါ်သို့ တင်ဆောင်နိုင်ခဲ့သည်။ အဆိုပါ လေယာဉ်အမြီးပိုင်းတွင် FDR - Flight Data Recorder (Black Box) နှင့် CVR - Cockpit Voice Recorder တို့ပါရှိပြီး လေယာဉ်ပျက်ကျရသည့် စာမျက်နှာ ၁၂ ကော်လံ ၅ သို့ \*

# BEST BANK IN MYANMAR

Awarded By : EUROMONEY



### ကိုယ်စားလှယ်ခေါ်ယူခြင်း

RB (Thailand) Co.,Ltd ၏ မြန်မာပြည်အတွက် တစ်ဦးတည်းသော ကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်သည့် ဒဂုံဝင်းဝင်း ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ ဖြန့်ဖြူးရောင်းချနေပါသော Mortein Shieldtox ခြင်ဆေးများ၊ Dettol Products များနှင့် အခြားထုတ်ကုန်များကို ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ကချင်ပြည်နယ်များတွင် ဒေသဆိုင်ရာ ကိုယ်စားလှယ်များအဖြစ် တွဲဖက်လုပ်ကိုင်လိုပါသောကြောင့် စိတ်ပါဝင်စားသော လုပ်ငန်းရှင်ကုန်သည်ကြီးများအား လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ-အမှတ်(၂၂/၂၃) အောင်ဆန်းကွင်းအရှေ့ဘက်တန်း၊ အထက်ပန်းဆိုးတန်းလမ်းမကြီး၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။  
ဖုန်း-၂၅၉၅၅၀-၃၊ ၃၃၀၈၆၀-၂၊ ၂၅၉၀၈၄၊ ၀၉-၂၅၃၈၇၃၈၇၉၊ ၀၉-၂၆၁၀၅၅၅၅

### ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

ပြင်ဦးလွင်မြို့ရှိ အသစ်ဖွင့်လှစ်မည့် Supermarket တစ်ခုတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် အောက်ပါဝန်ထမ်းများ အလိုရှိသည်။  
(၁) အထွေအကြံရှိသော အထွေထွေမန်နေဂျာ (၁)ဦး  
(၂) အထွေအကြံရှိသော Cashier (၁)ဦး အလိုရှိသည်။  
**ဝင်ခံစားရန်-၀၉-၇၂၉၆၉၉၈၈၈၊ ၀၉-၄၀၃၀၃၀၈၈၈**

### အမျိုးသမီးအရောင်းဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

နယ်ဘက်သွားနိုင်သောသူများကို ရန်ကင်းနှင့် နယ်ဘက်များတွင် အဆောင်စီစဉ်ပေးမည်။  
နယ်ဘက်မှ အလုပ်လုပ်လိုသူများလည်း ရန်ကင်းအပြင် နယ်ဘက်များပါ သွားနိုင်ပါက အဆောင်စီစဉ်ပေးမည်။  
မှတ်ချက်။ ။ ဆိုင်ခန်းတွင်သာ ခန့်ထားရန်။  
ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၇၂၃၄၅၊ ၀၉-၅၀၉၅၇၂၃ (ရုံးအချိန်အတွင်းသာ)

### လုံခြုံရေးဝန်ထမ်း အလိုရှိသည်

- အရပ်(၅)ပေ(၂)လက်မအထက်/(၁၈)နှစ်အထက်/ကျန်းမာရေးကောင်းသူများ (တပ်/ရဲ/ဝန်ထမ်း အငြိမ်းစား များလည်း လျှောက်ထားနိုင်သည်)
- ပညာအရည်အချင်း အခြေခံပညာအလယ်တန်းအဆင့်နှင့်အထက်
- အထွေအကြံနှင့် ပညာအရည်အချင်းပေါ်မူတည်၍ ရာထူးအဆင့်သတ်မှတ် ခန့်ထားမည်။
- လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံမရှိသူများအား သင်ကြားပေးမည်။
- နယ်မှ ကာသူများအား နေထိုင်ရေးစီစဉ်ပေးမည်။
- နေရာ/ဒေသမရွေးသွားလာထမ်းဆောင်နိုင်သူကို ဦးစားပေးမည်။
- မင်းရန်အောင် အထွေထွေဝန်ဆောင်မှုကုမ္ပဏီ
- အမှတ် (၉၄)၊ သူရလမ်း၊ ပုဏ္ဏားကားမှတ်တိုင်အနီး၊ (၉)ရပ်ကွက်၊ တောင်ညွန့်လာပရိ.နယ်။
- ဖုန်း: ၀၁ ၈၅၆ ၀၇၆၄/၀၉ ၇၃၁ ၂၆၁၄/၀၉ ၄၂၈ ၁၅၅ ၉၇၇

### ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

တရုတ်စကားပြန် ယာဉ်မောင်း (တရုတ်စကားပြော တတ်သူ ဦးစားပေးမည်)  
ဖုန်း - ၀၉-၉၇၈၂၀၂၆၆၊ ၀၉-၇၆၂၅၇၃၁၆

### “ယုန်မိသားစု” (အိမ်၊ ခြံ၊ မြေ) အကျိုးဆောင်ကုမ္ပဏီမှ ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်။

- ကြီးကြပ်ရေးမှူး(သွေ) (၂) ဦး
  - အသက်(၃၀-၃၅)နှစ်အတွင်းဖြစ်၍ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၃) နှစ်ခန့်ရှိပြီး၊ ဝန်ထမ်းများ ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲ အုပ်ချုပ်နိုင်သူ။
- ကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်း(အိမ်ခြံမြေ) ကျား/မ (၅) ဦး
  - လုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်မှုအပေါ်မူတည်၍ (လစာ + ကော်မရှင်)ညှိမိမိ။
- အလုပ်သင်ဝန်ထမ်း(Marketing) ကျား/မ (၉) ဦး
  - (အိမ် ခြံ မြေ)လုပ်ငန်းအပေါ် စိတ်ပါဝင်စား၍ အသက်(၂၀-၃၀) နှစ်အတွင်းရှိပြီး ၊ ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်သူ။
  - လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံပေါ်မူတည်၍ (လစာ - ညှိနှိုင်း) လစာ (၁၅၀,၀၀၀/-) မှ (၂၅၀,၀၀၀/-)
- Office Staff (သွေ) (၂) ဦး
  - DTP, Facebook တို့ကို ကျွမ်းကျင်စွာ အသုံးပြုနိုင်သူ။

အမှတ်(၄၇/က)၊ ဦးကောင်းလမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊  
Ph: 09799991090, 09799991092, 09799991095

## ဂျွေမျက်ဝန်း Hair & Nail Art & Spa

ကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်းများ အလိုရှိသည်။

၁။ ဆံပင်ညှပ် / ကောက် / ငြောင့်	(ဖ)	၁၀-ဦး
၂။ ခေါင်းလျှော် / မျက်နှာဆေး	(ဖ)	၂၀-ဦး
၃။ လက်သည်း / ခြေသည်း ဘာသာစုံ	(ဖ)	၁၀-ဦး
၄။ Spa	(ဖ)	၅-ဦး

- ဆက်ဆံရေး ဖြစ်မြစ်ကောင်းမွန်ပြီး အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ရမည်။
- အလုပ်ကြိုးစားလိုစိတ် ရှိရမည်။ နေရေး / စားရေး တာဝန်ယူသည်။
- အမျိုးသားသီးသန့်ဆိုင်အတွက် အမျိုးသားကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်းများစွာအလိုရှိသည်။
- လျှောက်ထားလိုသူများသည် အသက်(၂၀)နှစ်အောက် ဖြစ်ရမည်။

အမှတ် (၃၇)၊ ခြေညီထပ်၊ ဦးထွန်းလင်းခြံလမ်း၊ လှည်းတန်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။ Ph : 09 5146 754

### ဂျပန် Guide (အမျိုးသမီး) ရှိသည်

၁။ ဂျပန်စကားပြော ကျွမ်းကျင် သော  
၂။ ယဉ်ကျေးဖော်ရွေသော  
၃။ ချောမောပြေပြစ်သော  
၄။ ကားအသင့်ပါပြီး  
ဖုန်း-၀၉-၉၇၈၂၀၂၆၆

### ဖခင်အမည်မှန်

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကပလိနယ်၊ သက္ကလမြို့၊ အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်းမှ နဝမတန်း(B)တွင် ပညာ သင်ကြားနေသော မယဉ်ယဉ်စု၏ ဖခင် အမည်မှန်မှာ ဦးဝင်းကျော်(ကဝန်(နိုင်) ၂၀၀၇၉၂) ဖြစ်ပါကြောင်း ဦးဝင်းကျော်

### ဖခင်အမည်မှန်

တောင်လမ်းမြို့နယ်၊ အထက(၂)၊ အငှေဖတန်းမှ မထက်နန္ဒာဖြိုး၏ ဖခင် အမည်မှန်မှာ ဦးဝင်းကျော်(ကလတ (နိုင်) ၀၂၆၄၇၉) ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးဝင်းကျော်

### အမည်ပြောင်း

အဖ ဦးသီဟမျိုးအောင်၏ သား F.I.S.C International School Grade VII B မှ မောင်ရဲရဲလူအား မောင်ဝေထွန်းဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဝေါ်ပါရန်။ မောင်ဝေထွန်း

### အမှားပြင်ဆင်ခြင်း

၁၆-၆-၂၀၁၇ ကြေးမုံ သတင်းစာ ကြော်ငြာစာမျက်နှာ(၂၀) တွင် ခေါ်ခင် မာလာ(LLB) အထက်တန်းရွှေဇွေ (စဉ်-၁၀၈၅၇)အစား ခေါ်ခင်မာလာ (LLB)အစားလွတ်တော်ရွှေဇွေ (စဉ်-၈၅၂)ဟု ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပေးပါရန်။

## MANSA STEEL (ဝန်ထမ်းအမြန်အလိုရှိသည်)

MANSA IRON AND STEEL FABRICATION & MANUFACTURING CO.,LTD တွင် H-Beam Line နှင့် Pipe Line များ အတွက် အောက်ပါရာထူးများကိုအရေးကြီးခန့်အပ်ရန်ရှိပါသည်။

- MECHANICAL ENGINEER (for Pipe Line) Male (5) Posts
  - B.E Mechanical
  - B.Tech Mechanical
  - AGTI Mechanical
- STRUCTURE ENGINEER (for H-Beam Line) Male/Female (5) Posts
  - Auto Cad
  - 3 years Experienced

လျှောက်ထားလိုသူများသည် CV ပုံစံ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်နှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်မိတ္တူ၊ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာ ခဲစမ်းထောက်ခံစာ၊ ပညာအရည်အချင်းအတွက် လိုအပ်သော အထောက်အထားမိတ္တူလိုင်စင်ခံဝင်ပုံ(၂)ပုံနှင့် အတူ ရုံးချိန်အတွင်း လူကိုယ်တိုင်လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

MANSA IRON AND STEEL FABRICATION & MANUFACTURING CO.,LTD  
အမှတ်(၅၂၉/၃)၊ (၅၂၉/၄)၊ ပင်လုံလမ်း၊ စက်မှုဇုန်(၁)၊ တောင်ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။  
Ph: (01) 591224, 8100673, 8100674  
Email-information@mansasteel.com(H-Beam and Pipe Line)

## VAC (VALUE ADDED CONSULTANCY) မြန်မာပြည်တွင်းအလုပ်အကိုင်ရှာဖွေရေးလုပ်ငန်း

မြန်မာနိုင်ငံတွင် လာရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသော နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီများမှ အလုပ်တွေ့ခေါ်နေပြီ

### Job Openings for Foreign Firms

- Sr Sales & Marketing Manager - Cement - USD 3500 (1)
  - Any Grad , MBA , 10yrs Exp Relevant Field , English Or Korea 4 Skills
- Sales Development Manager - Energy Drink - 2,000,000 Kyats M/F(1)
  - Any Grad , 5yrs Exp On Relevant Field , ( Pre Exp Sales Training / Operation & Planning )
- Trade Marketing Executive - Milk Powder - USD 600 M(1)
  - Any Grad , 1yr Exp On Relevant Field , English 4 Skills ( Prefer FMCG Field )
- Medical Rep - SG Co - 700,000 Kyats M(1)
  - MBBS , 2yrs Exp On Relevant Field , English 4 Skills
- Sales / Marketing Executive - Agri Machine - USD 500 (2)
  - Any Grad , 3yrs Exp On Relevant Field , English 4 Skills
- Product Staff - German Co - 600,000 Kyats M(1)
  - Any Grad , 1yr Exp On Automobile Field , English 4 Skills , Must Have Driving Lic
- Business Analyst - Telecom - USD 1200 (1)
  - Any Grad , 2yrs Exp On Telecom Or Real Estate Field
- Tax Expert - Telecom - USD 1200 (1)
  - 2yrs Exp , Knowledge Of MM Tax Law & Advantage With Knowledge Of SG Tax Law
- Executive Secretary - 1,200,000 Kyats F(1)
  - Any Grad , 5yrs Exp On Relevant Field , English 4 Skills
- Sr Associate - Corporate Banking - Foreign Bank - USD 800 (1)
  - Any Grad , 2yrs Exp On Relevant Field , English 4 Skills
- Supply Chain Executive - 500,000 Kyats M/F(1)
  - Any Grad , 3yrs Exp On Relevant Field , English 4 Skills
- Ex-Import Executive - USD 450 F(1)
  - Any Grad , 3yrs Exp On Relevant Field , English 4 Skills
- Chinese Translator - 650,000 Kyats M/F(2)
  - Any Grad , Exp On Relevant Field , Chinese 4 Skills

E-mail ဖြင့် အလုပ်လျှောက် နိုင်သည် ။ CVကို MicroSoft Word File ဖြင့်ပို့ပါ။  
များပြားသော အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ - VAC Jobsearch  
No.118, 6th Floor, 23rd St, Latha Tsp, Yangon. E-mail: vacjobsearch@gmail.com  
Ph: 01-395921, 01-395922, 09-73022727, 09-5102094

### အမှားသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကင်းမြို့၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ အမှတ်(၁၁)ရပ်ကွက်၊ ရွှေကန်သာယာလမ်း၊ အမှတ်(၅၄၃/ခ) ဟုခေါ်တွင်သော ပေ(၁၀x၆၀)မြေတွက်နှင့် ယင်းမြေတွက်နှင့် ပတ်သက်သော ဒေါ်မြရွှေ အမည်ပေါက် မြေချပါမိမိတ္တူမှန်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ရှိ ထားပိုင်ဆိုင်၍ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဒေါ်အေးအေးညိုဝ/ အစန(နိုင်) ၀၀၉၅၉၄၇၀၁ မှ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးချစ်ချို/တတန(နိုင်) ၂၀၁၇၃၈၇၁ ၁၄-၆-၂၀၁၇ ရက်တွင် အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း အမှားသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
ယွဲ့အပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးကြည်လွင်(LLB) အထက်တန်းရွှေဇွေ(စဉ်-၃၁၂၆၇) ဖုန်း-၀၉-၅၀၉၇၃၀၄ မ/၂၅၂/ခ၊ လှိုင်ရတနာလမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

### ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြေညာချက်

ရန်ကင်းမြို့၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ တိုးချဲ့(၂)ရပ်ကွက်ရှိ အိမ်ရာမြေတွက်အမှတ်(အက်ဖ်-၅) မြေတွက်အား ဖခင်ဖြစ်သူ ဦးစိုးမြင့်(ကွယ်လွန်သူ) ၏ အမည်ပေါက်မှ သားသမီးများဖြစ်သော ဦးအောင်မျိုးတီနှင့် ဒေါ်သင်းယုဌေးတို့၏ အမည်ပေါက်ပြောင်းလဲရန် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါ၍ ကန်ကွက်လိုပါက အထောက်အထားပြည့်စုံစွာဖြင့် ယခုကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့လာရောက် ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အမှားသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။  
ယွဲ့အပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်ဝင်းဝင်းဌေး(စဉ်-၄၆၀၇၇) အထက်တန်းရွှေဇွေ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၃၇၅၀၅ နူးပေါင်းစုံလမ်း၊ မြို့နယ်တရားရုံးရွှေ၊ မှော်တီမြို့။

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

- စာရင်းကိုင် (၁) ဦး
- B.Com(သို့)LCCI Level-III အောင်မြင်ပြီးသူဖြစ်ရမည်။
- ငွေစာရင်း လချုပ်၊ နှစ်ချုပ်ရေးဆွဲနိုင်ရမည်။
- ကွန်ပျူတာမြင် စာရင်းသွင်းနိုင်ရမည်။
- အသက်(၂၅-၃၅)နှစ်အတွင်းဖြစ်ရမည်။
- လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိရမည်။

လျှောက်ထားလိုသူများသည် ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ရမည်။ ရိုးသား၍ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်သူဖြစ်ပြီး လိုအပ်သော စာရွက်စာတမ်းအပြည့်အစုံ၊ ဓာတ်ပုံ(၂)ပုံ၊ CV Form(၁)ပုံနှင့် ဆက်သွယ်ရမည့် ဖုန်းနံပါတ်နှင့်အတူ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီ
ရွှေပြည်သာစက်မှုဇုန်အပိုင်(၁)
အမှတ်-၄၂/၉၁(D)၊ စက်မှုလမ်းမကြီးနှင့်
တနောင်မင်းသားကြီးလမ်းထောင့်၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်
ဖုန်းနံပါတ်-၀၁-၆၁၂၅၆၂ ၆၁၂၅၆၃

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

Myint Myat Kyaww Industry & Construction
Co.ltd မှဆောက်လုပ်ရေး လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ ရှိ
၍ အရည်အချင်း ပြည့်မီသော အောက်ပါဝန်ထမ်း
များ အလိုရှိသည်။ အရည်အချင်း အပေါ် မူတည်၍
လစာကောင်းကောင်းပေးမည်။သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်း
အတွေ့အကြုံ(၃)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

- (1) Project Engineer M/F (3)post
-B.E,M.E (Civil)
(2) Site Engineer M/F (5)post
-AGTI,BTech,B.E (Civil)
(3) Fabrication Engineer M(1)post
-B.E,M.E (Mechanical)
(4) Fabrication Supervisor M(1)post
-AGTI,BTech,B.E (Mechanical)
(5)Installation Engineer M(1)post
-B.E ,M.E(Mechanical)
(6) Installation Engineer M(1)post
-AGTI,BTech,B.E (Mechanical)
(7)Marketing Manager M(1)post
-Marketing Diploma
(8) Marketing Supervisor M/F(5)post
-Marketing Diploma or Certificate
(9)Senior Account
-LCCI Level II,III,B.Com
(10)Junior Account
-LCCI Level II,III

အမှတ် (၅၂၇/၅၂၉)အောက်ပုဇွန်တောင်လမ်း၊
ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ရန်ကင်းမြို့၊ဖုန်း(၀၁-၂၉၉၂၀၁
Email: mmktrading999@gmail.com

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

- (၁) အထွေထွေဝန်ထမ်း (၁)
(၂) ချက်ပြုတ်၊ လျော်ဖွပ်၊ သန့်ရှင်း (၁)
(၃) လုံခြုံရေး + သန့်ရှင်းရေး (၇၀၀)

အမှတ်(၃၀/၄၀)၊ သီရိဂုဏ်အိမ်ရာ၊ ၀၀၀၊ လမ်းမကြီး၊ ရန်ကင်း၊
ဖုန်း - ၀၉-၉၅၀၀၀၉၆၁၊ ၀၉-၄၅၅၃၅၀၀၅၊ ၀၉ ၇၃၀၀၅၂၀၊ ၀၁ ၈၅၆ ၂၀၀၀

အမြန်အလိုရှိသည်

- (၁) Export-Import ကျွမ်းကျင်မှု (၁-၁)
Export-Import နှင့်ပတ်သက်သော Documents များကို ကျွမ်းကျင်စွာ
စီမံကိန်းရမည်။ နေပြည်တော်(စီး/ကူး)တွင် လိုင်စင်လျှောက်နိုင်ရမည်။
သက်ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၂)နှစ် အနည်းဆုံးရှိရမည်။
(၂) Special Nurse (၁-၂)
Home Care (လုပ်သက်များသည့်စားပေးမည်။)
(၃) Nurse Aid (၁-၁)
Home Care(လုပ်သက်များသည့် စားပေးမည်။)
ဆက်သွယ်ရန် - အမှတ်(၁-အိုင်)၊ ရွှင်ရယ်ဆင်မင်းကွန်ဒို(ပထမ)၊
ကြည့်မြင်တိုင်အောက်လမ်း၊ အလုံ
(ဆင်မင်းဖွေးမှတ်တိုင်အနီး)
Nurse အတွက် ဆက်သွယ်ရန် - ၀၉-၇၅၅၀၂၀၂၀၂
Export Import အတွက် ဆက်သွယ်ရန် - ၀၉-၉၇၇၅၅၅၁၅၅

စီမံခန့်ခွဲမှု စွမ်းရည်ရှိသည့် ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

ကျွန်ုပ်တို့ဆေးခန်းသည် မျက်စိရောဂါအမျိုးမျိုးကို နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ဝမ်း
သပ် ကုသပေးနေသော မျက်စိအထူးကု ဆေးခန်းတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ အထူးကု
ဆရာဝန်ကြီးများမှလွဲ၍ မျက်စိရောဂါကို စိတ်ပါဝင်စားသော ဆရာဝန်ငယ်များ
ကို လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးလျက်ရှိပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ဆေးခန်းမှ လူနာများကို အကောင်းဆုံး ဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင်ရန်နှင့်
နေ့စဉ်ဆေးခန်း စီမံခန့်ခွဲမှုများကို အဆင်ပြေစေရန်အတွက် လုပ်ငန်းရန်အတွက် အ
ရည်အချင်းပြည့်မီ ရည်မှန်းချက်ကြီးမားသော မြန်မာလူမျိုး မန်နေဂျာ တစ်
ယောက်လိုအပ်ပါသည်။ ဆေးခန်းမန်နေဂျာတစ်ယောက်အနေဖြင့် ဆေးခန်းအ
ဆင်ပြေစေရန်အတွက် လုပ်ငန်းခွင်နှင့် စီမံခန့်ခွဲမှုများ၊ ဆေးခန်းသုံးပစ္စည်းများ
နှင့် စက်ကိရိယာများ၊ ငွေကြေးဆိုင်ရာကိစ္စများကို စီမံခန့်ခွဲမှုများဖြစ်သည်။ ထို့ပြင်
ဝန်ထမ်းများ၏ အလုပ်တာဝန်များနှင့် စွဲကိစ္စများကို စီမံခန့်ခွဲခြင်း၊ ဆေးခန်းအ
တွင်းလိုအပ်သောပစ္စည်းများနှင့် ဆေးများကို ဖန်တီးခြင်း၊ စာရင်းပြုစုခြင်း၊ အသုံးစ
ရိတ် တွက်ချက်ခြင်း၊ စက်ကိရိယာများ ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရန်စီစဉ်ပေးခြင်း၊ ဆေး
ခန်း နှင့် ပတ်သက်သော စာချုပ်စာတမ်းများကို အသေးစိတ်သိရှိ၍ လိုအပ်သည်
များကို စီစဉ်ဆောင်ရွက်ခြင်းတို့ ပါဝင်ပါသည်။ တစ်ချိန်တည်းတွင် ဝန်ထမ်းများ
၏ စွမ်းရည်ကို ထိန်းသိမ်းထားရန် စီမံခန့်ခွဲမှုရှိရမည်။

လိုအပ်သော အရည်အချင်းများ
- စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် ပတ်သက်သော ဘဏ္ဍခန်းစာနှင့် အထွေအကြံအနည်းဆုံး
(၅)နှစ်ရှိရမည်။
- ကွန်ပျူတာကိုကျွမ်းကျင်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရမည်။
- အင်္ဂလိပ်ဘာသာကို ကောင်းမွန်စွာပြောဆိုရေးသားနိုင်ရမည်။ (သို့) တိုး
တက်အောင်ကြိုးစားလိုစိတ်ရှိရမည်။
- အခြားအကြောင်းအရာအားလုံးကို စီးပွားရေးလုပ်ဆောင်နိုင်ရမည်။
- ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် ပေါင်းသင်းဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်ရမည်။
စိတ်ပါဝင်စားသူများအနေဖြင့်
ကိုယ်ရေးရာဇဝင်နှင့် ကြိုတင်အခြေချင်အကြောင်းအချင်းအားစာရေး
သား၍ (၃-၇-၂၀၁၇) မှောက်ဆုံးထားလျက် အခေါ်ခန်းစာ၊ အခမဲ့အမှတ်(၁၅၅)၊ အရွယ်
မင်းဆေးမှူး (A) ဆောင်၊ ၆၂၅၊ စော်လမ်း၊ လမ်းမကြီးမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ပေးပို့
ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန

မြန်မာ့စီးရထား
အိတ်ဖွင့်တင်ခေါ်ယူခြင်း
၁။ အောက်ပါ ပစ္စည်း/လုပ်ငန်းများကို မြန်မာ့ကျပ်ငွေ/ဒေါ်လာငွေ (Euro)တို့ဖြင့် ဝယ်ယူ/
ဆောင်ရွက် လိုပါသည်-

Table with 2 columns: Serial Number, Item Name, and Quantity/Unit. Items include Vertical Oil Damper (1000) Sets and Spare Parts for Automatic Levelling, Lining and Tamping Machine ED/ALL TM-No.(01 & 02) and Profile Ballast Regulating Machine ED/PBRM-No.01 - (115)Items.

တင်ဒါဖိတ်မည့် နေ့/အချိန် - ၂၀၁၇.၂၀၁၇ (ကြာသပတေးနေ့) (၁၄:၃၀)နာရီ
၂။ တင်ဒါပုံစံများ ကို အောက်ဖော်ပြပါ ဌာန တွင် (၁၉.၆.၂၀၁၇) ရက်နေ့မှစ၍ ရုံးချိန် အတွင်း
ဝယ်ယူနိုင် ကြောင်းနှင့် အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ၎င်းဌာနသို့ မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
ထောက်ပံ့ဌာန၊ မြန်မာ့စီးရထား၊ ကုန်သည်လမ်းနှင့် ၅၁ လမ်းထိပ်
မိုင်လ်ထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း - 294352, 291985, 291994

အမည်ပြောင်း

ရန်ကင်းမြို့၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်နေ ဦးလှ
မိုးနှင့် [၁/၂] ရုပ်သင်(နိုင်)၀၃၅၀၅၀၂၁၀၂၁၀၂
မောင်ဘုန်းမြင့်အောင်၊ ဒေသတန်း(အောင်
ထက်ကယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း) အင်းစိန်
အား ယနေ့မှစ၍ မောင်ဘုန်းမြင့်အောင်ဟု
ပြောင်းလဲပေးခြင်း။

အမည်မှန်

(အဖ) ဦးငွေအောင်၏သား
ကျောင်းဝင်အမှတ်-၇၄၇၂၊ အထက
(ကင်းရွာ)တွင် တက်ရောက်နေသော
မောင်အောင်မြိုး၏ အမည်မှန်မှာ
အိမ်ထောင်စုစာရင်းအရ မောင်အောင်
စံမြိုး [၁၀/ဘလန်(နိုင်)၀၅၅၃၃၆၀]
ဖြစ်ကြောင်း။

SEVENO
ဒဂုံဆိပ်ကမ်း၊ အရှေ့ပိုင်း၊
တောင်ပိုင်းရှိ မြေကွက်များ
ရောင်းလိုပါသလား?
အိမ်အောက်ငွေပေးချေသည်။
"ပွဲခ လုံးဝ မယူပါ"
09-33 333 511
09-33 333 514
09-33 333 644

MANDALAY Technology
ရည်မှန်းချက်ပြင်ပေးပြီး
အောင်မြင်မှုကို ရှာဖွေနေသူများ လျှောက်ထားရန်စိတ်ဝင်အပ်ပါသည်။
မန္တလေးနည်းပညာကုမ္ပဏီသည် အင်ဂျင်နီယာနှင့်နည်းပညာဆိုင်ရာ
လုပ်ငန်းများကို အစိုးရဝန်ကြီးဌာနများ၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်း
များ၊ ပုဂ္ဂလိကအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ဆက်စပ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ
အောက်ပါရာထူးနေရာများအတွက် ခန့်ထားရန် လိုအပ်လျက်ရှိပါသဖြင့်
စိတ်ဝင်စားသူများ လျှောက်ထားနိုင်ကြပါသည်။
Business Development Executive (or) Manager (၁) ဦး
\* GIS ESihf Remote Sensing နည်းပညာနှင့်
ဆက်စပ်သောဘွဲ့(သို့) GIS Diploma ရရှိပြီးသူ
\* Sales, Marketing, Business Development အတွေ့အကြုံရှိသူ
Corporate Communications and Public Relations
Executive (or) Manager (၁) ဦး
\* Corporate Marketing Commination နှင့်
Event Management ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိပြီး
ကျွမ်းကျင်သူ
Driver (ယာဉ်မောင်း) (၁) ဦး
- ဆက်သွယ်ရန် -
မလုံလုံထွန်း / မဟေသီမိုး
မန္တလေးနည်းပညာကုမ္ပဏီ
အဆောင်(၁၀) အခန်း(၅၀၄) MICT Park လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်း။
ဖုန်း 01-652285, 652286
ဗလင်းတန်ဖွဲ့ဖြိုးဖွဲ့ စာအုပ်စာပေလေ့လာဖွဲ့

ပထမဦးဆုံးမြန်မာနိုင်ငံမီးသတ်ဦးစီးဌာန၏ အရည်အသွေးပြည့်မီကြောင်းထောက်ခံချက်ရရှိထားသည်
Since 2001
နေရာထိုင်းဆောင်ထား
အရောက်ပို့
တပ်ဆင်
ရှင်းပြ
Rain Flower
5 Year Warranty
ဖုန်း - ၀၉-၇၃၀၀၀၈၉၀
၀၉-၇၃၀၀၀၈၉၀
၀၉-၅၅၀၇၃၀၀၀၅၅
၀၉-၅၅၀၇၃၀၀၀၀၆
မြောက်ဥက္ကလာပ
ဖုန်း - ၀၉-၇၃၀၅၄၆၇၀
၀၉-၅၅၀၇၃၀၀၀၀၈
၉-မိုင်း၊ ဖြည့်လမ်း
ဖုန်း - ၀၉-၅၅၀၇၄၄၅၅၆၅
ပေါက်တောဝဲ၊ အင်းစိန်
ဖုန်း - ၀၁-၆၄၃၅၇၅
၀၉-၇၃၀၅၂၆၀၅၇
၀၉-၃၀၅၅၀၆၅၅၅
၀၉-၅၅၀၇၃၀၀၀၀၂

“အသံဆိုး-မှန်ချီရပ်ရင်ဂီတအနုပညာရှင်များလက်ခွဲ”
နိုင်ငံတော်
မာလိပ်ပျော်အသံကောင်၊
ချောင်း၊မျိုးပျောက်ဆေး၊
အတွင်းလိပ်၊ အပြင်လိပ်
အမြန်ဆုံးပျောက်တဲ့
မှန်ချီလိပ်ခေါင်းပျောက်ဆေး
တိုင်းရင်းဆေးထိမှတ်ပုံတင်အမှတ် TMR-012270(0916)
တိုင်းရင်းဆေးထိမှတ်ပုံတင်အမှတ် TMR-012289(0916)
သမားတော်ကြီးဦးကျင့်(စာသ-၀၀၀၈၂)မှန်ချီဒေါက်တာတင်လှိုင်(စာသ-၀၀၀၀) Ph.D.(Alternative Medicine) (India)
မြန်မာ့နာ-ဂရင်းဂီနာ-လိပ်ခေါင်း-အနာပေါက်-သွေးတို-နည်း-ဆီချိ-လေးနိုးအထွေထွေရောဂါအထူးကု
အမျိုးသမီးများအတွက် ဆရာမကြီးကိုယ်တိုင်အထူးစီမံသက်တော့သည်။
မြန်ချီရေ-မှန်ချီဆေးတိုက်၊ရွှေထွတ်သာအလယ်လမ်း၊စမ်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ၀၁-၃၈၆၄၅၀၊ ၃၉၅၀၀၊ ၃၈၆၄၅၀

ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်
ရန်ကင်းမြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ပြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၄/၂)၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ်
(ရွှေပြည်ပို့ဆောင်ရေး)၊ ရွှေပြည်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်( ၂၅/၂၃၈)၊ အကျယ်အဝန်း(၄၀၄၅၀ ပေ)၊ (၁၀၄၅
၀၀)အကျယ်ရှိ ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးတို့ကို ပြုပြင်နှင့်
အိုးအိမ်ခွဲမြဲရေး ဦးစီးဌာနတွင် အိမ်စီမံခန့်ခွဲရေး(၁၂/၀၀၀)(နိုင်)၀၂၁၀၅၀၂၁၀၂၁ အမည်ပေးပြီး ၎င်းထဲမှ
တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်သို့ပြန်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ အောင်မြတ်လှိုင်
(၁၂/လူနေ(နိုင်)၀၀၀၄၀၀)ထံမှ ကွန်ပတ်အိမ်စီမံခန့်ခွဲရေး အပြီးအဆုံးလွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် စရံထောက်ခံချက် ပေးချေထား
ပြီးဖြစ်၍ ကန်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆက် အပြီးအဆုံးလွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် စရံထောက်ခံချက် ပေးချေထား
ပြီးဖြစ်၍ ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ပြီးဆုံးသည်
အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
ဗဟိုအဖွဲ့ကြီးများချက်အရ -
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ အထက်တန်းရှေ့နေများ
ဦးသန်းထွန်း ဦးဝင်းအောင် ဒေါ်ဟန်သီရိ ဒေါ်ဝတ်ရည်ဌေး
LL.B, D.B.L. LL.B, D.M.L, D.B.L. LL.B, WIPO(Switzerland) LL.B, LL.M
(၀၉-၄၅၅၅၉) (၀၉-၀၁၅၆) (၀၉-၃၃၄၄၄) (၀၉-၃၃၆၁၄)
ရုံးချုပ် အမှတ်(၃၀)၊ ပထမထပ်၊ အင်းစိန်လမ်း၊ စံရိပ်ခြံမုတ်တိုင်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်။
ဖုန်း 01 2304311, 510760, 510940, 510950, 500643, 502517
ရုံးခွဲ အမှတ်(၂၅၇)၊ ပထမထပ်၊ ရွှေရံတိုင်လမ်းမ၊ ငါးထပ်ကြီးတောင်ပူမုတ်တိုင်၊ စာပန်းမြို့နယ်။
ဖုန်း 01 - 552742, 01- 559320, 09 5060940, 09 5060938, 09 73500535
Email - soesanrealestate@gmail.com











